
MISKOLC MEGYEI JOGÚ VÁROS 
KÖZGYŰLÉSE

VI-80.254-10/2014.

JEGYZŐKÖNYV

Készült: Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2014. június 12. napján 07.00 órai 
kezdettel, a Polgármesteri Hivatal Közgyűlési termében tartott nyílt     ülésé  ről.

Jelen     vannak:   Dr. Kriza Ákos polgármester, Bartha György, Bazin Géza, Benczés Miklós, Eperjesi 
Erika, Földesi Norbert, Gazdusné Pankucsi Katalin, Dr. Gonda Géza, Katona Ferenc, Dr. Kiss János, 
Dr. Kovács László, Dr. Mokrai Mihály, Dr. Nánási-Kocsis Norbert, Dr. Nehéz Károly, Pakusza 
Zoltán, Seresné Horváth Zsuzsanna, Dr. Simon Gábor, Szabó Sándor, Dr. Tompa Sándor, Varga 
Gergő képviselők, Dr. Zsiga Marcell alpolgármester

Később     érkezett:   Fodor Zoltán, Simon Gábor, Varga Gergő képviselők

Távol     maradt:   Bazin Géza, Benczés Miklós képviselők

Tanácskozási     joggal     jelen     van:   Pfliegler Péter alpolgármester, Kiss Gábor alpolgármester

Meghívottak: Vécsi György Miskolc Holding Zrt., Szélyes Domokos MIK Zrt. és Miskolci 
Városgazda Nonprofit Kft., Singlár Zsolt MVK Zrt., Üszögh Lajos és Juhász József MIVIZ Kft., 
Nyíri László MIHŐ Kft., Orosz Gábor Zsolt MIPRODUKT Kft., Perecsenyi Attila Régió Park 
Miskolc Kft., Kovács Viktor MIKOM Kft., Dr. Schweickhardt Gyula MIVIKÖ Miskolc Kft., Beke 
Tibor Miskolci Turisztikai Kft., Lantos Ottó Miskolci Agrokultúra  Kft., Majoros Róbert 
MiReHuKöz Nonprofit Kft., Cziáky Zoltán Borsodi Kéményseprő Kft., Dr. Bogyay Ferenc ezredes 
Miskolc Városi Rendőrkapitányság, Dr. Vereczkey Csaba dandártábornok Megyei 
Rendőrfőkapitányság, Vincze Csaba Miskolci Önkormányzati Rendészet. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Tisztelettel köszönti a közgyűlés mai ülésén megjelent vendégeket, 
érdeklődőket, a Nemzetiségi Önkormányzatok elnökeit, valamint az elektronikus és az írott sajtó 
képviselőit, képviselőtársait. Bejelenti, hogy a Testület 29 tagja közül a jelenléti ív szerint megjelent 
24 fő. Megállapítja, hogy a Közgyűlés határozatképes, amit megnyit.
Szomorú kötelességének tesz eleget, amikor tájékoztatja a testületet, hogy elhunyt Rónai Rudolf 
Miskolc Város Díszpolgára, Halászi Aladárné Pro Urbe életműdíjjal kitüntetett nyugalmazott 
óvodapedagógus, valamint Hámori Zoltán volt önkormányzati képviselő.
Kéri, hogy 1 perces néma felállással emlékezzenek rájuk 

Egy perces néma felállással emlékeznek

Dr. Kriza Ákos polgármester: Tájékoztatja a képviselőket, hogy 2014. május 11-én - Miskolc 
Város Napján -, az Ünnepi Közgyűlésen, Miskolc Város kitüntető címei és díjai átadásra kerültek. 
További örömteli események, hogy a Tourinform Miskolc Elismerő oklevelet kapott, mert a Magyar 
Turizmus Zrt. minősítési rendszerében, 2013-ban kiváló eredményt ért el. A DVTK futball csapata - 
a Ligakupa győzelem után - a Magyar Kupa második helyért járó ezüstérmet vehette át, melyet 
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méltóképpen városi szinten is megünnepelték. A múlt hétvégén rendezték meg a 22. Bükki 
Hegyimaraton futóversenyt. A Csanyik-Bükk fennsík útvonalon közel 500 sportoló indult a 
különböző távokon, s az  USA-ból és Európa több országából is érkeztek  sportolók. Szűcs István 
főszervező tájékoztatása szerint, a maratoni női váltóban (4x10,5 km-en) a 2. helyezettként ért célba 
Miskolc MJ. Város "Száguldó Csajok”  női csapata, név szerint Szász Zsuzsanna, Jávori Ágnes, 
Godó Éva, Szász Lászlóné. Gratulál a nem mindennapi szép eredményhez, sportteljesítményhez.

A Maraton férfi váltóban 6. helyezést ért el csapatunk, melynek tagjai voltak: Képes Lóránt, Takács 
Gábor, Miskolci Róbert és Katona Ferenc, és Félmaratoni távon is 6. lett Képes Lóránt kollégánk. 
Nekik is gratulálunk! A III. Kondenzgyík Maraton Miskolc versenynek, közel 300 hegyikerékpáros 
vágott neki - szintén a hétvégén-,  különböző távokon a Csanyik- Bükk fennsík útvonalnak: Nagy 
András főszervezőnek és a hegyikerékpárosoknak is gratulál a teljesítményért, az erőpróba 
színvonalas lebonyolításért.
A miskolci karatésok a Nyílt Shito-Ryu Országos Bajnokságon 4 arany, 3 ezüst és 1 bronzérmet 
vehettek át, Spéth Norbert a Muay Thai Világbajnokságon másodikként végzett, ezüstérmet kapott, 
Világi Marcell a Diákolimpián 2 aranyérmet szerzett, Bacsa Fanni, Csáki Eszter, Iván Zsombor 
Diákolimpiai aranyérmesek lettek. Dr. Mecser Tamás Sándor r. ezredes „az év rendőre” lett vezetői 
kategóriában. Az Ápolók Nemzetközi Napján Kozsik Szilvia MÁE elismerő oklevelet és ezüst 
kitűzőt; Simon Béláné MÁE elismerő oklevelet és ezüst kitűzőt; Csollák Ilona Pro Sanitate díjat, 
Tóth Zoltánné Miniszteri Elismerő Oklevelet kapott.
Zámborszky Ferenc, a miskolci Földes Ferenc Gimnázium oktatója - a Magyar Tudományos 
Akadémia Ericsson-díját kapta meg a tantárgyak népszerűsítéséért és a tehetségek gondozásában 
való aktív részvételéért. Ezúton is gratulál a díjazottaknak, s köszönetét fejezzük ki, hogy Miskolc jó 
hírét nemzetközi és országos szinten is erősítették. További sikeres munkát és jó eredményeket 
kíván Nekik. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Bejelenti, hogy érdemi munkájukat a napirend elfogadásával 
kezdik. Tájékoztatja a testületet, hogy a meghívó szerinti 9. napirendi pontot, a „Javaslat az 
Önkormányzat Közgyűlésének 2014. II. félévi munkatervének megállapítására” című előterjesztést 
visszavonja. Javasolja, hogy először a sürgősségi előterjesztések napirendre tűzéséről, azon belül is 
az MSZP Frakció által benyújtott sürgősségi indítványokról döntsenek.
Az általuk korábban benyújtott - és a Közgyűlés tagjai számára már kiküldött két sürgősségi 
előterjesztéshez kapcsolódóan tájékoztatja a képviselőket, hogy a Fenntartható Fejlődés 
Stratégiával kapcsolatos beszámoló elkészítésére irányuló előterjesztést nem indokolt felvenni a mai 
ülés napirendjére, figyelemmel arra, hogy a Közgyűlés 2013. február 14. napján hozott határozata 
szerint a stratégia megvalósulásáról, Miskolc fenntarthatósági helyzetéről és a javasolt 
intézkedésekről az alpolgármester kétévente köteles beszámolni a Közgyűlésnek. Az alpolgármester 
ezen kötelezettségének 2015. február hónapban kell, hogy eleget tegyen, így az előterjesztésben 
szereplő beszámoló elkészítése idő előtti. Az elmondottakra tekintettel nem javasolja a sürgősségi 
indítvány napirendre vételét. Kéri, hogy ennek figyelembevételével döntsenek az előterjesztés 
napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 6 igen, 16 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére nem vette fel.

Dr. Kriza Ákos polgármester: A „Javaslat ideiglenes bizottság létrehozására a Miskolci 
Szimfonikus Zenekar Nonprofit Kft.-ben és a Miskolci Kulturális Központ Nonprofit Kft.-ben történt 
személyi változások nyomán kialakult helyzet kivizsgálása érdekében” című sürgősségi előterjesztés 
mai ülésén történő tárgyalása okafogyottá vált, a korábbi ügyvezető munkaviszonyának, közös 
megegyezéssel történő megszüntetésére való tekintettel, valamint figyelemmel arra a körülményre 
is, hogy az új cégvezető kinevezésével biztosított Miskolc város kulturális feladatellátásának 
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folyamatossága, garantált a közfeladatok rendezett ellátása.
Mindezekre tekintettel nem javasolja a sürgősségi indítvány napirendre vételét. Kéri, hogy ennek 
figyelembevételével döntsenek az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 7 igen, 17 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére nem vette fel.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az MSZP Frakció nevében tegnap délután dr. Simon Gábor 
önkormányzati képviselő aláírásával benyújtott – és a Közgyűlés tagjainak ki is küldött - sürgősségi 
indítvány „Javaslat vélemény nyilvánítására annak érdekében, hogy Miskolc legyen a 
Belügyminisztérium székhelye” nem törvényesen, azaz nem az Önkormányzat Szervezeti és 
Működési Szabályzatában foglaltak szerint került benyújtásra. Jegyző Úr elkészítette és kiosztásra 
került a törvényességi észrevétel, melynek ismertetésére felkéri Jegyző urat.

Dr. Csiszár Miklós jegyző: Az Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzata 19. szakaszának 
(3) bekezdése alapján „a települési képviselők egynegyede is jogosult sürgősségi indítvány 
előterjesztésére a sürgősség tényének és rövid indoklásának ismertetése mellett - a Közgyűlést 
megelőző tízedik napon 12:00 óráig írásban a polgármesternél.”
Az SZMSZ fent idézett rendelkezéseit figyelembe véve, ezen előterjesztés benyújtója települési 
képviselőnek minősül, tehát a sürgősségi előterjesztés benyújtásához előírt követelmény, hogy azt a 
települési képviselők legalább egynegyede együttesen nyújtsa be. 
Tekintettel arra, hogy ezt a sürgősségi előterjesztést, mint települési képviselő egy személyben 
terjesztette elő és az előterjesztés benyújtására az SZMSZ-ben foglalt határidőn túl került sor, a 
sürgősségi előterjesztés nem terjeszthető be a Közgyűlés mai ülésére.

Dr. Kriza Ákos polgármester: A Jegyző úr által elmondottakra tekintettel nem javasolja a 
sürgősségi indítvány napirendre vételét. Kéri, hogy most szavazzanak.

A Közgyűlés 8 igen, 17 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére nem vette fel.

Dr. Kriza Ákos polgármester: A törvényességi észrevételre tekintettel és a korábbi döntésekre 
figyelemmel javasolja 1. sürgősségi előterjesztésként nyílt ülésre az alábbi előterjesztést.

1. sürgősségi előterjesztés: Javaslat az Otthonvédelmi Alap létrehozásáról, valamint az azzal 
való rendelkezés és gazdálkodás szabályozásáról szóló rendelet 
megalkotására 

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 19 igen, 6 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.

2. sürgősségi előterjesztés: Javaslat az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodásról 
szóló 40/2012 (XII.15) önkormányzati rendelet módosítására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester 
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 17 igen, 6 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.

3. sürgősségi előterjesztés: Javaslat a Magyarországi Református Egyház Tiszáninneni 
Református Egyházkerület részére a miskolci 14277 hrsz-ú ingatlan 
764 m2 területű épületének és a hozzá tartozó 4 000 m2 telek 
értékesítésére 

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 18 igen, 6 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.

4. sürgősségi előterjesztés: Javaslat a Miskolc Megyei Jogú Város területén működő közterületi 
térfelügyeleti kamerás rendszer megfigyelési pontjainak bővítésére

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 19 igen, 6 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.

5. sürgősségi előterjesztés: Javaslat az Y-híd építésével kapcsolatos döntések meghozatalára, 
szerződések jóváhagyására, valamint állami tulajdonú ingatlanok 
megigénylésére

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 19 igen, 6 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.

6. sürgősségi előterjesztés: Javaslat a labdarúgócsapatot működtető Diósgyőr FC Kft.-vel 
megkötött támogatási szerződés meghosszabbítására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 19 igen, 4 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.
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7. sürgősségi előterjesztés: Javaslat a pénzbeli és természetben nyújtott szociális támogatások 
helyi szabályairól szóló 22/2010. (VI.30.) önkormányzati rendelet 
módosítására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 19 igen, 5 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.

8. sürgősségi előterjesztés: Javaslat a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ és a Miskolc 
Megyei Jogú Város Önkormányzata között létrejött használati 
szerződés módosítására, a Tiszáninneni Református 
Egyházkerülettel megállapodás megkötésére 

Előterjesztő: Kiss Gábor alpolgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 19 igen, 6 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.

9. sürgősségi előterjesztés: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város közigazgatás területén a 
járművel történő díjköteles várakozás szabályairól szóló 26/2010. 
(VI.30) önkormányzati rendelet módosítására 

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 19 igen, 6 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.

10. sürgősségi előterjesztés:Javaslat a Diósgyőri Stadionrekonstrukciós Korlátolt Felelősségű 
Társaság tagjai között létrejövő szindikátusi szerződés 
jóváhagyására és a társaság részére történő vagyonjuttatással 
kapcsolatos döntések meghozatalára, valamint a Diósgyőr FC Kft-
vel, illetve a BorsodSport Invest Kft-vel kötött többoldalú 
megállapodások utólagos jóváhagyására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 19 igen, 4 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.
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11. sürgősségi előterjesztés – ZÁRT ülésre: Javaslat egyes köznevelési intézmények 
intézményvezetői beosztásának betöltésére

Előterjesztő:     Dr. Kriza Ákos polgármester 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 19 igen, 6 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a zárt ülés napirendjére felvette.

12. sürgősségi előterjesztés – ZÁRT ülésre: Javaslat adásvételi szerződés megkötése az ELMÜ-
ÉMÁSZ Nyrt. tulajdonában és használatában lévő, a Bánkúti 
Sícentrumban található ingatlanegyüttesre, kapcsolódó 
telekhasználati joggal és származékos jogosultságokkal

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 17 igen, 6 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a zárt ülés napirendjére felvette.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az SZMSZ 28. szakaszában foglaltak alapján a tárgyalási sorrend 
megállapításához első javaslata, hogy nyílt ülésük elején, összevontan vitassák meg az 
Önkormányzat gazdálkodásával és az adózással kapcsolatos napirendeket, azaz a Meghívó szerinti 
1. napirendet, valamint a sürgősségi 1., 2. és 3. előterjesztéseket.
Kéri, szavazzanak a javaslatról.

A Közgyűlés 17 igen, 9 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
javaslatot elfogadta.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Második javaslata, hogy a vita lezárása után a sürgősségi 2. 
napirendet „Javaslat az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodásról szóló 40/2012 
(XII.15) önkormányzati rendelet módosítására” című előterjesztés vonatkozásában azonnal 
szavazzon is a Közgyűlés, a rendelet mielőbbi kihirdetése érdekében. 
Kéri, szavazzanak a javaslatról.

A Közgyűlés 17 igen, 6 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett a 
javaslatot elfogadta.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Harmadik javaslata, hogy a közrenddel és a közbiztonság 
javításával kapcsolatos, a Meghívó szerinti 2., 5. és 12. napirendi, valamint a sürgősségi 4. 
előterjesztések ugyancsak összevontan tárgyalják meg.
Kéri, szavazzanak a javaslatról.

A Közgyűlés 17 igen, 9 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
javaslatot elfogadta.
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Negyedik javaslata, hogy szintén összevontan vitassák meg a 
Miskolc településfejlesztésével és a városüzemeltetéssel kapcsolatos napirendi pontokat, azaz a 
Meghívó szerinti 3., 7., 10. és 11. napirendek, valamint a sürgősségi 5. és 9. előterjesztéseket is. 
Kéri, szavazzanak a javaslatról.

A Közgyűlés 17 igen, 9 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
javaslatot elfogadta.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Ötödik javaslata, hogy a sportfejlesztésekkel kapcsolatos 
előterjesztéseket - azaz a Meghívó szerinti 4. valamint a sürgősségi 6. és 10. napirendi pontokat is 
összevontan tárgyalják meg. 
Kéri, szavazzanak a javaslatról.

A Közgyűlés 17 igen, 8 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
javaslatot elfogadta.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Hatodik javaslata, hogy a köznevelési-, a szociális ellátással és 
kulturális feladatokkal összefüggő, Meghívó szerinti 6., 8., és 13. napirendi, valamint a sürgősségi 7. 
és 8. előterjesztéseket szintén összevontan vitassák meg nyílt ülés végén, és utána kerüljön sor a zárt 
ülésre. Kéri, szavazzanak a javaslatról.

A Közgyűlés 17 igen, 9 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
javaslatot elfogadta.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kérdezi képviselőtársait, hogy a napirenddel kapcsolatban van-e 
javaslatuk, megállapítja, hogy nincs. Kéri, hogy most szavazzanak a napirendi javaslat 
elfogadásáról, figyelembe véve a napirendre tűzött sürgősségi előterjesztéseket és a tárgyalási 
sorrend kapcsán hozott döntéseket is. 

A Közgyűlés 17 igen, 9 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az 
ülés napirendjét - figyelemmel a visszavonásra, a napirendre 
felvett sürgősségi előterjesztésekre és az elfogadott tárgyalási 
sorrendre - a meghívóban foglaltak szerint állapította meg.

(Az     előterjesztések,     sürgősségi     előterjesztések     és   
módosító     indítványok     a     jegyzőkönyvhöz     mellékelve)  

NYÍLT     ÜLÉS  

1. Javaslat az építményadóról szóló 43/2013. (XI.25.) önkormányzati rendelet módosításáról
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

2. Javaslat a Miskolci Önkormányzati Rendészet Szervezeti és Működési Szabályzatának 
módosítására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

3. Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a MIVÍZ Miskolci Vízmű Kft. 
közötti - települési folyékony hulladék gyűjtésére, szállítására és ártalmatlanítására 
szervezett kötelező helyi közszolgáltatás ellátására vonatkozó - Közszolgáltatási Szerződés 
meghosszabbítására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
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4. Javaslat az MVSI Miskolc Városi Sportiskola Nonprofit Közhasznú Kft., az MVLC 
Miskolci Vízilabda Club Nonprofit Kft., az MVSC Miskolci Vasutas Sport Club, a 
MEAFC Miskolci Egyetemi Atlétika és Futball Club, a MISI SC Miskolci Városi 
Sportiskola Sport Club, 2014-2015. évi társasági adó támogatásból finanszírozandó 
létesítményfejlesztésre és tárgyi eszköz beszerzésre, utánpótlás nevelésre irányuló 
pályázatához önerő biztosítására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

5. Javaslat a Diósgyőr Polgárőr Egyesülettel és a Miskolc-Tapolcai Polgárőr Egyesülettel 
bérleti szerződések megkötésére
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

6. Javaslat Közszolgáltatási szerződés kötésére a Diósgyőri Alapfokú Táncművészeti Iskola 
Nonprofit Kft.-vel
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

7. Javaslat közterületek elnevezésére
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

8. Javaslat a nevelési intézményekben a 2014/2015-ös nevelési évet érintő alkalmazotti 
létszámok meghatározására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

9. Javaslat az Önkormányzat Közgyűlésének 2014. II. félévi munkatervének megállapítására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

10. Javaslat a Miskolc, Kis-avas Győri-sor 253-255 sz. ingatlanok közötti (11945 hrsz.) 
partfalomlás, pincebeszakadás helyreállítására vonatkozó, benyújtott vis maior 
pályázattal kapcsolatos döntés Közgyűlés általi utólagos tudomásul vételére és a 
pályázathoz szükséges önrész biztosítására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

11. Javaslat a Miskolc, Lövei-sor 547-548 sz. ingatlanok közötti (12480 hrsz.) partfalomlás, 
útleszakadás helyreállítására vonatkozó, benyújtott vis maior pályázattal kapcsolatos 
döntés Közgyűlés általi utólagos tudomásul vételére és a pályázathoz szükséges önrész 
biztosítására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

12. Javaslat a Miskolci Rendőrkapitányság 2013. évi munkájáról szóló beszámoló 
elfogadására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

13. Javaslat a Miskolci Települési Értéktár Bizottság beszámolójának elfogadására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

ZÁRT     ÜLÉS  

14. Javaslat fellebbezések elbírálására egyedi szociális hatósági ügyben
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
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Sürgősségre     felvett     napirendek   –   Nyílt     ülésre:  

1. sürgősségi napirend: Javaslat az Otthonvédelmi Alap létrehozásáról, valamint az azzal 
való rendelkezés és gazdálkodás szabályozásáról szóló rendelet 
megalkotására 
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

2. sürgősségi napirend: Javaslat az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodásról 
szóló 40/2012 (XII.15) önkormányzati rendelet módosítására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester 

3. sürgősségi napirend: Javaslat a Magyarországi Református Egyház Tiszáninneni 
Református Egyházkerület részére a miskolci 14277 hrsz-ú ingatlan 
764 m2 területű épületének és a hozzá tartozó 4 000 m2 telek 
értékesítésére 
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

4. sürgősségi napirend: Javaslat a Miskolc Megyei Jogú Város területén működő közterületi 
térfelügyeleti kamerás rendszer megfigyelési pontjainak bővítésére
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester 

5. sürgősségi napirend: Javaslat az Y-híd építésével kapcsolatos döntések meghozatalára, 
szerződések jóváhagyására, valamint állami tulajdonú ingatlanok 
megigénylésére
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

6. sürgősségi napirend: Javaslat a labdarúgócsapatot működtető Diósgyőr FC Kft.-vel 
megkötött támogatási szerződés meghosszabbítására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester 

7. sürgősségi napirend: Javaslat a pénzbeli és természetben nyújtott szociális támogatások 
helyi szabályairól szóló 22/2010. (VI.30.) önkormányzati rendelet 
módosítására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester 

8. sürgősségi napirend: Javaslat a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ és a Miskolc 
Megyei Jogú Város Önkormányzata között létrejött használati 
szerződés módosítására, a Tiszáninneni Református 
Egyházkerülettel megállapodás megkötésére 
Előterjesztő: Kiss Gábor alpolgármester

9. sürgősségi napirend: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város közigazgatás területén a 
járművel történő díjköteles várakozás szabályairól szóló 26/2010. 
(VI.30) önkormányzati rendelet módosítására 
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester 
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10. sürgősségi napirend: Javaslat a Diósgyőri Stadionrekonstrukciós Korlátolt Felelősségű 
Társaság tagjai között létrejövő szindikátusi szerződés 
jóváhagyására és a társaság részére történő vagyonjuttatással 
kapcsolatos döntések meghozatalára, valamint a Diósgyőr FC Kft-
vel, illetve a BorsodSport Invest Kft-vel kötött többoldalú 
megállapodások utólagos jóváhagyására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester 

Sürgősségre     felvett     napirendek   –   Zárt     ülésre:  

11. sürgősségi napirend: Javaslat egyes köznevelési intézmények intézményvezetői 
beosztásának betöltésére
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester 

12. sürgősségi napirend: Javaslat adásvételi szerződés megkötése az ELMÜ-ÉMÁSZ Nyrt. 
tulajdonában és használatában lévő, a Bánkúti Sícentrumban 
található ingatlanegyüttesre, kapcsolódó telekhasználati joggal és 
származékos jogosultságokkal
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Bejelenti, hogy 10 perc tárgyalási szünetet rendel el, 7.50 óráig.

 - A szünetet követően a napirendi pontok tárgyalásával folytatják munkájukat. -

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az elfogadott tárgyalási sorrend szerint először az Önkormányzat 
gazdálkodásával és az adózással kapcsolatos napirendek összevont tárgyalása következik.

1. napirend: Javaslat az építményadóról szóló 43/2013. (XI.25.) önkormányzati rendelet 
módosításáról

1. sürgősségi napirend: Javaslat az Otthonvédelmi Alap létrehozásáról, valamint az azzal való 
rendelkezés és gazdálkodás szabályozásáról szóló rendelet 
megalkotására

2. sürgősségi napirend: Javaslat az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodásról 
szóló 40/2012 (XII.15) önkormányzati rendelet módosítására

3. sürgősségi napirend: Javaslat a Magyarországi Református Egyház Tiszáninneni 
Református Egyházkerület részére a miskolci 14277 hrsz-ú ingatlan 
764 m2 területű épületének és a hozzá tartozó 4 000 m2 telek 
ékesítésére

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megkérdezi Pfliegler Péter Alpolgármester urat, valamint a 
Vagyongazdálkodási Osztály vezetőjét kívánnak-e szóbeli kiegészítést tenni. Megállapítja, a hogy 
nem. 
Kéri a véleményező Bizottságokat ismertessék álláspontjukat. 
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Bizottsági     vélemények:  

• Városgazdálkodási- és Üzemeltetési Bizottság: az általuk tárgyalt napirendi pontot 
többségében támogatta. 

• Pénzügyi Bizottság: a Bizottság által tárgyal napirendet egyhangúlag támogatta.
• Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: a bizottság az által tárgyalt napirendeket 

többségében támogatta. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirendek feletti vitát megnyitja. Hozzászólásra jelentkező 
képviselőknek adja meg a szót.

A     vitában     hozzászólók:   

Mokrai Mihály: Az első napirendi ponttal kapcsolatosan elmondja, hogy nem érti az előterjesztést. 
A Miskolciak jelentős részének nincs pincéje, ezért azt politikai fogásnak gondolja. Zavaró, hogy a 
2013. november 25-én elfogadott rendelet már másodszor kerül módosításra. Mivel ez egy nagyon 
szűk körnek jelent csak kedvezményt, véleménye szerint ezt az összeget nem visszaadni, hanem 
inkább a vis maior alapba kellene elhelyezni. Megkérdezi, hogy ha az ebből befolyó 25 millió forint 
fölösleges, akkor miért nem inkább a vállalkozók terheit csökkentik ennyivel. Az előterjesztést 
formai okokból sem találja megfelelőnek. Úgy gondolja, hogy a gazdasági fellendítést ez a javaslat 
nem segíti elő. Az Otthonvédelmi Alap kapcsán elmondja, a legnagyobb probléma, hogy nincs 
meghatározva a célközönség, valamint hiányolja a forrás megjelölését. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Lakossági bejelentés alapján született meg a javaslat, hiszen aki 
otthon barkácsol, és ezzel egy forintot sem keres soha életében, miért kerüljön megadóztatásra. 
Ugyanez a kategória a nem gazdasági célú, lakossági pince, melynek tulajdonosait kívánják 
mentesíteni. 

Jakab Péter: Úgy gondolja, hogy a fészekrakók miatt tönkre ment társasházakat mindenképpen 
meg kell menteni, ebben konszenzus van. A kérdés az, hogy kinek kell ezt megfizetni. Ez a teher 
nem terhelheti a miskolci lakosságot. Nem érti miért kellett megvárni, amíg ezek a beköltözött 
fészekrakók többmilliós tartozásokat halmoznak fel, miért nem kérte senki ezeknek a tartozásoknak 
a végrehajtását, miért nem indultak hamarabb a kilakoltatások.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Mint azt már többször elmondta, ha lehette volna, hamarabb 
megindítják a kilakoltatásokat. 

Eperjesi Erika: Az első napirendi ponthoz kapcsolódóan elmondja, hogy a magánszemélyek 
adóterheinek csökkentése fontos. Akiket érint ez az adókedvezmény, a felszabaduló pénzt a gyakran 
több száz éves pincék állagmegóvására fordíthatják. Ezeknek a pincéknek idegenforgalmi 
szempontból is jelentősége van, a történelmi pincék idevonzzák a látogatókat, állagmegóvásuk és 
karbantartásuk ezért is fontos.  

Dr. Kriza Ákos polgármester: Molnár Péter képviselő úr ügyrendi felszólalásra jelentkezett, 
megadja neki a szót. 

Molnár Péter: Kijelenti, hogy a FIDESZ-KDNP Frakció továbbra is el fogja hagyni az üléstermet 
Tompa képviselő úr hozzászólásai alkalmával, mivel továbbra sem kért bocsánatot Jegyző úrtól a 
korábban elhangzott személyeskedő sértő megjegyzései miatt. 
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Felhívja képviselő úr figyelmét arra, hogy ha ügyrendi felszólalást 
kíván tenni, akkor azt az SZMSZ-ben foglaltak szerint tegye meg.  

Seresné Horváth Zsuzsanna: Hangsúlyozza, hogy Miskolc városában jelenleg olyan gazdasági 
stabilitás van, hogy megengedhető a javaslatban szereplő adónem kivezetése, annak érdekében, 
hogy egyrészt a lakosságot mentesíteni tudják, másrészt hogy ezt az összeget a továbbiakban 
állagmegóvásra használhatják fel a tulajdonosok.

Dr. Tompa Sándor: Miskolc ezen javaslatok által rosszabb helyzetbe kerül, a bevételek 
csökkennek, a kiadások nőnek. Az építményadóval kapcsolatosan kérdezi, valójában kiket érint ez a 
kedvezmény? Véleménye szerint az előterjesztés bevezetésében leírt gazdasági fejlődés nem valós, 
tekintettel arra, hogy a társasházak, lakásszövetkezet helyzete sokat romlott. Meg kellene vizsgálni, 
milyen helyzetben vannak a MIK Zrt. által kezelt társasházak, milyen tartozásokkal vannak terhelve 
és hogy ezek milyen módon keletkeztek, vagy akár a közszolgáltatók kintlévőségeinek mértékét is 
indokolt megvizsgálni. 

Jakab Péter: Polgármester úrtól kérdezi, egy átlag miskolci megteheti-e következmények nélkül, 
hogy évekig nem fizeti közüzemi számláit? Úgy gondolja, kétféle jogszabályi értelmezés van: egy a 
fészekrakókra vonatkozóan, akik bármit megtehetnek, egy pedig a tisztes polgárokra. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Tájékoztatásul elmondja, hogy amikor egy ingatlant banki 
kölcsönből vásárolnak, akkor a jelzálog jog a bankot illeti. A devizahiteles fészekrakó ügyekben is 
ez volt a helyzet, ezért kellett először a banktól megvásárolni a követeléseket. Nincs kétféle 
jogszabályi értelmezés. 

Varga Gergő: Az Otthonvédelmi Program kapcsán elmondja, félmegoldásnak érzi. A Társasházak 
több helyen csődben vannak és nem csak a fészekrakó probléma miatt. Vélemények szerint ez nem 
helyben kezelhető probléma, kormányzati segítségre lenne szükség. Az országgyűlési döntés 60 
napra csökkentette a végrehajtások idejét, ez a cégeknél viszont nem történt meg, a MIK Zrt. 
továbbra is 90 napra fizeti a közös költségeket, így több helyen problémát okoznak az adósságok.  

Dr. Mokrai Mihály: Az Otthonvédelmi Alappal kapcsolatosan elmondja, tudomása szerint nem a 
bank, hanem az visz mindent, aki az árverésen a legtöbbet ajánlja. Egy korábban hozott jogszabály 
szerint a becsértéket 3 éven belül nem lehet felülvizsgálni, ezért volt szükség a követelések 
megvásárlására. Ha a MIK Zrt. időben fizetné a közös költségeket, melyeknél több hónapos 
elmaradások vannak, az sokat javítana a helyzeten. A Református Egyházközség számára 
értékesítésre szánt ingatlannal kapcsolatos előterjesztést abszurdnak érzi. Kérdezi, hogy miért nem 
tudja a város a Szeretetotthont működtetni? Miért nem adja be a pályázatot a város? 

Dr. Kiss János: Mokrai képviselő úrnak megjegyzi, hogy az árverésen valóban, aki a legtöbbet 
ajánlja, az viszi az ingatlant, a pénzt viszont azé, akinek a legerősebb jogai vannak. Ami ez 
előterjesztés érdemi részét érinti, azt a FIDESZ-KDNP Frakció támogatja, különös tekintettel az 
Otthonvédelmi Alapra, ezt ő személy szerint az ellenzék helyében is támogatná, minden olyan 
egyéb javaslattal egyetemben, amely a probléma megoldását elősegíti. Vitathatatlan az eredmény, 
melyet eddig elértek, és a városvezetésnek köszönhetően előreláthatólag az összes végrehajtási 
eljárás befejeződik. Az Otthonvédelmi Alap az Avasi lakótelep rehabilitációjának fontos része, 
folytatása.

Varga Gergő: Előző gondolatmenetét folytatva elmondja, a végrehatási törvény módosításánál azt 
is megoldhatták volna, hogy a társasházak illetve a közösségek joga erősebb legyen, mint a 
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bankoké. Véleménye szerint a végrehajtás menete nem változott, és másik városvezetés esetén is 
ugyanilyen ütemben zajlana. A bűncselekmények útján felhalmozódott adósságokat az államnak át 
kellene vállalnia, majd az elkövetőkön az ítélet után azt adók módjára kellene behajtani. Az ellenzék 
több javaslatot is benyújtott már ezzel kapcsolatosan. A pincék kapcsán kéri, hogy tegye fel a kezét 
a teremben az, aki avasi pince kapcsán érdekelt. 

Takács Gábor: Varga képviselő úrnak válaszolja - azon kijelentése kapcsán, hogy a társasházak 
tekintetében sok lakó nehéz helyzetbe kerül függetlenül a fészekrakó problémától is –  hogy 
álságosnak érzi a kijelentést, hiszen a korábbi Kormány teremtette azt a gazdasági környezetet, 
amely ezeket a problémákat generálta. A mostani Kormány olyan lépéseket tett már eddig is, 
amelyek az itt élők gondjainak megoldására irányultak. 

Dr. Tompa Sándor: A fészekrakó üggyel kapcsolatban megemlíteni, hogy több büntetőügy is zajlik 
a bíróságon azokkal szemben, akik törvénytelenül jutottak a lakásokhoz. Ha politikai felelősséget 
említenek, akkor tegyék meg a feljelentéseket. Nem érti, hogy a négy év alatt a 180 ügyben miért 
nem tettek semmit, miért csak idén. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Alpolgármesternek adja meg a szót. 

Pfliegler Péter alpolgármester:  Leszögezi,  hogy volt  pincéje a családjának. Szomorúnak tartja, 
hogy az ellenzéki képviselők minden mögött „mutyit” sejtenek. Mindenki számára fontos kell, hogy 
a város egyik gyöngyszemének - az Avasi pincesornak - állagmegóvása megoldott legyen. Ennek 
érdekében  született  a  javaslat,  amely  értelmében  az  adó  összegét  állagmegóvásra  költhetik  a 
tulajdonosok. Nem tagadják, hogy az így kieső adóbevétel nagy összeg, de ez által a turizmus is 
fejlődhet,  ami bevételt  hozhat a városnak. Bizonyosan vannak jómódú pincetulajdonosok, de ott 
vannak a kispénzű emberek is.

Soós Attila:  A helyi adókról szóló rendelet módosítása kapcsán, nem szabad kijelenteni, hogy a 
miskolciak  számára  ez  semmit  nem jelent.  Azok  az  idősebb  emberek,  akik  rendelkeznek  ilyen 
ingatlanokkal, azok igenis megérzik azt a 10-20 ezer forintos tételt, ami a javaslat elfogadása esetén 
náluk  marad  majd.  A város  gazdasági  helyzetének  köszönhetően  megengedhető,  hogy  erről  az 
összegről, erről az adóbevételről a város lemondjon azért, hogy az emberek ezt az ingatlanjaikra 
tudják  költeni.  Sokan  vannak,  akik  pusztán  hobbitevékenységet  végeznek,  érzelmileg  kötődnek 
évtizedek  óta  meglévő  ingatlanjaikhoz,  ez  véleménye  szerint  semmiképpen  nem  nevezhető 
„mutyinak”. Az Otthonvédelmi Alap kapcsán elmondja, nem kaptak érdemi javaslatot az ellenzéki 
képviselőktől.  A fészekrakó ügy megoldása lépésről  lépésre halad előre,  a  szavukat  betartják.  A 
lépcsőházak  rendbe  hozatala  a  következő  lépés  lesz  majd,  hogy  újra  élhető  környéket, 
lakókörnyezetet biztosítsunk, hogy Miskolc újra büszke legyen arra, hogy van egy Avasi lakótelepe.

Dr. Gonda Géza: A Református Egyház részére történő ingatlan értékesítésével kapcsolatosan nem 
érti Mokrai képviselő úr hozzászólását. Embertársaink segítéséről van szó, mentálisan közepesen 
érintett beteg emberekről. Eddig bérleti díjat fizettek, az értékesítés után az Egyház saját és pályázati 
forrásból tudna fejlesztéseket végrehajtani. Az Egyház jelenleg is a város közfeladatát látja el, ezért 
kéri a javaslat elfogadását. 

Molnár Péter: Az 1. napirendi ponthoz kapcsolódóan elmondja, hogy örülni kell és büszkének kell 
lenni  arra,  hogy  Miskolcon  virágzó  pincekultúra  működött.  Az  előző  városvezetés  is  többször 
próbálta  főként  az  Avasi  pincesort  rendbe  tenni.  Úgy  gondolja,  hogy  ez  a  javaslat  jó  szívvel 
támogatható, hiszen az ottani tulajdonosok némi könnyebbséghez jutnak ez által és többet tudnak 
fordítani  a  pincéikre.  Városképi  és  turisztikai  szempontból  is  hasznos  és  fontos,  a  város  ezen 
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részének rehabilitációja.  Az Otthonvédelmi  Alap  szintén  támogatásra  érdemes  javaslat,  hiszen  a 
fészekrakó  probléma  megoldása  az  egyik  legfontosabb  feladat,  amelyet  a  miskolci  lakosság  is 
támogat.  Úgy gondolja, hogy a fészekrakók miatt  nehéz helyzetbe került  társasházakat valahogy 
mindenképpen segíteni kell. A Református Egyház ingatlan értékesítésével kapcsolatosan elmondja, 
történelmi tény, hogy az egyházaknak egész Európában kiemelt szerepük volt és van az oktatási és 
szociális szférában. A Református Egyház Miskolc Avas városrészben egy olyan fontos feladatot lát 
el, ami mindenképpen elismerésre méltó. Természetesen a város is ellátja feladatát, hiszen ott van a 
nemrégiben megújult és átadott Családsegítő Központ.

- Az ülést Dr. Zsiga Marcell alpolgármester vezeti -

Dr. Mokrai Mihály: Azzal kezdené, hogy át szeretné adni a Lakótelepek Komplex Rehabilitációja 
című programot, melyet az Országgyűlés Hivatalába 2012. május 7-én adtak be. Molnár Péternek 
válaszolja, konkrétan kidolgozott program volt a rehabilitációra, forrásokkal, csak nem hajtotta 
végre az új városvezetés. Hangsúlyozza, hogy nem az egyházzal van problémája, hanem azzal a 
megvalósított hatalommal, ami gyarapodással és politikai befolyásolással jár. A pincék 
vonatkozásában kérdezi, miért nem tartalmazza a rendelet azt a kitételét, hogy az adó összegét 
igazoltan az ingatlanok állagmegóvására kell költeni. 

Dr. Kiss János: A fészekrakó üggyel kapcsolatosan úgy érzi, tisztázni kell a felelősség kérdését. Az 
előző városvezetésnek kellett volna megakadályozni a beköltözést, vagy gondoskodni a 
kilakoltatásokról. Az ellenzék által kritizált pincékkel kapcsolatos előterjesztés valójában arról szól, 
hogy a város 25 millió forintot akar az emberek zsebében hagyni, ez 3000 embert érint. Az 
Otthonvédelmi Alap 50 millió forintot szánna arra, hogy a fészekrakók miatt nehéz helyzetbe került 
társasházaknak segítséget nyújtson, és a társasházak rehabilitációja ebből megvalósuljon. Az 
ellenzéknek támogatnia kellene azt, hogy a város újabb 75 millió forintot kíván az embereknél 
hagyni.  Varga Gergőtől kérdezi, hogy ha most állami segítséget emleget a probléma megoldására, 
akkor az előző városvezetés idejében ezt miért nem kérték. 

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Tisztelettel köszönti a most érkezett meghívottakat, Dr. 
Vereczkey Csaba dandártábornokot, Megyei Főkapitány urat, Dr. Bogyay Ferenc ezredes urat, a 
Városi Rendőrkapitányság vezetőjét, Vincze Csaba urat, a Miskolci Önkormányzati Rendészet 
vezetőjét.

Soós Attila: A Mokrai képviselő úr által emlegetett program azért nem került megvalósítása, mert a 
városnak akkor jelentős adósságállománya volt. Az egyházzal kapcsolatosan említett politikai 
befolyásolás és gyarapodás szerinte nem létezik. Kéri, hogy mutassa meg az általa említett komplex 
rehabilitációs program eredményeit a városban. 

Dr. Nehéz Károly: Az első napirendi ponthoz tenne kiegészítés. Miskolc szerinte kuriózum abból a 
szempontból, hogy nálunk több ezer pince van a városon belül. Az előző években is sokan keresték 
meg annak érdekében, hogy segítsen a pincetulajdonosok terheit csökkenteni. A pincének az adóját 
már eltörölték, most ennek folytatásaként a felépítmény is adómentes lesz. Nagyon sok esetben ezek 
az ingatlanok pénzt nem termelnek, így megadóztatásuk nem indokolt. Kéri a javaslat elfogadását. 

- Az ülést Dr. Kriza Ákos polgármester vezeti -

Földesi Norbert: Az Otthonvédelmi Alappal kapcsolatosan elmondja, nem véletlen az, hogy Varga 
Lászlón keresztül az ellenzék javaslatot nyújtott be az Országgyűléshez, hiszen nem kapnak 
válaszokat a kérdéseikre pl. a MIK-es tartozásokkal kapcsolatosan. Mire jó az Otthonvédelmi Alap, 
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ha egy társasház a MIK-es tartozások miatt csődbe megy? 

Dr. Simon Gábor: Az Otthonvédelmi Alapról szólna szintén. Soós képviselő úrnak arra a kérdésére, 
hogy hol vannak az ellenzék javaslatai azt válaszolja, hogy évek óta mondják hogy ezekkel a 
problémákkal kezdeni kell valamit. Nem véletlen hogy választás évében kezdenek el ezzel 
foglalkozni. Annak ellenére, hogy kevés időt kaptak az előterjesztések tanulmányozására, nyújtottak 
be módosító indítványt. Első javaslatuk, hogy a felhasználás lehetőségét bővítsék ki, kapjanak 
nagyobb mozgásteret a társasházak. Második javaslatuk az volt, hogy ne csak a fészekrakós 
társasházak pályázhassanak erre a támogatása. Harmadik javaslatuk, hogy növeljék meg az összeget, 
ezzel kapcsolatosan megjegyzi, hogy nem volt megjelölve forrás, hogy ezt az összeget miből 
kívánják majd fedezni. Véleményük szerint érdemi segítséget ennek az összegnek a tízszeresével 
lehetne nyújtani, tehát azt javasolják, hogy az alap 500 millió legyen és igen, ehhez akár állami 
segítséget is lehetne kérni. A pályázatoknál szeretnék megteremteni a jogorvoslat lehetőségét, a 
Bizottsági döntésekkel kapcsolatosan pl. a Közgyűléshez lehetne fordulni jogorvoslatért.   

Földesi Norbert: Véleménye szerint az Avason nem kriminalisztikai, hanem szociológiai problémák 
vannak. Arra lenne szükség, hogy aki tenni akar ezért az ügyért, összeüljenek. Volt egyszer egy 
Bizottság ahová elhívták az avasi képviselőket, ezt kellene folytatni. Van ebben közös akart, de 
olyan komplex program kellene, amellyel a város kilábal ebből a problémából.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megállapítja, hogy nincs több hozzászólásra jelentkező képviselő, a 
napirendek feletti vitát lezárja. Kéri, hogy az elfogadott javaslat alapján most szavazzanak a 
„Javaslat az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodásról szóló 40/2012 (XII.15) 
önkormányzati rendelet módosítására” című előterjesztésben foglalt rendelet tervezetről. Az 
előterjesztés kapcsán egy     rendelet   megalkotásáról kell dönteniük, melyhez minősített többség, 
legalább 15 igen szavazat szükséges. Kéri, most szavazzanak.

A Közgyűlés 17 igen, 1 nem szavazattal, 4 tartózkodás mellett 
megalkotta a 16/2014. számú rendeletét az Önkormányzat 
vagyonáról és a vagyongazdálkodásról szóló 40/2012 (XII.15) 
önkormányzati rendelet módosításáról.

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve)

Dr. Kriza Ákos polgármester: Most a közrenddel és a közbiztonság javításával kapcsolatos meghívó 
szerinti 2., 5., 12., valamint a sürgősségi 4. napirendeket tárgyalják összevontan. Tisztelettel 
köszönti a meghívottakat: Dr. Vereczkey Csaba dandártábornok Megyei Főkapitány urat, Dr. 
Bogyay Ferenc ezredes urat, a Városi Rendőrkapitányság vezetőjét, Vincze Csaba urat, a Miskolci 
Önkormányzati Rendészet vezetőjét.

2. napirend: Javaslat a Miskolci Önkormányzati Rendészet Szervezeti és Működési 
Szabályzatának módosítására

5. napirend: Javaslat a Diósgyőr Polgárőr Egyesülettel és a Miskolc-Tapolcai Polgárőr 
Egyesülettel bérleti szerződések megkötésére

12. napirend:Javaslat a Miskolci Rendőrkapitányság 2013. évi munkájáról szóló beszámoló 
elfogadására
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4. sürgősségi napirend: Javaslat a Miskolc Megyei Jogú Város területén működő közterületi 
térfelügyeleti kamerás rendszer megfigyelési pontjainak bővítésére

Dr. Kriza Ákos polgármester: Tájékoztatja a testületet, hogy a 4. sürgősségi előterjesztéshez 
módosító indítványt nyújtott be. Felkéri, Dr. Bogyay Ferenc ezredes urat, a Városi 
Rendőrkapitányság vezetőjét, tegye meg szóbeli kiegészítését.

Dr. Bogyay Ferenc: Elnézést kér, hogy nem a májusi közgyűlés alkalmával tárgyalják a 
közbiztonság helyzetét, ennek oka, hogy külföldi tartózkodása okán nem tudott részt venni a 
Közgyűlés májusi ülésén. A 2013. évi munkáról szóló beszámolót röviden összefoglalja. Kiemeli, 
hogy Miskolc nem kiemelten veszélyeztetett város. Az ORFK 2010. óta sorolja a településeket 
veszélyeztetettség alapján kategóriákba, 2010-ben minősítette kiemelten veszélyeztetetté Miskolc-
Lyukó városrészét. Látható a beszámolóban, hogy a közbiztonság érdekében tett lépéseknek látható 
eredménye van. 2012. óta látnak el járőrszolgálatot a MÖR munkatársai a kapitányság járőreivel 
együtt, ennek eredményeként nagyobb számban estek vissza az rendőri eljárásban rögzített 
cselekmények, mint más illetékességi területeiken. Különösen nagy eredmény a visszaesés a 
közterületen elkövetett cselekmények számában, ami egyértelműen a megnövekedett demonstratív 
jelenlétnek köszönhető, ezért tovább növelik a gyalogos járőr párok számát. A nyomozati 
eredményesség 10%-al nőtt, 2009. óta az a legjobb eredményük. Az új Ptk. miatt a korábbi évekkel 
való összevetés nehézkes, ezért úgy döntöttek, hogy 14 kiemelt bűncselekménnyel kiemelten 
foglalkoznak, melyet nem érint a változás, ezeknél továbbra is lehetőség van az összehasonlító 
vizsgálatra. A rablások tekintetében a legjelentősebb a javulás. 2014-ben tovább csökkent, felére 
esett vissza a rablások száma.  Hasonlóan jól alakult a súlyos testi sértések száma. Örvendetes, hogy 
2014-ben eddig sem emberölés, sem annak kísérlete nem történt Miskolc városában. A 
gépjárműlopások száma is csökkent, eddig összesen három volt.  Országos viszonylatban is 
kiemelkedik Miskolc, a vidéki megyeszékhelyek között a kiemelt bűncselekmények nyomozati 
eredményessége terén Miskolc a hatodik. Testi sértés nyomozati eredményessége tekintetében 
negyedik, garázdaság tekintetében ötödik, lopás tekintetében pedig hatodik helyen áll a város. 
Nagyon fontos hogy több olyan eset van jelenleg is, ahol az elkövető ellen, az elfogástól számított 
30 napon belül bírói ítéletet foganatosítottak. Az évek óta tartó következetes munka eredménye a 
lakosság számára is észlelhető. Kéri, hogy a beszámoló elfogadásával ismerje el a képviselőtestület 
a kapitányság munkáját. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni a tájékoztatást és felkéri Vincze Csabát, hogy tegye 
meg szóbeli kiegészítését. 

Vincze Csaba: Fokozott érdeklődéssel figyelte a beszámolót. A klasszikus gyalogos járőrszolgálat 
korábban gyakorlatilag nem létezett. Nagyon fontos a járőrszolgálat lakossággal való 
kapcsolattartása, a preventív jelleg, hogy olyan területekre lettek kihelyezve, ahol lakossági 
bejelentés alapján volt erre igény. A lakosság ezt pozitívan fogadta, és továbbra is igényli. A jövőben 
a létszám emelése mindenképpen szükséges, így több területen is tudják majd ezt a szolgálatot 
biztosítani. A jövőben is szorosan kívánnak együttműködni a további sikerek érdekében, 
remélhetőleg ez a javuló tendencia is tovább folytatódik. 

Dr. Kriza Ákos polgármester:  Köszöni a tájékoztatót és a városért tett munkájukat. A lakosság 
szubjektív biztonságérzete a városban jelentősen javult, reméli ez a tendencia továbbra is megmarad. 
Kéri a véleményező bizottságokat ismertessék álláspontjukat. 
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Bizottsági     vélemények:  

• Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: a bizottság az által tárgyalt napirendeket 
többségében támogatta. 

• Városgazdálkodási- és Üzemeltetési Bizottság: az általuk tárgyalt napirendi pontot 
egyhangúlag támogatta. 

• Pénzügyi Bizottság: a bizottság által tárgyal napirendeket egyhangúlag támogatta.

Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirendek feletti vitát megnyitja. Hozzászólásra jelentkező 
képviselőknek adja meg a szót.

A     vitában     hozzászólók:   

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Ezúton köszöni meg a munkát, amelyet minden nap újult erővel 
végeznek a közösség érdekében. Úgy gondolja, hogy a járőrszolgálatnak preventív hatása van, 
valamint növeli a szubjektív biztonságérzetet. A múlt héten tanácskoztak ezredes úrral, aki 
bejelentette, hogy a Vasgyári Rendőrőrsnek új parancsnoka van Murvai Róbert alezredes úr 
személyében. Soltész Csabának, akit előrelépése a Megyei Rendőrkapitányságra szólított, ezúton is 
köszöni a munkát. A Vasgyári Rendőrőrs munkáját személy szerint, a tavalyi évben vásárolt 
kerékpárokon túl, további eszközökkel is kívánja majd segíteni.

Dr. Kiss János: A Frakció nevében is köszöni a rendőrség 2013. évi munkáját, a beszámolót pedig 
elfogadásra javasolja. Leszögezi, hogy a munkát tovább kell folytatni. Úgy látja, hogy egy hosszú és 
nehéz úton járnak, de jól haladnak. A közbiztonság érzete szempontjából a javulás jelentős. Kapitány 
úr által elmondott statisztikai adatok is ezt támasztották alá. Az, hogy a rendőrséget visszahozták az 
utcára, nagy lépés volt, ezt a lakosság is pozitívan fogadta.   

Dr. Simon Gábor: Az összevont időkeret szerinte nem elég az álláspontok kifejtésére. Véleménye 
szerint a rossz közbiztonsági helyzet az oka annak, hogy mindig új intézkedések bevezetésével 
próbálkozik az önkormányzat. Napirend előtti felszólalásában Polgármester úr azt mondta, 
Miskolcon van olyan utca, ahova csak az ott lakók tudnak bemenni, ez minden csak nem 
közbiztonság. 2010-hez képest az ő olvasatában, a kiemelt bűncselekmények tekintetében a 2010. 
évi helyzethez képest rosszabb a helyzet. Elismeri, hogy az út, amelyen haladnak jó, hiszen 2012. 
évhez képest 2013-ra jelentősen javult a helyzet, azt ők maguk is tapasztalták. Üdvözli továbbá a 
közterületi jelenlétet. A beszámoló szerinte eléggé szűkszavú. Az eredményeket elismerik, de van 
probléma bőven. Hiányolja az anyagi és erkölcsi megbecsülést, amely az utcán dolgozó rendőröknek 
kijárna. Szeretné tudni, mi lesz a helyzet az ígért rendőrőrsökkel, a belvárosban illetve a Győri 
kapuban. Gratulál az állománynak a helytállásért, de úgy gondolja, nagyon sok tennivaló van még. 

- Az ülést Dr. Zsiga Marcell alpolgármester vezeti - 

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Az új rendőrősökkel kapcsolatosan lefolytatták az 
egyeztetéseket, ennek eredményeként a Győri kapuban került elhelyezésre a Miskolci 
Önkormányzati Rendészet, ami jelentős mértékben növeli a lakosság biztonságérzetét. Fontosnak 
tartja megemlíteni, hogy az elmúlt négy évben, több mint 20 rendőrautó és egyéb eszközök kerültek 
átadásra, amely a rendőrség munkáját segíti. 

Jakab Péter: A Jobbik természetesen támogatja a létszámbővítést. A beszámolóban benne van, hogy 
Miskolcot 2013-ben kiemelten veszélyeztetett településsé nyilvánították. Ma Miskolcon a 
rendvédelemben szerinte nem mennyiségi, hanem minőségi problémák vannak, hiába vannak sokan, 
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ha nem, vagy nem minden esetben intézkednek. 

Molnár Péter: A Frakció nevében elmondja, köszöni a munkát, hiszen a közbiztonság helyzete 
javuló tendenciát mutat. Mindenki tudja, hogy Miskolcon a helyzet nem egyszerű, teendő még 
nagyon sok van, de a beszámoló alapján is látni, hogy a tendencia javuló, ami bizakodásra ad okot. 
2010-ben egy konzekvens munka kezdődött el úgy városi, mint kormányzati szinten. Miskolcon 
létrejött a Miskolci Önkormányzati Rendészet, amelynek létszámbővítését most támogatni fogja a 
Frakció. Jó kapcsolat alakult ki a rendészet és a rendőrség között. A járőröző párosok nagyon fontos 
szerepet játszanak a lakosság biztonságérzetének javítása szempontjából. Jó érzéssel tölti el a 
lakosságot a járőrszolgálat látványa, a rendőrségnek újra tekintélye van. Köszöni a beszámolót, 
amelyből egyértelműen látszik a javulás. Több fontos dolgot is kiemel, a gyermek és 
ifjúságvédelem, bűnmegelőzés és prevenció tekintetében. Köszöni az eddigi munkát és kéri, hogy a 
jövőben is folytassák. 

Bartha György: Nehezményezi, hogy a Diósgyőri Polgárőr Egyesület csak másfél év után kapta 
meg a dél-kiliáni helyiséget. Vincze Csaba úrnak jelezné, hogy a Berekalajai választókerületében a 
szelektív hulladékgyűjtő szigeteket rendszeresen elárasztják kommunális hulladékkal, ennek 
eltakarításáról többször intézkedett már, de ez nem megoldás. Kéri, hogy a térfigyelő kamerák 
egyikét fordítsák arra, és intézkedjenek azokkal szemben, akik ezt teszik. 

Seresné Horváth Zsuzsanna: Elsősorban a Rendészet munkájához szeretne hozzászólni. A város 
egyik legfontosabb feladata a közrend védelme. Miskolc egyes körzeteiben a problémák kiemelten 
vannak jelen. Ezek megszüntetése nem megy egyik napról a másikra, de a városvezetés elszánt, és 
nagy erőket vetett és vet be ennek érdekében. Jakab képviselő úrnak jelezné, hogy igenis vannak 
intézkedések a problémás területeken is. Kiemeli, hogy a 0-24 órás járőrszolgálat, valamint a 
központi ügyeleti és térfigyelő szolgálat kialakítása fontos lépés. Felhívja a figyelmet arra, hogy a 
lakosság folyamatos tájékoztatása fontos lenne a megerősített rendészettel kapcsolatban, a Minap 
minden számában meg kellene jelentetni azt az ingyenesen hívható zöld számot, amelyen a 
közterület felügyelőket tudják elérni. A város jó úton halad, a megemelt létszámmal nagyon nagy 
változások érhetőek el. A beszámolóban is látni, hogy vannak már eredmények, például a regisztrált, 
illetve közterületen elkövetett bűncselekmények száma 10%-al csökkent. 

Jakab Péter: A beszámolóban azt látja, hogy Miskolc 2013-ban kiemelten veszélyeztetett, a város 
bűnügyi fertőzöttsége meghaladja Ózdét. Nem látja az eredményeket, nem látják, hogy lennének 
intézkedések, bűnmegelőzés. Tragédiaként jellemzi, hogy a felnövekvő generáció egy része már azt 
sem tudja, hogy lopni bűn. 

Pakusza Zoltán: Pereces városrészben az utóbbi időben megszaporodtak a bűncselekmények 
száma. Egy évvel ezelőtt kért átfogó ellenőrzést, amelyen ugyan nem vehetett részt, de az adatokat 
megtekinthette. Idén utána nézett, történtek-e változások, és megállapította, hogy nem. Kérdezi, 
hogy milyen intézkedések születtek annak érdekében, hogy ezeket az állapotokat megszüntessék? A 
fészekrakó program kapcsán felveti, nem tudni, hogy a kilakoltatott családok hová költöznek majd.

Kovács Józsefné: A lakosság véleménye szerint is érezhető a közbiztonság javulása, ez köszönhető 
a járőröknek, akik a város utcáin dolgoznak. A Frakció nevében kéri, hogy a tömegközlekedési 
járatokon és megállóiban, valamint a köztemetőkben és környékén a jelenleginél is nagyobb 
számban ellenőrizzenek. Ezúton is köszöni a kapitányság és a rendészet munkáját. 

Varga Gergő: Kapitány úrtól kérdezi, hogy az Avasi lakótelep mennyire veszélyes, melyek a 
jellemző bűncselekmények, igaz-e hogy nagyon sok a bűnözés? Mennyire eredményes és sikeres az 
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együttműködés a 112 segélyhívó központtal? 

Dr. Tompa Sándor: A négy napirendi pont kapcsán elmondja, ez esetben szerencsésnek tartja az 
összevonást. Igazán az lenne korrekt, ha az időkereteket is összevonnák, és többet lehetne beszélni 
erről a kérdéskörről. Az önkormányzat közbiztonsági lépései szerinte a rendőrséggel szembeni 
kritikaként foghatóak fel. A rendőrök mindent megtesznek a rend biztosítása érdekében, ezért 
köszönet illeti őket. 

Pakusza Zoltán: Folytatva előző gondolatmenetét, kéri a rendészeti szervektől, hogy legyen egy 
átfogó ellenőrzés az Erenyő völgy utca fölötti hétvégi házas övezetben. Seresné képviselő asszonyt 
meghívja egy bejárásra, hogy ő is tapasztalja azt, amit ők látnak. 

Dr. Tompa Sándor: Annak örül, ha a lakosságban a rendőr láttán erősödik a biztonságérzet. Egy sor 
olyan kérdésről alaposabban kellene beszélni a Közgyűlésben, ami a miskolci lakosságot 
foglalkoztatja. Ahogyan Simon képviselő úr utalt rá, a korábbi beszámolók sokkal részletesebbek, 
elemző jellegűek voltak. A szervezetek együttműködése okán jó volna a beszámolókat egy időben 
olvasni. A rendőrségi vezetőktől kérdezné, mik a rendszeres fogadóórák tapasztalatai, milyen tipikus 
kérdésekkel, ügyekkel keresik meg őket? 

Fedor Vilmos: A jelenleg felszámolni kívánt telepek a 70-es években jöttek létre. A megélhetés 
biztonsága változott. Azt kellene megnézni, hogyan lehet ezen a helyzeten változtatni. Fontos 
szerepe lenne a megelőzésnek is. Jó, hogy a rendőrök az utcán vannak, de ha az alaphelyzet nem 
változik, ha az emberek nem tudnak boldogulni, akkor nem lesz változás. Az itt élő emberek 
boldogulását kellene segíteni. 

Dr. Kovács László: Mint diósgyőri képviselő szeretne köszönetet mondani a Diósgyőri Polgárőr 
Egyesületnek, akik Diósgyőrön kívül, ahol most helyet kapnak, működési területüket kiterjesztette 
Felső-Majlátra valamin Lillafüredre és Hámorokra is. Ő is köszönetét, és megbecsülését fejezi kis a 
rendőrség és a rendészet munkájáért és reméli a jövőben is ilyen eredményes lesz az 
együttműködésük. A beszámolóban az szerepel és ez el is hangzott, hogy Miskolc nem kiemelten 
veszélyeztetett város, ezt lakossági látogatói példákkal is alátámasztja. Véleménye szerint forradalmi 
változások történtek a belvárosban, személyesen is tapasztalta, hogy a szolgálatot teljesítő 
járőrpárosok igazán polgárbarát módon dolgoznak.  

Katona Ferenc: Senki nem állítja, hogy minden rendben van a közbiztonság terén, de elindult 
valami, ami koránt sincs még befejezve. További fejlesztésekre lenne szükség, a cél nem a büntetés 
lenne, hanem a megelőzés és a szabályok betartatása, rendet kellene tenni a fejekben is. Köszöni a 
rendvédelmi szervek munkáját. 

Takács Gábor: Körzetével kapcsolatosan köszönetet mond a rendőrség munkájáért, különös 
tekintettel a Tiszai Rendőrőrsöt. Felhívja a figyelmet arra, hogy a közbiztonság terén végzett munka 
eredményét el kell ismerni. Úgy gondolja, hogy az ellenzék kritikája a város hírnevének árt. 

Dr. Kiss János: Simon képviselő úrnak jelzi, hogy a beszámolóban a 14 kiemelten kezelt 
bűncselekmény statisztikájában, ha a számokat nézzük, akkor 2010-hez képest 2013-ban ugyan nem 
nagy számmal, de kevesebb bűncselekményt követtek el, ha viszont a trendet nézzük, akkor ez 
egyértelmű javulást mutat. Emberölés és súlyos testi sértés tekintetében is jelentős a csökkenés.  A 
rendészet létszámának emelésével a járőr párosok száma 40%-kal emelkedik. Ha megoldható lenne, 
hogy a bűnelkövetőket 30 napon belül bíróság elé tudják állítani, akkor a társadalom is azt láthatná, 
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hogy a bűnelkövetők a lehető leghamarabb ott állnak a bíróság előtt. Simon képviselő úrnak jelzi, 
hogy ez az együttműködés mind anyagilag, mind erkölcsileg nagyobb megbecsülést jelent a 
rendőrök számára. 

Szabó Sándor: Köszöni a beszámolót, amely számára tartalmas és informatív volt. Köszönti 
továbbá a számokból kivehető tendenciát, azt a statisztikailag is kimutatható javulást, ami a 
közbiztonság területén mutatkozik. Nem szabad elfelejteni, hogy ez a probléma sokkal összetettebb, 
hiszen Miskolc esetében vizsgálni kell a társadalmi, a morális és a szociális kérdéseket is, ezek 
megoldása így nem kizárólag a rendőrség feladata. Főként a prevenció tekintetében kellene 
intenzívebben cselekedni, sokkal több preventív iskolai oktatásra lenne szükség. Megköszöni 
kapitány úr segítségét, és intézkedését, melyet eddig a város területén felmerülő problémák esetén 
nyújtott. 

Dr. Simon Gábor: Örül annak, hogy Szabó képviselő úr után szólhat, mert egyet ért vele abban, 
hogy ez szociális, társadalmi és morális kérdés is egyben, amelynek komplex vizsgálatára lenne 
szükség. Néhány számadatnál valóban csökkenés tapasztalható, de néhány esetben, mint például a 
testi sértés, súlyos testi sértés, garázdaság, lopás, betörés, rablás, kifosztás esetében növekedést látni. 
Ez véleménye szerint nem egy javuló tendencia. Kéri, hogy ha már a rendészet működése a téma, 
akkor a rendészet beszámolóját is készítsék el. 

Földesi Norbert: Varga képviselő úrral egyetértésben kíváncsi lenne az Avas városrészre, hogy 
kriminalisztikai szempontból mi történt ott az elmúlt évben. Elismeri a rendőrkapitányság munkáját. 
Minden képviselőtől azt kéri, hogy mikor a sajtóban közbiztonsággal kapcsolatosan nyilatkoznak, 
gondolják át, mit mondanak, mert a szavaknak súlya van. 

Dr. Mokrai Mihály: Véleménye szerint 2010-hez képest nem változott semmi, illetve a minimális 
javulás nem a komolyabb bűncselekmények területén van. Megkérdezi, hogy meddig akarják 
fejleszteni a Rendészetet, milyen jogkörökkel, feladatkörökkel? Elismeri a rendőrök helytállását, 
köszöni munkájukat. 

Gazdusné Pankucsi Katalin: Megköszöni a Vasgyári Rendőrőrs volt parancsnokának munkáját és 
együttműködését, reméli, hogy az új parancsnokkal is hasonlóan gyümölcsöző lesz az 
együttműködés. A visszajelzések alapján a vasgyári és komlóstetői lakosok örülnek a rendőri 
jelenlétnek. A járőrök meghallgatják a problémákat, biztonságérzetet adnak. Az Újgyőri főtér 
környékéről is érkeztek pozitív visszajelzések. Továbbra is kéri, hogy a járműveken legyenek 
járőrök, mert szükség lenne rá. 

Takács Gábor: Egyet kell, hogy értsen Fedor Vilmossal abban, hogy ez egy komplex probléma, 
amire komplex megoldásokat kell találni. Emiatt lett bevezetve a közmunka program, illetve a 
háromcsapás törvény, és nagyon fontos a felzárkóztatás is, mert ezek egymást kiegészítve 
jelenthetnek megoldást. 

Dr. Nánási-Kocsis Norbert: Nem érti, hogy az ellenzék miért nem tud örülni annak, hogy a 
városban pozitív változások mennek végbe. Azok a problémák, amelyeket most megoldani 
igyekszik a városvezetés nem új keletűek. Ahogy az elhangzott a most felszámolásra kerülő telepek 
a 70-es években jöttek létre, tehát az előző városvezetésnek is lett volna alkalma, hogy megoldást 
találjon. 

Dr. Kis János: Mokrai képviselő úrnak válaszolja, valóban kis mértékben csökkentek csak a kiemelt 
kategóriába tartozó bűncselekmények, de csökkentek. Simon Gábornak válaszolja, hogy igen van 
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olyan terület ahol növekedés tapasztalható, de nagyobb arányban van javulás, és nincs megállás, 
tovább kell javítani ezeken a számokon. Bízik a Miskolci Rendőrkapitányság bűnügyi 
eredményességében, mint kapitány úr is mondta, 6. helyen áll a város. A lakosságnak nem csak az a 
fontos, hogy csökkenjen a bűncselekmények száma, hanem hogy az elkövetők megkapják méltó 
büntetésüket, ezt pedig megfelelő bűnügyi eredményességgel lehet elérni. Fedor képviselő úrral 
egyetért, hogy a biztonságérzet nem egy önmagában különálló kategória, 2010-hez képest azonban 
az általános közérzet is javult. 

Földesi Norbert: A Polgárőrséggel kapcsolatosan megjegyzi, Perecesen újraalakul a polgárőrség, 
úgy gondolja erről mindenképpen érdemes szólni. A Hejőcsabai Polgárőrök közmeghallgatás 
alkalmával kértek megoldást problémájukra, kérdezi, mikor kapnak egy olyan helyiséget, ahol 
biztonságban működhetnek. Kérdezi, hogy van-e lehetőség egy megelégedettségi felmérésre?

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Megállapítja, hogy nincs több hozzászólásra jelentkező 
képviselő, a napirendek feletti vitát lezárja. Felkéri Dr. Bogyay Ferenc rendőrkapitány urat, hogy 
válaszoljon a felmerült kérdésekre.

Dr. Bogyay Ferenc: Az Avasi városrész bűnügyi fertőzöttségével kapcsolatosan elmondja, hogy az 
ottani problémák főként szociológiai jellegűek, nem kifejezetten kriminológiaiak. Egy hasonló 
lélekszámú kisváros adataival összevetve nincs mit szégyellni, az együttéléssel kapcsolatos 
problémákat pedig nem kizárólag rendészeti eszközökkel kell megoldani. 

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Szintén válaszadási lehetőséget ad Dr. Vereczkey Csaba 
dandártábornoknak.

Dr. Vereczkey Csaba: A 112 működésével kapcsolatosan elmondja, hosszas előkészítést és 
fokozatos bevezetést követően működik jelenleg a rendszer. Szakmai előnyt, és sok kihívást 
jelentett, hogy Miskolcon, az országos bevezetést megelőzően úgynevezett „pilot megyeként” 
próbaüzem keretében is működött a rendszer, így közvetlen hatást gyakoroltak a rendszer végleges 
kialakítására, szakmai javaslataik alapján történtek meg a fejlesztések. A rendszer jól működik, ez 
sok tekintetben mentesíti a rendőrséget, akik így a közterületi jelenlétre nagyobb erőket tudnak 
biztosítani. Kiemeli, hogy a callcenterben egyébként nem rendőrök, hanem speciálisan felkészített 
hívásfogadó munkatársak dolgoznak, rendőri irányítás mellett. Megjegyzi, hogy tanulási fázisban 
van a rendszer, közel 450 ezer hívás van egy évben és ilyen tömeges hívásszám mellett, vannak még 
problémák, de ezeket igyekeznek minimálisra szorítani. Fogadónappal kapcsolatosan Tompa 
képviselő úrnak válaszolva elmondja, saját fogadónapjának összetételéről tud nyilatkozni. Főként 
jogorvoslati kérelemmel, folyamatban lévő ügyek kapcsán információkérésekkel, felvilágosítással és 
aktuális lakossági problémákkal keresik meg. A beszélgetések és a reakciók is természetesen 
dokumentálva nyomon követhetők a rendőrségen. Vannak természetesen nem rendőrségi 
feladatkörbe tartozó megkeresések, ezeket igyekeznek a megfelelő helyre irányítani.  
Elégedettségi felméréssel kapcsolatosan, Földesi képviselő úrnak válaszolja, készült ilyen kérdőív, 
tehát a belső szakmai késztetés a Belügyminisztérium részéről megvolt, a felmérés elkészült, amit 
természetesen az önkormányzat bármikor megismételhet. 
Szeretné megjegyezni a beszámolóval kapcsolatosan, megerősítve kapitány úr szavait, hogy 2010-
ben került besorolásra a város a kiemelt veszélyeztetett kategóriába. A mostani beszámolóban 
egyetlen települést sem minősítettek sem pozitív, sem negatív irányban. Megköszöni azt a kiemelt 
figyelmet, amely a témát kísérte és köszöni a véleményeket. 

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Megköszöni Dr. Bogyai Ferencnek és Dr. Vereczkey Csaba 
dandártábornok úrnak a válaszokat. 
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Most következik Miskolc településfejlesztésével és a városüzemeltetéssel kapcsolatos 
előterjesztések összevont tárgyalása.

3. napirend: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a MIVÍZ Miskolci 
Vízmű Kft. közötti - települési folyékony hulladék gyűjtésére, szállítására és 
ártalmatlanítására szervezett kötelező helyi közszolgáltatás ellátására 
vonatkozó - Közszolgáltatási Szerződés meghosszabbítására

7. napirend: Javaslat közterületek elnevezésére

10. napirend: Javaslat a Miskolc, Kis-avas Győri-sor 253-255 sz. ingatlanok közötti (11945 
hrsz.) partfalomlás, pincebeszakadás helyreállítására vonatkozó, benyújtott 
vis maior pályázattal kapcsolatos döntés Közgyűlés általi utólagos tudomásul 
vételére és a pályázathoz szükséges önrész biztosítására

11. napirend: Javaslat a Miskolc, Lövei-sor 547-548 sz. ingatlanok közötti (12480 hrsz.) 
partfalomlás, útleszakadás helyreállítására vonatkozó, benyújtott vis maior 
pályázattal kapcsolatos döntés Közgyűlés általi utólagos tudomásul vételére 
és a pályázathoz szükséges önrész biztosítására

5. sürgősségi napirend: Javaslat az Y-híd építésével kapcsolatos döntések meghozatalára, 
szerződések jóváhagyására, valamint állami tulajdonú ingatlanok 
megigénylésére

9. sürgősségi napirend: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város közigazgatás területén a 
járművel történő díjköteles várakozás szabályairól szóló 26/2010. (VI.30) 
önkormányzati rendelet módosítására 
E  l  őterjesztő  : Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Kéri az előterjesztéseket véleményező bizottságok 
álláspontjainak ismertetését a napirendek sorrendjében.

Bizottsági     vélemények:  
• Városgazdálkodási- és Üzemeltetési Bizottság: a 3., 10. és 11. napirendi 

előterjesztéseket tárgyalta, és többségében támogatta az elfogadásukat. A 7. napirendi 
előterjesztés elfogadását egyhangúlag támogatta.

• Pénzügyi Bizottság: a 3., 10. és 11. napirendeket tárgyalta, és egyhangúlag támogatta az 
előterjesztések elfogadását.

• Köznevelési, Kulturális, Turisztikai, Ifjúsági és Sport Bizottság: a 7. napirendet 
tárgyalta és többségében támogatta annak elfogadását.

• Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: a 9. sürgősségi előterjesztést tárgyalta és 
többségében támogatta annak elfogadását.

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: A napirendek feletti vitát megnyitja. Hozzászólásra jelentkezett 
képviselőknek adja meg a szót.
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A     vitában     hozzászólók:  

Bartha György: Az Y-híd kapcsán kérdése, hogy a Kont utcaiak problémája megoldódott-e, 
vannak-e még vitás kérdések.

Dr. Tompa Sándor: Most Miskolc településfejlesztésével és a városüzemeltetéssel kapcsolatos 
előterjesztéseket összevontan tárgyalják, melyek izgatják leginkább a miskolciakat, hogy milyen 
településfejlesztések lesznek, és azok hogyan érintik a sorsukat. 
A MIVÍZ és a szennyvízelszállítás kapcsán tarthatatlannak tartják, hogy a témát ilyen későn 
tárgyalják. Ugyanezt a problémát veti fel a két avasi partfalomlással kapcsolatban. Elmondja, hogy 
támogatnak minden forrás felhasználását, azonban ennek kapcsán is fontos volna látniuk, hogy az 
Avas rehabilitációja kapcsán milyen átfogó elgondolása van a vezetésnek. 
Megjegyzi, hogy a parkolás ügyében olyan engedményt kívánnak tenni, mely kifejezetten az 
orvosoknak szól. Úgy gondolják, hogy végig kellene gondolni, hogy kinek érdemes és fontos 
támogatást adni a parkolás vonatkozásában. 
Az Y-híd vonatkozásában már többször elmondták, hogy egy rendkívül fontos, évtizedek óta a 
városfejlesztési elképzeléseiben szereplő tervről van szó. A megvalósítás kampányszerűen indult el, 
hivatalosan pedig nem lehet tudni semmit arról, hogy miért nem indult el ott a fejlesztés.

Jakab Péter: A MIVÍZ-t érintő napirend kapcsán elmondja, hogy nagyon sok városrészben (sok 
esetben a belváros tőszomszédságában) az utcán folyik a szennyvíz, annak minden szaghatásával és 
közegészségügyi kockázatával együtt. Eljutottak oda, hogy ma Miskolcon XXI. századi viszonyok 
helyett középkori állapotok uralkodnak, tehát fertőzés veszély áll fenn. Tíz utcáról kértek közérdekű 
adatot a vízművektől arról, hogy ott mennyi szennyvizet szállít el a közszolgáltató, hogyan állnak a 
közszolgáltatási szerződésekkel. Azt a választ kapták, hogy tíz utcából kettőben egyetlen lakos sem 
rendelkezik szerződéssel, két utca pedig nem is létezik a MIVÍZ nyilvántartása alapján. Tehát a tíz 
utcából mindössze 3% szennyvizet szállítanak el. 

Dr. Tompa Sándor: A közterületek elnevezése kapcsán elmondja, hogy még mindig nem szerepel a 
perecesi Advent tér elnevezése az anyagban, pedig már hosszú ideje kezdeményezték a lakosok, 
civil szervezetek, képviselői indítvány formájában is. Most ismételten felhívja a figyelmet arra, 
hogy a perecesiek szeretnének egy területet Advent tér néven elnevezni.

Fedor Vilmos: A közterületek elnevezése szól a Takata utca javaslatról is. Kéri, hogy akkor 
tegyenek ilyet, ha a cég megtelepedett, bizonyított. Példákat hoz fel Miskolcra vonatkozóan. 
Kiemeli, hogy nincs a céggel bajuk, de az a gyakorlat legyen jellemző a városban, hogy az 
eredményt, a teljesítményt honorálja. Felhívja a figyelmet 18/2010. számú önkormányzati 
rendeletre, mely szabályozza, hogy kikről, miről lehet Miskolcon utcát elnevezni. Megjegyzi, hogy 
ez szerinte most nem fél bele a rendelet előírásaiba.

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Válaszul elmondja, hogy lehet látni, ahogy a cég építkezik, és 
reményeik szerint komoly termelő potenciál lesz a gyár átadása után Miskolc történetében. 

Dr. Kovács László: A díjköteles parkolásról szóló napirend kapcsán elmondja, az anyagból kiderül, 
hogy a városban a háziorvosi ellátást végző egészségügyi szolgáltatók kedvezményes parkolását 
kívánja biztosítani. A miskolci háziorvosi társadalom régi és folyamatos kérése az, hogy a 
sürgősségi betegellátás biztosítása érdekében a parkolásukat segítse az önkormányzat. Létezik egy 
sürgősségi orvosi ellátást biztosító kártya, melyet az önkormányzat ad, de ez csak arra alkalmas, 
hogy az orvosok szükség esetén parkolásra nem alkalmas területeken is megállhassanak. 
Amennyiben normál körülmények között sürgősségi beteglátogatást végez az orvos, és díjköteles 
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parkolóhelyet vesz igénybe, abban az esetben megbüntetik, hiába helyezi ki a kártyát. 1998-óta az 
összes városvezetés felé érkezett megkeresés ezzel kapcsolatban, amely most talált meghallgatásra. 
Ezzel a rendelkezéssel nem csak a háziorvosok elégedettsége fog javulni, hanem a háziorvosi ellátás 
minősége is.

- Az ülést Dr. Kriza Ákos polgármester vezeti -

Eperjesi Erika: A Kis-Avas kapcsán elmondja, hogy az elmúlt években hatalmas mennyiségű 
csapadék hullott a városra, mely miatt katasztrofális partfalomlások, pincebeszakadások történtek. 
Az Avas-hegy olyan vulkáni anyag, mely könnyen málló agyagot termel, így könnyen megreped, 
megcsúszik. Probléma még, hogy a pinceépítésekkor kitermelt törmelékeket felhasználták az avasi 
utak építésére is, így az laza szerkezetű lett, esőzésekkor könnyen megcsúszik. Fontosnak tartja, 
hogy a vis maior pályázathoz önrészt biztosítson az önkormányzat, mert nem csupán helyreállítási 
munkálatokról van szó, hanem olyan prevencióról is, ami által megelőzhetők a további 
pincebeszakadások. Mindennek eredménye az lenne, hogy az avasi pincetulajdonosoknak nem kell 
az időjárás szeszélyessége miatt rettegniük.

Pakusza Zoltán: Egyetért Tompa képviselővel, mert perecesi lakosként szintén hiányolja az 
anyagból az Advent tér elnevezését, melyet a civil szervezetek hosszú ideje próbálnak elérni. Nem 
érti, hogy miért nincs erre lehetőség. 
Elmondja, hogy Miskolcon és az országban is elég híres személyiség van, miért egy multicégről kell 
elnevezni egy utcát, ami még ráadásul nem is bizonyított. Ezek a cégek piaci alapon jönnek ide, 
véleménye szerint nem kellene utcát elnevezni róluk.

Dr. Tompa Sándor: Pillanatnyilag botrányszagúnak nevezi a Takata utca elnevezését Miskolc 
közigazgatási területén. Kovács képviselő úr felszólalása kapcsán elmondja, hogy jobbnak találta 
volna, ha valaki olyan szólal fel az ügyben, aki nem érintett, lévén, hogy Képviselő úr is háziorvos. 
Meg kellett volna fogalmazni, hogy pontosan miért szükséges ez, és hány főt érint ez a fajta 
szolgáltatás. Fontos lenne átfogóan, és nem ilyen kampányízűen előterjeszteni egy ilyen javaslatot.

Varga Gergő: Kovács képviselő úrhoz intézi szavait. Támogatja azt, hogy Miskolc a háziorvosi 
tevékenységet folytató orvosokat segítse a munkavégzésben. Nehezményezi azonban, hogy a 
Szociális és Egészségügyi Bizottsági üléseken gyakorlatilag csak egészségügyhöz kötődő témákat 
tárgyalnak, szociális területet érintőt nem. A településfejlesztésnek fontos eleme, hogy milyen 
szociológiai helyzetben van a város. Miskolcnak 2008. óta van Antiszegregációs Terve, melyet 
elmúlt bizottsági ülésükön szerettek volna napirendként tárgyalni, feladatként elrendelni, hogy 
kérjék fel a Hivatalt arra, hogy számoljon be, hogy mi valósult meg a tervből. Ezt a javaslatot nem 
támogatta a bizottság többsége, melyet nehezményez. 
Kéri Polgármester urat, hogy az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnökét figyelmeztesse arra, 
hogy ez a bizottság nem csak egészségügyi bizottság. 
Kéri arra a Közgyűlést, hogy záros időn belül, akár a következő ülés alkalmával készíttessen egy 
beszámolót az Antiszegregációs Tervről.
Szeretne arról is tájékozódni, hogy a következő időszakban, 2020-ig milyen tervek készülnek ezzel 
kapcsolatban.

Dr. Kiss János: A Takata utca elnevezés kapcsán nem ért egyet az ellenzékkel. Fedor képviselő úr 
azt állította, hogy semmi bajuk nincs a Takatával, mely rossz üzenet. Szerinte nem elégséges a 
gazdaságfilozófiája a szocialistáknak. Örülni kell annak, hogy a cég idejött, nem pedig megsérteni 
őket. Véleménye szerint a Takata már bizonyított azzal, hogy 60 millió eurós beruházást valósít meg 
Miskolcon, és több mint ezer embernek ad munkát. 
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Abban egyet ért Jakab képviselő úrral, hogy a XXI. században nem folyhat el szennyvíz csak úgy, 
ez ellen tenni és küzdeni kell a végsőkig. Felhívja a figyelmet arra, hogy van Miskolcon olyan 
projekt, ami a gettók felszámolására irányul, ha a nyomortelepeket felszámolják, akkor ebben is 
tudnak előre lépni, mert jelezték már korábban, hogy ez egészségügyi kérdés is. Tehát egyszerre 
több célt is meg tudnak valósítani, amikor konzekvensen viszik tovább a nyomortelep felszámolási 
programot.

Dr. Mokrai Mihály: A folyékony hulladék kapcsán megjegyezi, hogy ismét előttük van egy olyan 
előterjesztés, amihez nincs üzleti terv, van egy olyan szerződés, amit alá kell írni. Nem érti, ha 
tudták, hogy le fog járni a szerződés június 1-jén, akkor miért nem léptek hamarabb, miért van az, 
hogy a közbeszerzési eljárást nem tudják befejezni. Az ellenzéki képviselők lényegi információk 
nélkül vannak. Az előterjesztés már csak tényeket közöl. Nem tudják megítélni a szerződés 
gazdasági hasznosságát, sem a közbeszerzési eljárás törvényességét. 
Szeretnék világosan látni, hogy mibe kerül ez a miskolciaknak, a MIVÍZ üzleti tervéhez hogyan 
illeszkedik. Fekete doboznak nevezi a Holding működését, szeretnék, ha vége lenne a 
titkolózásoknak. Úgy nem tudnak felelősségteljesen dönteni, ha nem látják a szerződések 
előkészítését, sem a Holding gazdasági, pénzügyi helyzetét.

Dr. Nánási Kocsis Norbert: A közterület elnevezése kapcsán kérdésként merült fel, hogyan kell az 
eljárást lefolytatni. Elmondja, hogy kérdést intézett Főépítész úrhoz, hogy az adott névtelen térnek 
lehet-e nevet adni – megjelölte a lakók által javasolt teret –, a többit az Önkormányzat intézte. 
A Hét vezér tér kapcsán megjegyezi, többször volt veszélyben ez a tér, a szocialista vezetés idejében 
az eladása is felvetődött, de most végül nevet kap. Szintén javasolt egy ehhez közelálló, ugyancsak 
névtelen terület elnevezését, ehhez a Honfoglalás tér elnevezést javasolta. Szeretné, ha ezen a téren 
egy tanösvény, egy parkosított terület alakulna ki.

Fedor Vilmos: Válaszul elmondja, hogy annak a körzetnek ő volt a területi képviselője, és tudja, 
hogy oda nem terveztek semmit. A lakók akkor megkeresték, hogy nem akarnak oda játszóteret, 
akkor jutottak arra a döntésre, hogy parkosítani fognak.
Kéri Kiss képviselő úrtól, hogy figyeljen arra, amit mond. Amikor azt állította, hogy nem a 
Takatával van bajuk, azt úgy értette, hogy nem a beruházással van a gond, hanem az eljárással. 
Ismét felhívja a figyelmet a közterületek elnevezéséről szóló rendeletre.
Hangsúlyozza, hogy támogatják az elnevezését a területnek, de kéri, hogy először induljon el a cég, 
legyen kész beruházás, működjön és szeressék a városlakók, mert ekkor lehet elnevezni egy cégről 
területet. Ennek kapcsán egyetért Pakusza képviselő úrral.

Jakab Péter: Felszólalásában elmondja, hogy a szennyvíz-elszállítási szerződés megkötése és a 
szigetelt szennyvíztároló kiépítése nem lehetőség, hanem kötelező minden ingatlantulajdonosnak. 
Az a probléma, hogy az elmúlt időkben ezt nem várták el mindenkitől. Kihangsúlyozza, hogy 
nyilvántartás sincs róla, hogy ki rendelkezik szigetelt szennyvíztárolóval.
A vezetés gettófelszámolásról beszél úgy, hogy nem tartatja be a törvényt. Ha betartatnák a 
jogszabályokat, akkor ezek az áldatlan állapotok nulla forint közpénzből is felszámolhatóak 
lennének.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kijelenti, hogy Jakab képviselő úr nem mond igazat.

Dr. Simon Gábor: Úgy gondolja, hogy a történelmi Avas kérdésében konszenzus van az ülés 
folyamán, minden képviselő úgy látja, hogy ez olyan terület, amit végre rendbe kellene tenni, 
fejleszteni kellene. Az összevont tárgyalási csomagban két napirend is foglalkozik az Avassal, 
partfalomlás, pincebeszakadás miatt. Napokban sajtó is szólt arról, hogy az épülő támfal elmozdult, 
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el kell bontani. Úgy gondolja, hogy ez olyan kérdéskör, amit így nem lehet csinálni. Volt egy 
koncepció –  Integrált Városfejlesztési Stratégia –, aminek a II. üteme a történelmi Avassal sokat 
foglalkozott. Jelen vezetés ezt a stratégiát eltörölte, és azt mondták, hogy új jön helyette. A 
pincetulajdonosok nem látják világosan, hogy a városnak milyen elképzelései vannak a történelmi 
Avassal. Legalább az alapvető kérdésekre adott válaszoknak meg kellett volna születni a négy év 
alatt, mert így senki nem lát tisztán a témában, de ez a problémája az Y-hídnak is, aminek már régen 
épülnie kellene a korábbi bejelentések alapján. A lakosok panaszkodnak, hogy összecsomagoltak, és 
nem tudják, hogy mi lesz a sorsuk.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Válaszul elmondja, hogy az előző vezetésnek nagyívű bejelentései 
voltak az Avas kapcsán, de nem tettek semmit, a mostani vezetésnek nulláról kellett kezdeni 
mindent – a mérések használhatatlanok voltak. 

Földesi Norbert: Az utca elnevezéssel kapcsolatban elmondja, hogy az alapítóról szoktak utcát 
elnevezni, ő viszont Takada, tehát ezek szerint most a termékről –  Takata – neveznek el utcát. Az 
előterjesztés határozati javaslatában 2014. november 30. a végrehajtási határidő. Kérdése, hogy mi 
tart ennyi ideig. Felhívja a figyelmet arra, hogy addig lesz egy önkormányzati választás, és az 
érintett közterületek a régi, vagy az új nevükön fognak szerepelni, ahol állandó bejelentéssel 
életvitelszerűen laknak. 
Az előterjesztések –  nem első alkalommal –  tele vannak helyesírási hibákkal, jó lenne erre 
odafigyelni. 
Több alkalommal is elmondta, eljött az ideje annak, hogy összeüljenek, és kitaláljanak egy 
koncepciót. Az avult telepek felszámolása 2004-ben kezdődött el Miskolcon (MIK Zrt. 
lakáskoncepció), öt ilyet számolt fel az előző városvezetés, mint a Mész-telep, Perecesi-telep, 
Szondi-telep, Eperjesi úti kolónia vagy a Békeszálló. Üljenek le, egyeztessenek, és akkor nem 
lesznek olyan problémák a sajtóban, mint most, amikor teljes negatív fényben tüntetik fel 
Miskolcot.

Dr. Simon Gábor: Elmondja, hogy a szocialista vezetés ideje alatt 16 jogerős építési engedély volt 
az Avas területére, ami az IVS beadásának feltétele volt. Ezt csak folytatni kellett volna, mint a 
villamos projektet, de sikerült elrontani. Kérdezi, hogyha minden vizsgálatot elvégeztek három év 
alatt, akkor hogyan lehet az, hogy a 20 méter széles támfal megrogyott. Az biztos, hogy egy ilyen 
területet így nem lehet kezelni. Arra hívta fel a figyelmet korábban is, hogyha eddig nem, akkor 
legalább most dolgozzanak ki egy egységes koncepciót.

Pakusza Zoltán: Úgy gondolja, hogy egy vitában azt mondani egy képviselőnek, hogy nem mond 
igazat, az erős. Azok az adatok, melyeket Jakab képviselő úr felsorolt, megdöbbentőek, és a város 
polgármesterének ezeket számon kellene kérnie az illetékesektől. Az adatok valóságát a vízmű cég 
vezetője is alátámaszthatja. Mindenkinek szigetelt szennyvíztárolóval kell rendelkeznie saját 
költségen, ezt írja elő a törvény, így nem értik, hogy miért nem kéri ezt mindenkitől számon a város. 
Kommunikációs trükknek nevezi azt, hogy telepfelszámolások című előterjesztést nem tárgyalnak. 
Arról beszéltek, hogy 1,5-2 millió forintot fognak adni azokban a MIK-es ingatlanokban lakó 
családoknak, akik gyakorlatilag nem tartották be a közösségi együttélés szabályait.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megállapítja, hogy nincs több hozzászólásra jelentkező képviselő, a 
napirendek feletti vitát lezárja.
Válaszul elmondja, hogy a Jobbikos képviselők nem gondolkoznak azon, hogy mi lesz azokkal az 
emberekkel, akik a felszámolt telepekről kikerülnek. Jogi, hatósági, kényszerítő eszközökről 
beszélnek, de arról, hogy mi történik utána, hová kerülnek, arról nem. Minden problémát orvosolni 
kell, aki segítséget kér, azt támogatni kell, aki elköltözne, azt pedig abban segíteni.
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A vita során felmerült kérdésekre Rostás László főépítész urat kéri fel válaszadásra.

Rostás László: A vitában elhangzottakra reagálva elmondja, hogy az Y-híd esetében a lakossági 
felvetéseket figyelembe vevő rendezési terv az aktuális. Nem történt változás az elmúlt időszakban. 
Tavaly feltárták az összes korábbi vízfolyást az Avason, kitisztították. A tavaly lezárult geológiai 
vizsgálatok alapján a bentonitos réteg csúszik, ezzel nem tudnak mit kezdeni. Feltételezhető, hogy a 
szakszerűen elkészült partfal az eső miatt elfolyó bentonit réteg, illetve a két földrengés 
következtében csúszhatott meg. Elmondja, hogy amíg az alapok nincsenek letisztázva, addig 
semmiféle beruházást nem érdemes véghezvinni.
Az Advent tér elnevezésre a hivatalos írásos javaslatot még nem adták be a Főépítészeti Kabinethez. 
A napokba érkezett hozzájuk hivatalos megkeresés ennek kapcsán, így most hivatalból elindítják az 
ügyet.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni a tájékoztatást.
Szintén válaszadásra adja meg a szót Pfliegler Péter alpolgármester úrnak.

Pfliegler Péter alpolgármester: Megkérdezi, ha valaki a választás évében bármi pozitív dolgot 
csinál, akkor az kampányízű, mert így akkor nem szabad csinálniuk ebben az évben semmit. Egy 
kisszámú, gyermek- és háziorvosokat érintő pozitív rendeletmódosításról van szó, amely azoknak az 
embereknek segíti a munkáját, akik a sürgősségi betegellátás és életmentést végeznek.
Leszögezi, hogy a szennyvizes anyag nincs elkésve, éppen időben került a Közgyűlés elé. 
Hangsúlyozza, hogy nem szerződéskötésről, hanem módosításról van szó. Csak addig szól, amíg ki 
nem választják az új közszolgáltatót és szerződést nem kötnek. Tehát egy bizonyos ideig –  amíg 
szükséges – meghosszabbítják a szerződést.
Burkoltan, de felhozta az ellenzék a finn darugyár ügyét. Elmondja, hogy a cég azt mondta, hogy 
jelen pillanatban nem építkezik a recesszió miatt. Folyamatosan tárgyalnak velük, de ha érkezik oda 
egy új befektető, aki kiválthatja ezt a beruházást, meg fogják oldani. Elmondja, hogy nagyobb 
iparterületekre vezető utakat mindenhol a nagyobb beruházást végző cégekről, vagy azok 
alapítójáról neveznek el. Így történik ez Miskolcon a japán céggel is. Mivel nyáron nem lesz 
Közgyűlés, szeptemberre pedig valószínű, hogy elkészül a cég, ezért most időszerű az utca 
elnevezése. Véleménye szerint mindenképpen hasznos egy eddig névtelen út elnevezése. 
Az Avas kapcsán nagyon sajnálatos, hogy egy kifogástalan állapotban elkészült támfal 4 métert 
lecsúszott. Nagyon meg kell gondolni, hogy a következő támfalépítések hogyan valósuljanak meg, 
kiemelt műszaki odafigyelésre van szükség. Egy családot kellett kiköltöztetni, de számukra 
lakhelyet biztosítottak. 
Nem írtak ki új IVS pályázatot, így nem tudták volna folytatni az IVS beruházásokat, de lesznek új 
pályázatok (ITS), amiben a vízelvezetés, közutak és közvilágítás lesz a központi kérdés. Az elmúlt 
időszak vizsgálatai alapján új koncepcióra, új megvalósítási módszerre van szükség a partfal 
rekonstrukciók esetében. A rendszertelen és nagyon nagy mennyiségű esőzések, valamint a 
földmozgások is megkérdőjelezik az eddigi módszereket.
Kiemeli, hogy az elmúlt évi jogalkotó tevékenység következtében közel tízszeresére növekedett az 
elszállított hulladékmennyiség, azaz az előző időszakhoz képest tizedére csökkent a környezet 
szennyezése. Ezzel is bizonyították minden miskolci számára, hogy a „zöld város”  eszményét 
nemcsak mondják, hanem teszik is. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni Alpolgármester úrnak a tájékoztatást.
Rátérnek a sportfejlesztéssel kapcsolatos napirendek összevont tárgyalására.
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4. napirend: Javaslat az MVSI Miskolc Városi Sportiskola Nonprofit Közhasznú Kft., az 
MVLC Miskolci Vízilabda Club Nonprofit Kft., az MVSC Miskolci Vasutas 
Sport Club, a MEAFC Miskolci Egyetemi Atlétika és Futball Club, a MISI 
SC Miskolci Városi Sportiskola Sport Club, 2014-2015. évi társasági adó 
támogatásból finanszírozandó létesítményfejlesztésre és tárgyi eszköz 
beszerzésre, utánpótlás nevelésre irányuló pályázatához önerő biztosítására

6. sürgősségi napirend: Javaslat a labdarúgócsapatot működtető Diósgyőr FC Kft.-vel 
megkötött támogatási szerződés meghosszabbítására

10. sürgősségi napirend: Javaslat a Diósgyőri Stadionrekonstrukciós Korlátolt Felelősségű 
Társaság tagjai között létrejövő szindikátusi szerződés jóváhagyására 
és a társaság részére történő vagyonjuttatással kapcsolatos döntések 
meghozatalára, valamint a Diósgyőr FC Kft-vel, illetve a BorsodSport 
Invest Kft-vel kötött többoldalú megállapodások utólagos 
jóváhagyására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: A 4. napirendi ponthoz előterjesztői módosító indítványt nyújtott 
be.
Felkéri Dr. Menyhárt Szabolcs osztályvezető urat, hogy tegye meg szóbeli kiegészítését.

Dr. Menyhárt Szabolcs: Az előterjesztés kapcsán arra tesznek javaslatot, hogy a Diósgyőri 
Stadionrekonstrukciós Kft. tagjai által létrejövő szindikátusi szerződést a Közgyűlés hagyja jóvá, és 
egyúttal döntsön a stadioningatlanok projektcégébe történő apportálásáról. Tájékoztatja a 
megjelenteket, hogy az egyik tavaszi Közgyűlés alkalmával döntés született a 
Stadionrekonstrukciós Kft. létrehozásáról, és a vonatkozó elképzelések, fejlesztési javaslatok 
alapján a PMSK Zrt. 85%, Miskolc Önkormányzata 10%, míg a Miskolc Holding 5%-os tulajdont 
szerzett. Ennek tükrében az állami szereplő vállalja a központi költségvetési forrás biztosítását, míg 
az Önkormányzat és a Holding a vonatkozó stadionok apportálását. 
A szindikátusi szerződés mellett arra kéri a Közgyűlést, hogy támogassa a stadioningatlan, illetve a 
napos oldali lelátó projektcégbe történő apportálását.
Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy 2014. június 6-án ünnepélyes keretek között a diósgyőri 
labdarúgást működtető DFC Kft.-vel, illetve a –  befektető –  BorsodSport Invest Kft-vel jelentős 
megállapodásokat tudott az Önkormányzat megkötni, melyek azt szolgálják, hogy a 
stadionrekonstrukció elől elháruljanak azok a jogi, technikai akadályok, amelyek idáig gátolták a 
tényleges építkezési folyamatot. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni a tájékoztatást. 
Kéri az előterjesztéseket véleményező bizottságok álláspontjainak ismertetését a napirendek 
sorrendjében.

Bizottsági     vélemények:  
• Pénzügyi Bizottság: a 4. napirendi előterjesztést tárgyalta és egyhangúlag támogatta az 

elfogadását.
• Városgazdálkodási- és üzemeltetési Bizottság: a 4. napirendi előterjesztést tárgyalta és 

egyhangúlag támogatta az elfogadását.

Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirendek feletti vitát megnyitja. Hozzászólásra jelentkezett 
képviselőknek adja meg a szót.
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A     vitában     hozzászólók:  

Bartha György: Az összevont napirendek közül a 4.-hez szól hozzá, mely arról szól, hogy a 
sportiskolából a TAO sportágaknak az utánpótlásai kikerüljenek azokhoz az egyesületekhez, ahol a 
felnőtt csapatok is dolgoznak. Ez így volt addig, amíg a sportiskola újjá nem szerveződött, ami azért 
volt indokolt, mert az utánpótlás sporttal mindig az volt a gond, hogy forráshiányos volt. A TAO 
óriási segítség azoknak, akik csapatsportágakban működnek. Elmondja, hogy a fejlesztések már 
elkezdődtek – intézmény, működés. Ha kivezetik a TAO-t, akkor újra előállhat az a helyzet, hogy a 
felnőtt csapat viszi el a pénzt, és forráshiányos lesz az utánpótlás. Kérdésként merül fel, hogy mi 
lesz utána. A sportiskolánál van lehetősége az Önkormányzatnak a támogatás ellenőrzésére, de a 
kluboknál erre nincs. Elmondja, hogy a sportiskolának a létszáma – ezzel a döntéssel – majdnem a 
felére fog csökkenni.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Válaszul elmondja, hogy ezek valós kérdések, amelyeket feltettek 
az államtitkárnak is, és ezek alapján hozták meg a döntéseket, melyek következtében optimálisabb 
lesz az utánpótlás és a versenysport szempontjából is. Kihangsúlyozz, hogy a TAO-s ellenőrzések 
nagyon szigorúak, a közpénz felhasználása ilyen szempontból biztonságos –  bár való igaz, hogy 
nem a város, hanem az állam végzi, de közösségi pénzek felhasználásról van szó. A jövővel 
kapcsolatos kérdéseket próbálják átlátni, hogy melyik irányba indul el a sport. A TAO-s 
támogatásokon keresztül annyi támogatás áramlott az utánpótlás-nevelésbe, a sportba, mint nagyon 
régen nem. Egy a fontos, egy a cél: minél több gyermek sportoljon és minél jobb minőségű 
sportlétesítmények- intézmények legyenek. Ebben mindig megtalálták a közös hangot.

Dr. Tompa Sándor: Felszólalásában elmondja, hogy azok a cégek, akik társasági adót, illetve 
osztalékot fizetnek, egy részét sport célokra felajánlhatják, azaz költségvetésbe befolyó összegekről 
van szó, közpénzekről. Éppen ezért lenne fontos, hogy lássák ezek lehívásának sorsát. Példaként 
hozza fel a stadionfejlesztést, ahol még mindig nincs feltöltve a TAO-alap, amely biztosíthatná a 
stadionfejlesztés elindítását, a tapolcai medenceépítést, vagy a Diósgyőri Uszoda fejlesztését. 
Kihangsúlyozza ismét, hogy közpénzekről döntenek, és nem látni az eddigi döntések eredményeit, 
hogy mennyit szántak a megnyitott fejlesztésekre.

- Az ülést Dr. Zsiga Marcell alpolgármester vezeti -

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Válaszul elmondja, hogy figyelnek arra, hogy a TAO pénzek 
megfelelően legyen elköltve, de a stadionfejlesztésnek nincs köze ehhez, arra 4,5 milliárdot biztosít 
a Kormány. Vannak olyan beruházások Miskolcon, amelyek ciklusokon átívelnek. TAO pénznek 
köszönhetők például a kettes jégpálya befedése, vagy a tapolcai nagymedence. El kell ismerni, hogy 
vannak olyan beruházások, melyek a TAO pénzeknek köszönhetőek.

Dr. Mokrai Mihály: A sportlétesítmények építése Miskolcon –  kiemeli a DVTK stadiont –  több 
szempontból aggályos. Véleménye szerint a vezetés becsapja a miskolciakat. Három feltétele volt a 
beruházásnak: a DSM Kft. kisebbségi tulajdonának megvétele, a második 150 millió forint letétele 
és a DSM-en lévő jelzálogjogok törlése, a harmadik feltétel a felszámolás, ami elindult a cég ellen. 
Elmondja, hogy ha holnap nem kérnek hosszabbítást az eljárásra, akkor semmit nem tudnak építeni 
ott. Ha holnap jogerőre emelkedik a felszámolás a cég ellen, így egy felszámolás alatt lévő cégből 
apportálnak dolgokat, az csődbűntett, így ez esetben fedezetelvonó csődbüntettet követ el a testület 
azon tagja, aki igennel szavaz. Meglátása szerint légvárat épít a vezetés, melynek nincsenek szilárd 
alapjai addig, amíg nem teszik meg azt a három dolgot, amit sorolt. 

- Az ülést Dr. Kriza Ákos polgármester vezeti -
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Bartha György: TAO-val kapcsolatos gondolatmenetét folytatja. Arra szeretne választ kapni, hogy 
a TAO-s feltöltések azoknál az utánpótlást nevelő egyesületeknél, hogyan állnak. Hangsúlyozza, 
hogy nem az összegre, hanem százalékadatra gondol.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Utánanéznek a feltöltések tekintetében, és 15 napon belül írásos 
választ adnak a kérdésre.

Dr. Tompa Sándor: A sportfejlesztéssel kapcsolatos előterjesztésekről Alpolgármester úr is 
elmondta, hogy vannak ciklusokon átívelő fejlesztések. Úgy tűnik, hogy a DVTK Stadion erre a 
sorsra fog jutni. A TAO feltöltésekkel tisztában kell lenniük a képviselőknek, a miskolciaknak. Nem 
tudni pontosan, hogy az eddigi önerő vállalások, milyen hozadékkal jártak. Szeretné megerősíteni 
előző felszólalásában elhangzottakat, hogy fontos lenne ezeknek a TAO felajánlásoknak az 
összegszerűségét is látni, lévén, hogy közpénzekről van szó. Megjegyzi, úgy gondolják, hogy a 
ciklusokon átívelő DVTK stadionfejlesztése, a 4,5 milliárd is közpénz.

- Az ülést Dr. Zsiga Marcell alpolgármester vezeti -

Dr. Mokrai Mihály: Kiosztásra került most egy papír, melyre a bíróság azt állította, hogy az 
ügyvéd beadványát nem tudja értelmezni. Két lehetősége van: vagy vitássá teszi a követelést – amit 
nem tud –, vagy 45 napos fizetési határidőt kért. A kiosztott papír idejétmúlt, e hét pénteken jár le a 
bíróság által adott határidő, melyre válaszolni kell.
Kijelenti, hogy a miskolci szocialisták támogatják a stadionépítést Diósgyőrben, de ezt az ügyet 
rendbe kell tenni, mert így bűncselekményt követnek el.

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Megjegyzi, alaposan fognak eljárni, nem szeretnének úgy járni, 
mint az előző városvezetés például a Selyemréti Strand esetében, vagy a Vizek Völgye projekttel. A 
vezetés a realitás talaján áll, a sport fontos mindenkinek, megfelelően szeretnének fejleszteni, és 
minden jó szándékuk azon van, hogy jó eredményeket érjenek el ezen a területen is.

Földesi Norbert: A TAO-s pénzügyi mozgások, a támogatások feltöltése, felhasználása kapcsán 
kérdezi, igaz-e, hogy volt belső vizsgálat a sportiskolánál, és frakciója nevében kéri ennek a 
végeredményét. Bele szeretnének tekinteni abba a szerződésbe, amit a Pricewaterhouse céggel 
kötöttek a TAO pénzek kapcsán, mely információi szerint előnytelen szerződés a városra nézve. A 
Tapolcán épülő medencével kapcsolatos hírek arról szólnak, hogy csúszhat az átadás, és műszakilag 
is vannak elmaradások. A kimutatások tükrében meg tudnák nyugtatni azokat szülőket, akik a 
témában sok kérdést tesznek fel nekik: ezek a pénzek nem oda vándoroltak, amire a kiírás szólt, 
ezekből a pénzekből nemcsak a gyerekek sportruházata és utaztatása lett kifizetve, hanem egyéb 
tevékenységek.

- Az ülést Dr. Kriza Ákos polgármester vezeti -

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megállapítja, hogy nincs több hozzászólásra jelentkező képviselő, a 
napirendek feletti vitát lezárja.

Végül a közneveléssel, szociális ellátással és a kulturális feladatokkal összefüggő előterjesztések 
összevont tárgyalása következik.
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6. napirend: Javaslat Közszolgáltatási szerződés kötésére a Diósgyőri Alapfokú 
Táncművészeti Iskola Nonprofit Kft.-vel

8. napirend: Javaslat a nevelési intézményekben a 2014/2015-ös nevelési évet érintő 
alkalmazotti létszámok meghatározására
Előterjesztő: Kiss Gábor alpolgármester

13. napirend: Javaslat a Miskolci Települési Értéktár Bizottság beszámolójának 
elfogadására

7. sürgősségi napirend: Javaslat a pénzbeli és természetben nyújtott szociális támogatások helyi 
szabályairól szóló 22/2010. (VI.30.) önkormányzati rendelet módosítására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

8. sürgősségi napirend: Javaslat a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ és a Miskolc 
Megyei Jogú Város Önkormányzata között létrejött használati szerződés 
módosítására, a Tiszáninneni Református Egyházkerülettel megállapodás 
megkötésére 
Előterjesztő: Kiss Gábor alpolgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztésekhez módosító indítvány nem érkezett. 
Felkéri Kiss Gábor alpolgármester urat, hogy tegye meg szóbeli kiegészítését.

Kiss Gábor alpolgármester: Elsőként a Települési Értéktárral kapcsolatos beszámoló 
vonatkozásában fontosnak tartja, hogy a közgyűlés tagjain kívül a miskolci közvéleményt is 
tájékoztatni kell. A jogszabálynak megfelelően Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése intézkedett 
az Értéktár Bizottság létrehozásáról, mely 8 fővel megalakult. Létrehozása óta eltelt időszakban a 
jogszabályoknak és a közgyűlés akaratának megfelelően folytatta a munkáját. Beszámol a hozott 
döntésekről, melyeket az előterjesztés is tartalmaz. 
A Miskolci Értéktárba felvett értékeknek a felvételét a Megyei és a Nemzeti Értéktárba is jelölték. 
Ezeket az információkat minél szélesebb körben kívánják közzétenni a város közéletében, ezért a 
Digitális Közösség Programban létrehozott honlapon publikálják. 
Röviden kíván még szólni a Javaslat a pénzbeli és természetben nyújtott szociális támogatások 
helyi szabályairól szóló 22/2010. (VI.30.) önkormányzati rendelet módosítására című 
előterjesztésről. Véleménye szerint kiemelten fontos jelentőségű a miskolci idős, a városért nagyon 
sokat tett állampolgárok elvi, eszmei és nem utolsó sorban anyagi megbecsülése. 
Nagyon fontos a koruknál fogva fokozottabb odafigyelést, gondoskodást igénylő személyek 
számára a szociális biztonságot garantáló ellátási formák megléte, amelyek minőségi ellátást 
biztosítanak. Mindennek érdekében az Önkormányzat kiterjedt szociális intézményrendszert 
működtet. A szociális ellátórendszer célja, hogy megtalálja azokat az eszközöket, amelyekkel a 
felmerülő problémák, élethelyzetek a leghatékonyabban kezelhetők.
Az idősekre irányuló szociálpolitikának ezen kívül figyelembe kell vennie az időskor méltóságának 
megőrzését, az önállóságuk, az aktivitásuk lehető leghosszabb ideig való segítését, életminőségük 
megtartását, javítását, megbecsülésüket, szociális biztonságuk garantálását és a generációk közötti 
együttműködés biztosítását. 
Az idősödő társadalom problematikájára a megfelelő válaszok nagyon komplexek. Nem elegendő az 
utólagos reagálás, a társadalomnak előre fel kell készülnie a következmények kezelésére.
A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény 26. §-a értelmében a 
települési önkormányzat képviselő-testülete a hatáskörébe tartozó pénzbeli ellátásokat kiegészítheti, 
és a szociálisan rászorultak részére –  a rendeletében meghatározott módon és feltételek szerint – 
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más pénzbeli támogatásokat is megállapíthat.
Az előterjesztés új ellátási forma – időskorú állampolgárok támogatása a Salkaházi Sára Szociális 
Alapból – létrehozására tesz javaslatot. A Salkaházi Sára Szociális Alapból pénzbeli támogatásban – 
a rendelet-tervezetben foglaltak szerint –  azok a Miskolc közigazgatási területén lakóhellyel 
rendelkező 60. életévüket betöltött öregségi nyugdíjban, vagy özvegyi nyugdíjban részesülő 
időskorú személyek részesülnének, akiknek a jövedelme nem haladja meg az öregségi nyugdíj 
mindenkori legkisebb összegének tízszeresét.
Megkéri Óvári Zsuzsanna főosztályvezető asszonyt, hogy a további napirendi pontokról tegyen egy 
rövid bevezetőt.

Óvári Zsuzsanna: Rövid összefoglalójában elmondja, hogy a meghívó szerinti 6. napirend célja a 
Szinvavölgyi Néptáncegyüttes utánpótlásának biztosítása. A Miskolcon működő néptánc képzést és 
hagyományápolást folytató DATI Nonprofit Kft. írásban kezdeményezte közszolgáltatási szerződés 
megkötését, amelynek keretében az Önkormányzattól közművelődési feladatot venne át. A 
közszolgáltatási szerződés keretén belül működő szervezetek kulturális tevékenysége szervesen 
illeszkedik a város kulturális életébe. Mindenki előtt ismert a néptáncegyüttes népszerűsége és 
országos, illetve nemzetközi sikerei. 
A 8. napirend kapcsán hangsúlyozza, hogy az előterjesztés kapcsolódik azon korábbi közgyűlési 
határozathoz, melyben két tagóvodát egyházi fenntartásba adott át a város. Ezeknek az óvodáknak 
az alkalmazotti létszáma 16 óvodapedagógus és 15 egyéb alkalmazott. Az utóbbi években, a 
városban erősödött az egyházak szerepvállalása a nevelés-oktatás területén, és nőtt az ezzel 
kapcsolatos társadalmi igény is. Ezzel összefüggésben jelezte intézményfenntartói szándékának 
bővítését a Miskolc-Tetemvári Református Egyházközség a Miskolci József úti Óvoda Szent László 
úti Tagóvoda vonatkozásában, valamint a Magyarországi Evangélikus Egyház a Miskolci 
Százszorszép Óvoda Reményi úti Tagóvoda vonatkozásában. Ezt a létszámot javasolják az 
önkormányzati óvodák létszámából levonni. 
A sürgősséggel felvett javaslat a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ és Miskolc Megyei Jogú 
Város Önkormányzata között létrejött használati szerződés módosítására, a Tiszáninneni Református 
Egyházkerülettel megállapodás megkötésére irányul. Ennek értelmében a Selyemréti Általános 
Iskolát a KLIK átadja az egyháznak. A Klebelsberg Intézményfenntartó Központ Miskolci 
Tankerületének vezetője a 2014. június 3-án kelt levelében tájékoztatta Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzatát arról, hogy a Selyemréti Általános Iskola fenntartói jogát 2014. szeptember 1-jével 
átadja a Tiszáninneni Református Egyházkerület részére. A fenntartói jog átadása miatt szükséges a 
Klebelsberg Intézményfenntartó Központtal megkötött használati szerződés módosítása, valamint az 
iskola épületére és ingóságaira vonatkozóan megállapodás megkötése az Önkormányzat és a 
Tiszáninneni Református Egyházkerület között. Figyelembe véve azt, hogy az Intézményben 
üzemel jelenleg is a Miskolci Közintézmény- Működtető Központ (MKMK) Műszaki Igazgatósága, 
az általuk használt földszinti és pincehelyiségeket, illetve a parkoló egy részét a tulajdonos 
Önkormányzat továbbra is díjmentesen biztosítja az MKMK részére az oktatás-neveléshez 
kapcsolódó műszaki (karbantartási, javítási) feladatok folyamatos ellátása érdekében. Ez indokolja a 
használati szerződés módosítását. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni Alpolgármester úrnak és Főosztályvezető Asszonynak 
a tájékoztatást.
Kéri az előterjesztéseket véleményező bizottságok álláspontjainak ismertetését a napirendek 
sorrendjében.
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Bizottsági     vélemények:  
• Pénzügyi Bizottság: a 8. napirendet tárgyalta, egyhangúlag támogatta. 
• Köznevelési, Kulturális, Turisztikai, Ifjúsági és Sport Bizottság: támogatta az előterjesztést. 
• Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: a 7. sürgősségi napirendet tárgyalta és támogatta 

az elfogadását. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirendek feletti vitát megnyitja. Hozzászólásra jelentkezett 
képviselőknek adja meg a szót.

Dr. Kovács László: Hozzászólásában a DATI Kft.-vel kötendő ellátási szerződés megkötésével 
kapcsolatban hangsúlyozza, hogy a Szinvavölgyi Néptáncegyüttes a Fölszállott a Páva vetélkedőben 
egy komoly országos sikert ért el. Ez az az együttes, mely a hosszú évek során bebizonyította, hogy 
méltó a támogatásra.
A másik napirend, melyhez szólni kíván, a pénzbeli ellátások körének kibővítése az időskorúak 
körében is. A szociális alap névadójáról elmondja, hogy Salkaházi Sára egy kassai származású 
újságíró nő volt. A mostani fogalmak szerint kifejezetten liberális életet élt, a két világháború között 
megtérőnek számított és akkor lépett be a rendbe. Tervei között misszionáriusi feladatok lettek 
volna, de a rend úgy döntött, hogy maradjon Magyarországon. Híres volt a szociális munkájáról, 
illetve arról, hogy 1940-től zsidókat mentett. 1944-ben a nyilasok elfogták és kivégezték. Boldoggá 
avatása 8 évvel ezelőtt volt Budapesten. 
Elmondja, hogy a Magyar Kormány tevékenységének köszönhetően Miskolc város költségvetése 
sokkal jobb helyzetben van, nincs adóssága. Megérett a helyzet arra –  ami a korábbi 
városvezetésnek nem adatott meg –, hogy a Miskolcon élő 60 éven felüli nyugdíjasokat támogassák 
ebből az alapból. Azokat a nyugdíjasokat, akik a háború után itt éltek és dolgoztak a városban. Kéri 
a testületet támogassák az előterjesztést. 

Fedor Vilmos: A települési értéktárról szóló előterjesztés kapcsán hangsúlyozza, hogy korábban is 
támogatta az előterjesztést, mivel Miskolcnak. nagy szüksége van arra, hogy az ország és a világ 
„felfedezze”. Hangsúlyozza azonban, hogy az előterjesztés első mondta - mely szerint Miskolc a 
megyében elsőként alapított települési értéktárat –  nem igaz, ugyanis Miskolc volt az utolsó. A 
továbbiakban elmondja még, hogy más városokban úgy hozták létre az értéktárakat, hogy 
elsősorban csak a szakma dominált. Példaként hozza fel Debrecen városát. Miskolcon a 
bizottságban politikusok is vannak. Véleménye szerint ez egy olyan szakmai terület, amit arra kell 
bízni, aki valóban ért hozzá. Elmondja még, hogy a létrehozásnál szó volt arról, hogy figyelembe 
veszik a lakossági kezdeményezéseket is. Tudomása szerint ez nem történt meg. 
Kérdésként veti fel, hogy miért nem vették alapul a 2004. és 2005. évben több mint 300 ember 
részvételével elkészített értéktárat. 
Most következik a könyvhét, mely – bár sokan nem tudják – miskolci kezdeményezésként indult. Ez 
például miért nem szerepel az értéktárban? Véleménye szerint ezt az értéktárat meg kell mutatni a 
Miskolciaknak, hogy dönthessenek arról, mit szeretnének látni a most létrehozott értéktárban.

Dr. Tompa Sándor: Hozzászólásában hangsúlyozza, hogy miután sok napirendi pontot vontak 
össze, nem marad más lehetősége, mint egy-egy részt kiragadni. Ezért a meghívó szerinti 6. 
napirendi ponthoz kíván szólni, mely a DATI-val kötendő közszolgáltatási szerződésről szól. 
Előrebocsátja, hogy frakciója támogatja az előterjesztés elfogadását. Azonban fontosnak tartja 
elmondani, hogy ez a néptánc együttes is helyet kaphatna az értéktárban. Évtizedek óta működik az 
iskola és számos kitüntetést kaptak az idők során. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megdöbbenve hallgatta képviselőtársa szavait. Örül annak, hogy 
dicsérik a Szinvavölgyi Néptáncegyüttest, de miért nem tették ezt meg 2002 és 2010 között, amikor 
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hatalmon voltak? Miért vettek vissza a támogatás mértékéből? Miért nem biztosítottak helyet 
számukra? Most amikor a város megfelelő támogatást nyújt az együttesnek, aki országos 
eredményekkel büszkélkedhet, akkor kezdik el dicsérni. Ezt nem tarja túl etikusnak.

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Hozzászólását magyar hungaricumok felsorolásával kezdi. 
Elmondja, hogy a magyar nemzeti értékek –  ahogyan a törvény is fogalmaz –  megőrzendő és 
egyedülálló értékek. A Települési Értéktár munkája, hogy összegyűjtse azokat a helyi értékeket, 
melyek helyi szinten megőrzendőek. A korábbi hozzászólásokban felvetett kérdéseket a helyi 
bizottság mindenképpen meg fogja vizsgálni és lehetőséget teremt azok értéktárba történő 
emelésére. 
Gratulál a Szinvavölgyi Néptáncegyüttes munkájához, elért eredményéhez. A továbbiakban üdvözli 
még a Salkaházi Alap létrehozását is. 

Fedor Vilmos: Nem tisztje az igazság tevés, de a pontosság kedvéért elmondja, hogy ezelőtt 15 
évvel három táncegyüttese volt Miskolcnak, három zenekarral. Ma sajnos csak egy. Ezek az 
együttesek úgy működtek, hogy az akkor még működő kohászat és nehézipari üzemek, mint fő 
támogató ott volt mellettük.
A hozzászólásában szeretne szólni a Miskolci Kocsonyáról. Az anyagban a leírás nem pontos, mint 
gasztronómiai különlegesség szerepel, holott nem az. Különlegessége a történetben van „pislog mint 
miskolci kocsonyában a béka”. Ami érdekesség és nagy érték az a nemzetközi hírű fesztivál. 
Van jó néhány területe a miskolci értékeknek - ezekre már részben utalt –  melyek feledésbe 
merültek. Ezeket újból meg kell találni. Ehhez szükséges megkeresni és megkérdezni azokat az 
embereket, akik Miskolc történetírásával foglalkoztak. Ezek azok az örökségek, melyeket érdemes 
felkarolni. 

Dr. Kiss János: A Salkaházi Sára Alap létrehozásáról kíván néhány szót ejteni. A FIDESZ Frakció 
nagyon örül ennek a programnak és támogatja azt. Örülhetnek annak, hogy a város olyan gazdasági 
helyzetbe került, hogy megengedheti magának egy ilyen jelentős szociális innováció bevezetését. 
Különösen örülnek annak, hogy Miskolc város szociális gondolkodásában beállt egy 
paradigmaváltás. Ezt úgy kell érteni, hogy úgy gondolják ideje leszámolni azzal a szociális 
politikával, ami azon alapszik, hogy szociális támogatást csak azoknak lehet adni, akik képesek – 
akár mesterségesen - előállítani olyan körülményeket, melyek alkalmassá teszik őket a támogatás 
elnyerésére. 
Ezzel szemben az a helyzet, hogy élnek Miskolcon nyugdíjasok tízezrei, akik nem kérnek szociális 
támogatást. Ez a program pontosan arra jó, hogy ezek a nyugdíjasok juthatnak hozzá olyan 
támogatáshoz, melyet ők az élet munkája alapján megérdemelnek. A jelenlegi szociális szabályozás 
alapján elég kevesen voltak, akik ezekhez a forrásokhoz hozzáférhettek. Azonban úgy gondolják, 
hogy amikor egy városi társadalom elég erős anyagilag ahhoz, hogy támogatni tudja azokat, akik 
egyébként már nincsenek olyan életkorban, hogy plusz jövedelemre tudjanak szert tenni, 
kötelessége ezt megtenni. A városvezetés elkötelezett abban, hogy ez a támogatás ne csak egy évre 
szóljon.

Fedor Vilmos: Végezetül elmondja, hogy miután minden miskolci javaslatot tehet miskolci 
értékekre, ő is szeretné ezt megtenni. Az MSZP Frakció nevében azt kérik a bizottságtól, vizsgálja 
meg Budai József budai domonkos almáját, amit ma még kaphatunk Magyarország szinte minden 
kereskedésében. Javasolják továbbá, hogy kerüljön fel az épített örökségbe a Ludwig Förster által 
tervezett Zsinagóga. A harmadik dolog, melyet kérnek a Gellért-féle sokszög eszterga. Negyedik a 
Hámori-tó. Ötödikként pedig javasolja, hogy az idén 104 éves Diósgyőri Testgyakorlók Körét, azaz 
a DVTK-t vegyék be az értéktárba. 
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Dr. Tompa Sándor: Polgármester úrnak reflektálva elmondja, hogy abban az időszakban, melyet 
felemlegetett a művészeti iskolák elterjesztése nagyon komoly állami beavatkozást igényelt. Mint 
ahogyan már említette is, több kitüntetést kapott a Szinvavölgyi Néptáncegyüttes. A települési 
értéktár előterjesztéssel kapcsolatban hangsúlyozza, hogy az szakmai színvonalát tekintve színvonal 
alatti.

Dr. Mokrai Mihály: Véleménye szerint tisztázni kellene néhány dolgot. Amennyiben szociális 
ellátásról beszélnek, azt a szociálisan rászorulók kapják. Az ő értékrendje szerint a rászorulókat kell 
támogatni. Ez nem paradigmaváltás. Ez az előterjesztés arról szól, hogy adnak 10 ezer forintot a 60 
év feletti Miskolciaknak, ami azt is jelentheti, hogy 10 ezer forintért szavazatot akarnak vásárolni. 
Véleménye szerint ez a költségvetési tétel a jövő évi költségvetésben nem fog szerepelni, bárki 
nyerje is meg a választásokat. 

Dr. Kiss János: Véleménye szerint ez az alap teljes egészében fenntartható, csak úgy mint a 
rezsicsökkentés. Nem ért egyet Mokrai képviselő társával abban, hogy a jövő évi költségvetésből 
törlik ezt a tételt. A város megérett arra gazdasági értelemben is, hogy ezt az alapot fenntartsa, 
segítve ezzel idős állampolgárait. Továbbá szociális gondolkodás tekintetében is megérett arra, hogy 
a paradigmaváltás segítségével a program fennmaradjon.
Úgy gondolja, Mokrai képviselő úr nem értette meg ennek a programnak az üzenetét. Azoknak a 
miskolci nyugdíjasoknak szeretnék kifejezni köszönetüket, akik nagyon sokat tettek a városért, 
ellentétben az MSZP városvezetés szemléletével, mely a segély alapú társadalmat építette.
Mokrai képviselő úr elmondta, hogy ha az MSZP visszatérne a hatalomba Miskolcon, akkor ezt 
megszüntetnék. Ha a FIDESZ-KDNP városvezetés marad, akkor a Salkaházi Sára Program is 
marad. 

Dr. Mokrai Mihály: Nem azt mondta, hogy ha az MSZP nyeri a választást, hanem ha bárki. Ezzel 
feltételezte azt is, hogy a FIDESZ-KDNP is nyerhet. Az alap fenntartása számításai szerint 500 
millió forint lesz Miskolc város költségvetésében. Amikor elfogadták a költségvetést, nem látott 
benne ilyen tételt. Kérdezi, hol van a költségvetésben ez az 500 millió forint. Finanszírozhatatlan 
programot hirdettek meg, ezért fogják eltörölni. 

Pakusza Zoltán: Véleménye szerint nem lenne baj, ha jutalmazzák azokat az embereket, akik 
valamit letettek a város asztalára. Problémája az egésszel, hogy ez a paradigmaváltás 2014. április 6. 
után érte a FIDESZ-t. Április 6. után elkezdenek pl. nyomortelepek felszámolásáról beszélni, bár 
ilyen napirend még nem volt. Ritkán ért egyet Mokrai képviselőtársával, most azonban igen, mert 
egyik sem szerepel a költségvetésben. Tehát a költségvetés összeállításakor ezen még nem 
gondolkodtak. Ha ezt a programot 2010-ben elkezdik és megcsinálják, akkor teljességgel 
szavahihetőek. A Jobbik javaslata az, hogy decemberben osszák szét ezt a pénzt, a választások után. 
Akkor nem sütik rá a FIDESZ-re, hogy szavazatot akar vásárolni. 

Soós Attila: Úgy gondolja, hogy szomorú az, hogy a Jobbik abban is egyetért a szocialistákkal, 
hogy a nyugdíjasok nem emberek. A megvásárolható, korrumpálható emberek kategóriájába 
sorolják őket. Biztosan van az ellenzékiek között is olyan, akinek valamilyen rokona évtizedeket 
dolgozott le ebben a városban. Az, hogy nem akarják megbecsülni, mint ahogyan eddig sem 
becsülték meg azokat a nyugdíjasokat, akik tettek ezért a városért szégyen, de hogy még minősítik 
is őket, hogy milyenek, amiért ezzel a lehetőséggel élni akarnak –  egy emberi értékrendbeli 
különbség. Nem is érdemes erről vitát nyitni. 

Pakusza Zoltán: Szerinte Soós képviselő úr csúsztat, hiszen a Jobbik azért nem szavazta meg a 
javaslatot, mert nem az adófizetőknek kell állni azt, hogy valaki lelakja a lakást. Ha az albérlő 
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tönkreteszi a bérelt lakást, akkor neki kell ezt kifizetni, nem másoknak. Frakciójuk már nagyon sok 
alkalommal hangsúlyozta, hogy a törvényeket be kellene tartatni. Az ingatlankezelőnek nem kellett 
volna hagyni, hogy lelakják a lakásokat. A költségvetés terhére akarnak 1,5-2 millió forintot adni 
azoknak az embereknek, akik lelakták az ingatlant, így hangsúlyozza, hogy a Jobbik ezt nem 
szavazta meg. Ismét példaként hozza fel az „érpataki modellt”, mely működik. Jelen vezetés több 
alkalommal szavazott meg összegeket felzárkóztatásra – Lyukó völgy, számozott utcák, világsátor – 
de semmilyen változás nincs.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Válaszul elmondja, hogy a Lyukó völgyi projekt nagyon jól 
működik. Megjegyzi, hogy az összeg nem a város pénze volt, hanem Európai Uniós pénzeszközből 
finanszírozták a projektet.

Földesi Norbert: A Salkaházi Sára Miskolc Program kapcsán elmondja, hogy mindössze öt sor a 
program leírása, amely nem elegendő arra, hogy lássák a költségvetési koncepciót, amiből 
finanszírozni tudják. Joggal gondolhatják azt, hogy egy olyan társadalmi réteghez fordulnak a laptop 
pályázattal, a köszöntéssel, most tízezer forinttal, amellyel eddig nem foglalkoztak. Az Avason az I. 
és II. sz. idősellátó központokba egy széket sem vettek, és nagyon rossz körülmények között zajlik a 
munka. A laptop pályázati körbe bekerülhettek a védőnők, de a családsegítő és ezek a munkatársak 
nem, pedig pont ők azok, akik 6-8-an dolgoznak egy – ősrégi – gépen.
Ennek az előterjesztésnek a kapcsán beszélnek valamiről, aminek sem a konstrukciója nincs 
kidolgozva, sem a mögötte lévő összeg nem szerepel az előterjesztésben. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megállapítja, hogy nincs több hozzászólásra jelentkező képviselő, a 
napirendek feletti vitát lezárja. 
Válaszadásra megadja a szót Kiss Gábor alpolgármester úrnak.

Kiss Gábor alpolgármester: A vitában elhangzó témákra reagálva elmondja, hogy az Értéktár 
Bizottság kapcsán összekeveredtek a dolgok. Miskolcon is úgy jött létre a Bizottság, mint máshol, 
intézmények vezetői bevonásával, szakemberek képviseletével. Kéri, hogy a jogszabályban előírtak 
szerint tegye meg Fedor képviselő úr a javaslatát. 
A Salkaházi Sára Program kapcsán elmondja, hogy valóban paradigmaváltásról van szó. A város 
azokat szeretné támogatni, akik több évtizeden keresztül értéket hoztak létre, és itt dolgoztak. Ezek 
a szempontok határozták meg a támogathatóságnak az alapját. 
Elmondja, hogy a város kiemelt célcsoportnak tekintette az aktív időseket, nyugdíjasokat, és ezért is 
vonták be őket a laptop pályázati programba. Ilyen intézkedések sorával kívánják napi gyakorlatra 
lefordítani azt az elvet, hogy az idős miskolciakat megbecsülik. Megjegyzi, hogy ezt a következő 
időszakban is folytatják.
Földesi képviselő úrnak válasza, hogy Polgármester úr néhány héttel ezelőtt adott át - az 
egészségügyi dolgozók pályázata kapcsán - az Egyesített Szociális Intézménynek közel 100 
laptopot. Nagyon fontosnak találták, hogy ez a kör is a kedvezményezettek közé kerüljön, ami tehát 
megtörtént. Megjegyzi, hogy az intézmény át is vette a laptopokat. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni a tájékoztatást.
Most a zárt ülésre felvett napirend tárgyalásával folytatják munkájukat, ennek megfelelően zárt     ülést   
rendel     el.  
Megkéri a vendégeket, a sajtó képviselőit, hogy hagyják el az üléstermet.

A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készül.

- A zárt ülést követően a nyílt üléssel, a közérdekű bejelentésekkel folytatják munkájukat. -
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Bejelenti, hogy most a Közérdekű bejelentések, kérdések 
következnek.

Közérdekű     bejelentések,     hozzászólások  
Hozzászólók:

Dr. Mokrai Mihály: Felhívja a figyelmet arra, hogy a város honlapján a márciusi Közgyűlés 
jegyzőkönyve az utolsó, amit olvasni lehet, pedig azóta volt több ülés is. Szeretné megtudni, hogy a 
hiányzó ülések jegyzőkönyveit hol lehet fellelni, ki tudja neki bemutatni és mikor kerül fel a 
honlapra. 
A főutca lakosai közül fordultak hozzá problémájukkal, hogy korábban a főutcán a szemeteseket 
kora reggel ürítették. Most már ez nem így van, egész nap kint vannak, büdösödnek. Kérdése, hogy 
miért nem lehet megoldani legalább a főutcán, hogy a szemeteseket a hajnali órákban elszállítsák.
Harmadik felvetése, hogy a szökőkutak takarítására jobban oda kellene figyelni. Megjegyzi, hogy 
vannak, akik sajnos azokban fürödnek, és borzasztó állapotokat hagynak maguk után.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Jogosnak tartja Képviselő úr felvetését. Eddig is kérték, de most 
nyomatékosítani fogják, hogy figyeljenek oda a szemétürítésre. 
A szökőkutak vonatkozásában is egyet ért. Sajnos ez Európa szerte probléma a nyári időszakban. A 
közterület-felügyeletet már többször kérték, hogy lépjenek fel ellenük, de teljesen nem lehet 
megszüntetni ezt a tevékenységet, különösen ebben a melegben.

A múlt hétvégén két komoly sportesemény volt Miskolcon. Az egyik a 22. Bükki Hegyi Maraton, 
valamint Kondenzgyík Maraton Miskolc hegyi kerékpár verseny. Mindkét rendezvény nagyon 
sikeres volt. Az utóbbi verseny két főszervezőjének –  Szűcs István és Nagy András –  egyéves 
uszodabérlettel ismeri el munkáját. 
A hegyi maratonon az Önkormányzat női váltója II. helyezettként, míg a férfi VI. lett, nekik is 
gratulál.

- Az ülést Dr. Zsiga Marcell alpolgármester vezeti -

Gazdusné Pankucsi Katalin: Tájékoztatja a miskolciakat, a körzetében élőket, hogy június 21-től, 
újra közlekedik a „0”-ás villamos. Megjegyzi, hogy ezt többen kérték a Vasgyári lakosok közül, és 
örömteli, hogy sikerült megvalósítani. 
A választókörzetében élőket invitálja június 14-én, szombaton a Komlóstetőn megrendezendő 
Családi Napra, mely 14.00 órakor kezdődik. Mindenkit szeretettel várnak.

Pakusza Zoltán: Már több alkalommal is jeleztek, hogy Perecesen az egyik legfontosabb probléma 
a csapadékvíz-elvezetése. Arra is felhívta már a figyelmet, hogy jó lenne egységes, a település 
egészére vonatkozó tervet készíteni, amit később - ha az anyagiak engedik – meg lehetne valósítani. 
Kérdése, hogy van-e ilyen terv –  amit esetleg csak aktualizálni kell –, vagy nincs, mert akkor 
javasolja az elkészítését, mely ciklusokon átívelve kerülhetne megvalósításra.
Felhívja arra a figyelmet, hogy Peresen a nemzeti ünnepek alkalmával nincs zászló kihelyezve a 
villanyoszlopokra, a lakók viszont jelezték, hogy szeretnék, ha lenne nemzeti színű lobogó.
Megköszöni a MIK-nek, hogy a volt mozi területén megkezdték a rendrakást. A helyszíni 
bejáráskor azt tapasztalta azonban, hogy még csak félig van kész a kért kaszálás és az illegálisan 
lerakott hulladék elszállítása. Kérdése, hogy ez így marad, vagy még csak nincs befejezve a 
munkafolyamat.
A Márton Bíró utca 2/10. előtt van egy kiszáradt fa, félnek az ott élők, hogy kidől és kárt tesz a 
házakban, ill. balesetveszélyes is. Intézkedést kér ennek kapcsán.
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A Kárpáti és a Stadion utca kereszteződésében volt egy kátyú, amit a Városgazda kijavított – amit 
ezúton is köszön. Felhívja a figyelmet arra, hogy a másik kátyú esetében megsüllyedt az akna is, így 
az a TIGÁZ feladata lenne, ebben szintén intézkedést kér.
A Kiss Tábornok utcán, a kisvasút végállomásánál –  többen is megkeresték a problémával –  van 
parkoló, mégis nagyon sokan az ott lévő bisztró előtt állnak meg gépjárműveikkel. Felveti, hogy ott 
a járdán való parkolást egy táblával meg kellene tiltani.

Földesi Norbert: A Szent István 2-4. szám lakói keresték meg azzal, hogy egy behajtani tilos tábla 
eltűnt – állítólag az önkormányzat részéről került leszerelésre –, azóta a parkolás és az autóforgalom 
annyira megnövekedett, hogy az a lakók mindennapjait erősen befolyásolja. Elmondásuk szerint 
mára szükséges papírokat beadtak az Önkormányzathoz az eredeti állapot visszaállítása érdekében. 
Ez ügyben kér segítséget.
Hangsúlyozza, hogy már a negyedik Közgyűlés alkalmával kérdezi, hogy mikor kezdődik a 
körzetében az útburkolatjelek festése, ill. egy ütemtervet kér ezzel kapcsolatban. Elektronikus 
üzenet formájában is megfelel, csak mielőbb.
Kb. két hónapja küldött egy levelet a Középszer 2. számmal kapcsolatban. Itt az esőzések miatt 
romlott a partfal állapota, bokáig járnak az emberek a sárban, várja a választ és a megoldást. 
A parkolók és a kisebb utcák kátyúzásáról érdeklődik, hogy történik-e valami az idén, vagy 
képviselői alapja terhére kell megcsináltatnia.
Az elmúlt ülés alkalmával érdeklődött a közmunkások kapcsán, mert még nem találkozott a 
választókerületéhez rendelt csapattal. 
A Városház tér 7. szám alatti MIK-es prémiumlakásról is érdeklődik, hogy ki lakik benne, volt-e 
pályáztatás ennek kapcsán.

Bartha György: Pfliegler Péter alpolgármester felé intézi a kérdését, hogy mikor indul a munka a 
Mária és a Csavar utcán, el lehet-e indítani a feltételes közbeszerzést a munka gyorsítása érdekében 
–  ilyen intézkedésre már volt korábban példa. Megjegyzi, hogy a hatóságok által előírt határidő 
hamarosan lejár.
A Bródy Sándor utcában csapadékvíz-elvezetési problémák merültek fel, kéri az illetékes osztály 
segítségét.
Bükkszentlászlói templomtornyot ledöntötte a szél, komoly anyagi kár keletkezett. Kéri a 
városvezetést, hogy segítsenek valamilyen hozzájárulással.
Érdeklődik, ahogy korábban is, hogy a MIK Zrt. mely társasházaknak, lakásszövetkezeteknek 
tartozik közös költséggel és mennyivel. Nem kapott erre elfogadható választ, így ismét megkérdezi. 
Hangsúlyozza, érdemi választ kér.

Dr. Kovács László: Felszólalásában elmondja, hogy Ómassa az része Miskolcnak, ahol nagyobb 
esőzések idején komoly árvizes problémák merülnek fel. Kéri, vizsgálják meg hogyan lehetne a 
következő évi költségvetési keretből az átereszeket átalakítani úgy, hogy elvezessék a vizet.
Lillafüreden lassan egy éve adták át a felújított függőkertet, mely ismét régi fényében csillog, 
nagyon sok turista keresi fel. Az elmúlt napok jelzése szerint azonban egyes virágágyásokból 
virágokat loptak ki. Már az átadás környékén is felvetődött, és most javasolja is, hogy a Városgazda 
részéről alkalmazzanak ott egy teljes munkaidős kertészt, így a virágtolvajlást is meg tudnák előzni.
Visszatérő probléma, hogy a Hegyalja u. 2–4. szám mellett még mindig nem készült el a játszótér, 
mely már hosszú ideje – két éve – tolódik. 
Az Árpád utca 50–54. szám között nem tudnak az autók parkolni, szeretné tudni, mikor történhet ott 
érdemi beruházási munkálat.

Dr. Tompa Sándor: Az elmúlt Közgyűlésen is a közbeszerzések átláthatatlanságáról, titkos 
jellegéről beszélt. Ismételten kérdezi, hogyan lehet a végére járni annak, hogy a közbeszerzési 
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értesítőben ne bírságokkal találkozzanak. Kérdezi, hogy van-e következménye, ha a közbeszerzések 
kapcsán a várost bírságolják.
A Lézerpont Látványtár, illetve annak értékgyűjteményének hasznosítása kapcsán érdeklődik, hol 
tart ez a folyamat, mikorra fejeződik be. 
Kérdezi, hogy a Kormány ítélt-e Miskolc városának játékkaszinó létesítési lehetőséget, hol tart az 
ügy.
A „behajtási engedélyek ellenőrzése a belvárosban” című 2013. évi önkormányzati határozatról is 
kérdez, hol tart, milyen következményei és tapasztalatai vannak. Megjegyzi, hogy továbbra is 
rengeteg járművet lehet a belvárosban látni, aminek nem biztos, hogy ott van a helye.

Varga Gergő: Felszólalását azzal kezdi, hogy valótlan állítások jelentek meg pártjukról a 
médiában, hogy lázítják a számozott utcákban élőket, hogy nem értenek egyet a 
telepfelszámolással. Hangsúlyozza, hogy ez nem igaz, mert a módjával nem értenek egyet. 
Megjegyzi, hogy ez ügyben is voltak javaslataik, ahogyan a lakótelep komplex rehabilitációs 
programját is elkészítették.
A Bizottsági ülésen is szerette volna napirendre felvenni, hogy az antiszegregációs tervét 
Miskolcnak –  amit 2008-ban fogadtak el –  tárgyalják meg, ill. kérjenek egy beszámolót a 
Hivataltól, de Elnök úr szerint, erről nem kellett tárgyalni. Ennek tükrében kéri Polgármester urat, 
hogy számoljanak be az antiszegregációs tervről, hogy annak milyen részei valósultak meg, mik a 
tervek a Muszkás oldallal és a többi olyan szegregátummal a városban, amiről jelenleg nem beszél a 
vezetés. Kérdése, hogy készítenek-e egy akciótervet a következő időszakra.
Szeretnék látni a fészekrakós lakások megvásárlásáról az OTP-vel kötött megállapodást.

 - Az ülést Dr. Kriza Ákos polgármester vezeti - 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Válaszul megjegyzi, hogy a Közgyűlés előtt volt a kérdés, 
döntöttek is róla.

Dr. Gonda Géza: Választókörzetében élőknek ad tájékoztatást arról, hogy évtizedes problémát 
sikerült megoldani. A Sütő János utca utáni járdaszakasz megépítésre került a Templom térig 
húzódóan. Elmondja, hogy ez nagy beruházás volt és egyben sikeres is, a lakók nagyon örülnek az 
eredménynek.
Azt is elmondja, hogy szombaton szeretettel vár mindenkit Hejőcsabán, ahol a két új EU-konform 
játszótér kerül átadásra.

Fedor Vilmos: Emlékezteti a megjelenteket arra, hogy éppen 70 éve – június 12. napján – indult el 
az első halálvonat miskolci zsidókkal a haláltáborokba. Javaslatot tesz arra, hogy tartsanak egy ülést 
akár szeptemberben ennek az emlékére. 2014 januárjában a Kormány az évet a holokauszt 
emlékévvé nyilvánította, ennek kapcsán is méltó lenne a megemlékezés.
Kéri Polgármester urat, hogy 70 másodpercben emlékezzenek a 70 éve elhurcolt emberekre. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az ülés végére javasolja a megemlékezést, amikor mindenki jelen 
lesz.

Dr. Nánási-Kocsis Norbert: Bejelenti, hogy idén III. alkalommal kerül megrendezésre a Péter-Pál-
napi mulatságok a Szentpéteri kapu városrészben, a Kassai utcai Általános Iskola udvarán, július 
28-án 14.00-21.00 óráig. Fellépnek helyi civil szervezetek, nyugdíjas klubok, valamint sztár 
vendégek is – ByTheWay, Dér Heni és Szűcs Judit. Mindenkit szeretettel várnak.
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Fodor Zoltán: Az Avas III. ütemben élők kérését tolmácsolja, hogy a 31-es buszról szülessen végre 
pozitív döntés, járjon fel újra az Avas-tetőre. 
Köszönetet mond a hivatali munkatársaknak, akik a Várostörténeti vetélkedő és a szárazelem-
gyűjtési akció során munkájukkal is lehetővé tették, hogy a városházán tartsanak rendezvényt, akár 
hétvégén is. 
Bejelenti, hogy körzetében június 14-én 10.00 órakor felavatják a harmadik Újszülöttek Parkját is, 
ahol a körzetben született gyerekeknek kapnak egy-egy fát, ezúttal 54-et ültetnek el.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Singlár Zsoltnak, az MVK vezérigazgatójának adja meg a szót a 
31-es busz kapcsán.

Singlár Zoltán: Örömmel ad tájékoztatást arról, hogy június 16-tól a 31 Y jelzésű járat az Avas III. 
ütemében, menetrendváltással beindul. Megjegyzi, hogy a honlapjukról a menetrend már le is 
letölthető. Hangsúlyozza, hogy követik és figyelembe veszik a lakosok igényeit.

Fodor Zoltán: Köszöni szépen az intézkedést.

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: A 14. választókerületben történt fejlesztésekről számol be. 
Elkészült a Báthori és a Zoltán utca sarkán a parkoló aszfaltozása. 
A Miklós és József utcán javították a járdát, a Miklós és a Rácz utca sarkán új szakasz épült. 
Kihelyezésre kerültek az villanyoszlopokra a muskátlik. Kéri a Városgazdától a kialakított 
virágágyások kapálását és gyommentesítését. 
A Kőporos lakótelepen fejlesztik a játszóteret. Az Őrs, Rácz, Gyula utca által határolt területen is új 
játszótér lesz hamarosan. 
Több tucat vadonatúj utcabútor, padok, szemetesek kerülnek kihelyezésre. 
Új aszfaltburkolatot kap a Báthory utca még nyáron.
Az Ifjúsági Sporttelep reményei szerint mielőbb megújul, ahol rekortán futófelületet szeretnének 
kialakítani, valamint a klubházat is szeretnék rendbe tenni, és a kerítést átfesteni. 
A Gyula utca 54. előtt csapadékvíz-elvezető rendszer épül, a bekötőutat leaszfaltozzák.
A múlt héten Trianon-emlékművet avattak a Győri kapuban. Méltó emlékhely született, mely szép 
közösségi tér is lesz.
A Fadrusz utcában elkészült a közelmúltban a járda. Ezúton is köszöni a lakosság türelmét a 
munkálatok során.

Szabó Sándor: Jelezi, hogy a Kis-Hunyad utca elején hibás az aszfalt, melynek javítását kéri.
A Deák téren több lámpaoszlopot kicseréltek tavasszal, de a tövében az aszfaltozás elmaradt. 
A Patak utcai mélygarázs építésekor a Kossuth utca rendkívüli terhelést kapott, állapota 
megromlott, kérdése, hogy mikor javítják ki? Elmondja továbbá, hogy a lakók aláírás gyűjtési 
akciót is szerveznek a lakások értékének romlása miatt. 
Jelezi, hogy a Széchenyi utcai üzlettulajdonosok panaszkodtak, hogy az élelmiszerbolt –  Tesco - 
környékén italoznak, a kapualjakat nyilvános WC-nek használják, és randalíroznak. Hathatós 
segítséget kér az ügyben.
Megköszöni, hogy a Széchenyi utcára kiültették a facsemetéket, de jelezi, a Centrum előtt egy fát ki 
kellene vágni, mert kiszáradt.

Molnár Péter: Megköszöni a Városüzemeltetési Osztálynak és a Városgazdának, hogy a 
Vörösmarty utcai aluljárót lezárták éjszakára, a lakosok már érzékelik, hogy nem olyan koszos. 
Ettől függetlenül szükséges lenne, hogy az aluljáróban mielőbb történjen egy nagyfokú fertőtlenítés, 
valamint festés is. Kéri, hogy ezt mielőbb intézzék az illetékesek.
Választókerülete szívében, a régi Mesecukrászda mögötti téren elkezdődik a nagyberuházás, 
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melynek keretében 20 millió forintért a jövő héttől rendbe teszik a teret. Ezzel kapcsolatos minden 
támogatást köszön. Elmondja, hogy a tegnapi napon ott egy Lakossági Információs Irodát is 
nyitottak, mely a városrész érdekeit hivatott szolgálni.
Részéről már több alkalommal elhangzott lakossági kérés, hogy a Munkácsy köz végén ideje lenne 
már egy zebra felfestése. Megjegyzi, tudomása szerint a Városgazda ezt jövő héten megteszi.
Nagyon várják a kátyúzást is a Vörösmarty városrészben, reméli, hogy mielőbb oda is elérnek a 
munkálatok.
A Király u. 16–26. mögötti fizetőparkoló megsüllyedt, folyamatos a lakossági panasz. Felajánlja ez 
ügyben a segítségét is. Megjegyzi, hogy hasonló probléma az út túloldalán, a Király u. 28., 
Vörösmarty 56-64. közötti részen is megjelent.
Örömteli hír, hogy a Bihari utcában teljes aszfaltcsere lesz nyáron.

Jakab Péter: A mai napirendi javaslatban reggel még szerepelt egy fontos előterjesztés, a város 
munkaterve, melyhez benyújtottak egy módosító indítvány az ingyenes gettófelszámolással 
kapcsolatban. Az anyagot levette Polgármester úr napirendről, pedig erről fontos lett volna 
véleménye szerint beszélni. Azt mindenki tudja, hogy eddig gettófelszámolásról nem szavaztak, 
csak arról, hogy kétmilliót fizetnek annak, aki kiköltözik. A módosító javaslatuk arra is lehetőséget 
biztosított volna, hogy a városvezetés egyértelművé tegye, hogy tényleg akarja-e a 
gettófelszámolást. A vezetés politikája nem a gettófelszámolás, hanem azok fejlesztése irányába 
mutat, ezért szerették volna megvitatni, hogyan lehet valójában felszámolni a 15 miskolci gettót 
úgy, hogy az az adófizetőknek ne kerüljön pénzbe. Meg szerették volna mutatni, hogyan lehet az 
„érpataki modellt” átültetni a miskolci gyakorlatba. A Jobbik ezért aláírásgyűjtést kezd az ingyenes 
gettófelszámolás érdekében. 
A Jobbik minden kiontott embervért tragédiának tart, de több holokauszt megemlékezés volt már.
Javasolják, hogy Trianon-emlékülést tartsanak az I. világháború kitörésének 100. évfordulójára 
tekintettel, miskolci helyszínnel.

Dr. Kiss János: Reagálni kíván Jakab képviselő úr szavaira. Szerinte beszélni könnyű, de a 
Jobbikos képviselők szavazatukkal nem álltak ki a nyomortelepek felszámolásáért. Megjegyzi, hogy 
amikor a Fidesz bejelenti, hogy aláírásgyűjtésbe kezd a telepfelszámolás kapcsán, nagyon átlátszó 
lépés a Jobbiktól, hogy ezt lemásolja. 
Közérdeklődésre tarthat a hír számot Miskolcon, hogy bocsánatkérésre kötelezte a Debreceni 
Ítélőtábla Káli Sándort és az MSZP országos központját, mert valótlanul állították 2013 
márciusában, hogy Kriza Ákos bizonyítékot hamisított. Két dolgot üzen ez: az egyik, hogy a mese 
végén a jó győz, a rossz mindig elbukik, a másik, hogy a bocsánatkérés politikai kultúrája csak 
akkor működik az MSZP-ben, ha kényszerítik erre őket. Még bocsánatkérést javasol az MSZP-nek, 
fészekrakó ügyben, hogy gyengék voltak, képtelenek voltak megvédeni Miskolcot.

Dr. Simon Gábor: Felszólalásában elmondja, hogy Káli Sándor törvénytisztelő ember, ahogy Kriza 
Ákos is, amikor szilveszterkor kért bocsánatot tavaly, miután erre kötelezte a bíróság. Ő vezette be a 
bocsánatkérés kultúráját.
Szerinte valami csúnya dolog működik a Hivatalban. Az előző Közgyűlés alkalmával néhány fontos 
kérdést tett fel, például a mezőkövesdi reptérről. Azt válaszolták, hogy majd egyszer lesz terv és 
akkor ő is fog tudni róla. 
A MIK lakások kapcsán is tett fel kérdéseket, sorsukról érdeklődött. Levélben fordult a jegyzőhöz, 
hogy kimutatást kér a MIK-es lakásokról, aki a MIK-hez irányította, a cég pedig visszamutatott a 
jegyzőre. Végül a Közgyűlésen tette fel kérdéseit, és érdekes levelet kapott, amiben azt írták, nem 
találják a korábbi leveleit. Kéri, hogyha a levelei el is tűntek, akkor a Közgyűlés alkalmával 
elhangzott kérdéseire válaszoljanak. 
Kérdése még, hogy mi annak az oka, hogy a zöld szigetek a villamosmegállók környékén nem 
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zöldek, inkább gyomszigetek. Kérése, hogy a gyomos megállókat tegyék rendbe, vagy ültessenek 
oda évelő növényeket.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Bejelenti, hogy a közérdekű bejelentések és kérdések végére értek, 
így az előterjesztésekről történő tételes szavazás következik.
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1.     napirend:  Javaslat az építményadóról szóló 43/2013. (XI.25.) önkormányzati rendelet 
módosításáról

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy     rendelet   megalkotásáról kell 
dönteniük, melyhez minősített többség, legalább 15 igen szavazat szükséges.

A Közgyűlés 18 igen, 0 nem szavazattal, 7 tartózkodás mellett 
megalkotta a 17/2014. számú rendeletét az építményadóról 
szóló 43/2013. (XI.25.) önkormányzati rendelet 
módosításáról.

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve)

2.     napirend:  Javaslat a Miskolci Önkormányzati Rendészet Szervezeti és Működési 
Szabályzatának módosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy     határozat   meghozataláról kell 
dönteniük. 
Kéri, hogy szavazzanak.

A Közgyűlés 18 igen, 0 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és 
meghozta a

VI-65/80.617/2014.sz. határozatot

Tárgy: Miskolci  Önkormányzati  Rendészet  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatának 
módosítása

Miskolc Megyei  Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a  „Javaslat a Miskolci Önkormányzati 
Rendészet Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására” című előterjesztést és az aláb-
bi határozatot hozza:

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  a  Miskolci  Önkormányzati  Rendészet  Szervezeti  és 
Működési  Szabályzatának  a  határozat  1.  sz.  mellékletében  foglaltak  szerinti  módosítását 
jóváhagyja, amely 2014. június 13. napján lép hatályba. Az egységes szerkezetbe foglalt Szervezeti 
és Működési Szabályzatot a határozat 2. sz. melléklete tartalmazza.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Miskolci Önkormányzati Rendészet vezetője
Végrehajtást felügyelő főosztály: Hatósági Főosztály
Határidő: Azonnal
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3.     napirend:  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a MIVÍZ Miskolci 
Vízmű Kft. közötti - települési folyékony hulladék gyűjtésére, szállítására és 
ártalmatlanítására szervezett kötelező helyi közszolgáltatás ellátására 
vonatkozó - Közszolgáltatási Szerződés meghosszabbítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati     javaslatról   kell dönteniük. 

A Közgyűlés 16 igen, 0 nem szavazattal, 8 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és 
meghozta a

VI-66/80.618/2014. sz. határozatot

Tárgy: Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzata  és  a  MIVÍZ Kft.  között  VÜ-81.329-
1/2009.  számon létrejött,  a  települési  folyékony hulladék gyűjtésére,  szállítására és 
ártalmatlanítására  szervezett  kötelező  helyi  közszolgáltatás  ellátására  vonatkozó  - 
Közszolgáltatási Szerződés idejének meghosszabbítása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata és a MIVÍZ Miskolci Vízmű Kft. közötti - települési folyékony hulladék 
gyűjtésére, szállítására és ártalmatlanítására szervezett kötelező helyi közszolgáltatás 
ellátására vonatkozó - Közszolgáltatási Szerződés meghosszabbítására” című előterjesztést és 
az alábbi határozatot hozta: 

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta az Önkormányzat és a MIVÍZ Kft. 
között VÜ-81.329-1/2009. számon létrejött, a települési folyékony hulladék gyűjtésére, 
szállítására és ártalmatlanítására szervezett kötelező helyi közszolgáltatás ellátására 
vonatkozó - Közszolgáltatási Szerződés időtartamát módosító javaslatot és a szerződés 
módosítását az 1. számú mellékletben foglaltak szerint jóváhagyja.

A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a szerződésmódosítás aláírására. 

Felelős: Dr. Kriza Ákos polgármester
Végrehajtásért     felelős:  Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály
Közreműködik: MIVÍZ Kft.
Végrehajtást     felügyeli:  Gazdálkodási Főosztály
Határidő: Azonnal

4.     napirend:  Javaslat az MVSI Miskolc Városi Sportiskola Nonprofit Közhasznú Kft., az 
MVLC Miskolci Vízilabda Club Nonprofit Kft., az MVSC Miskolci Vasutas 
Sport Club, a MEAFC Miskolci Egyetemi Atlétika és Futball Club, a MISI 
SC Miskolci Városi Sportiskola Sport Club, 2014-2015. évi társasági adó 
támogatásból finanszírozandó létesítményfejlesztésre és tárgyi eszköz 
beszerzésre, utánpótlás nevelésre irányuló pályázatához önerő biztosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy     határozati     javaslatról   kell dönteniük. 
Az előterjesztéshez módosító     indítványt   nyújtott be. Kéri, hogy elsőként erről szavazzanak.
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A Közgyűlés 18 igen, 0 nem szavazattal, 5 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztői módosító indítványt.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, most szavazzanak a határozati     javaslat  ról, figyelemmel a 
módosító indítvány kapcsán hozott döntésre.

A Közgyűlés 18 igen, 0 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és 
meghozta a 

VI-67/80.619/2014. sz. határozatot

Tárgy:  az MVSI Miskolc Városi Sportiskola Nonprofit Közhasznú Kft.,  az MVLC Miskolci 
Vízilabda Club Nonprofit Kft.,  az MVSC Miskolci Vasutas Sport Club, a MEAFC 
Miskolci Egyetemi Atlétika és Futball Club, a MISI SC Miskolci Városi Sportiskola 
Sport  Club  2014-2015.  évi  társasági  adó  támogatásból  finanszírozandó 
létesítményfejlesztésre,  tárgyi  eszköz  beszerzésre  valamint  a  vízilabda,  kézilabda, 
kosárlabda  szakosztályok  utánpótlás  nevelésre  irányuló  pályázatához  önerő-, 
valamint  a  Miskolci  Sportcentrum  Kft.  atlétikai  célú  és  egyéb  beruházásához 
szükséges támogatás biztosítása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat az MVSI Miskolc Városi 
Sportiskola Nonprofit Közhasznú Kft., az MVLC Miskolci Vízilabda Club Nonprofit Kft., az 
MVSC Miskolci Vasutas Sport Club, a MEAFC Miskolci Egyetemi Atlétika és Futball Club, a 
MISI SC Miskolci Városi Sportiskola Sport Club 2014-2015. évi társasági adó támogatásból 
finanszírozandó létesítményfejlesztésre és tárgyi eszköz beszerzésre, utánpótlás nevelésre 
irányuló pályázatához önerő biztosítására” című előterjesztést és a következő határozatot hozza:

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése az MVSI Miskolci Városi Sportiskola Nonprofit 
Közhasznú Kft. által a 2014-2015. éves támogatási időszakra benyújtott 

• kosárlabda sportfejlesztési program 56,2 millió Ft tervezett összköltségű pályázatához 
szükséges, legfeljebb 14,6 millió Ft összegű önerőt –  amelyből beruházási célú 13,5 
millió Ft, működési célú 1,1 millió Ft –  biztosítja.

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése az MVLC Miskolci Vízilabda Club Nonprofit Kft. által a 
2014-2015. éves támogatási időszakra benyújtott 

• vízilabda sportfejlesztési program 216,2 millió Ft tervezett összköltségű pályázatához 
szükséges, legfeljebb 36,9 millió Ft összegű önerőt –  amelyből beruházási célú 12,2 
millió Ft, működési célú 24,7 millió Ft – biztosítja.

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése az MVSC Miskolci Vasutas Sport Club által a 2014-2015. 
éves támogatási időszakra benyújtott 

• kézilabda sportfejlesztési program 30,4 millió Ft tervezett összköltségű pályázatához 
szükséges, legfeljebb 3 millió Ft összegű önerőt – amelyből működési célú 3 millió Ft – 
biztosítja.

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a MISI SC Miskolc Városi Sportiskola Sport Club által a 
2014-2015. éves támogatási időszakra benyújtott 
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• kézilabda sportfejlesztési program 55,8 millió Ft tervezett összköltségű pályázatához 
szükséges, legfeljebb 3 millió Ft összegű önerőt – amelyből működési célú 3 millió Ft – 
biztosítja.

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a MEAFC Miskolci Egyetemi Atlétikai és Futball Club 
által a 2014-2015. éves támogatási időszakra benyújtott 

• kosárlabda sportfejlesztési program 50,5 millió Ft tervezett összköltségű pályázatához 
szükséges, legfeljebb 5,5 millió Ft összegű önerőt – amelyből beruházási célú 0,7 millió 
Ft, működési célú 4,8 millió Ft – biztosítja.

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Miskolci Sportcentrum Kft. atlétikai pálya építés és 
egyéb beruházási célú támogatására 49.857 ezer Ft-ot biztosít. 

A fent nevezett sportágak tekintetében a 2014-2015. évi TAO önrész biztosításához összesen 63 
millió forint szükséges, melynek fedezetét a Közgyűlés a 2014. évi költségvetésben szereplő alábbi 
tételsorok terhére biztosítja 

Működési kiadások
08107318 Vízilabda”TAO” SP.PR-

utánpótlás.nev.,felj.
12.500.000 Ft

08107319 Kézilabda”TAO” SP.PR-
utánpótlás.nev.,felj.

12.100.000 Ft

08107320 Kosárlabda”TAO” SP.PR-
utánpótlás

12.000.000 Ft

Beruházási kiadások
08301068 Vízilabda”TAO” SP.PR-tárgyi 

eszköz besz.
10.200.000 Ft

08301069 Kézilabda”TAO” SP.PR-tárgyi 
eszköz besz.

1.500.000 Ft

08301070 Kosárlabda”TAO” SP.PR-
tárgyi eszköz besz.

14.700.000 Ft

A Miskolci Sportcentrum Kft. atlétikai célú és egyéb beruházására 50 millió forint szükséges, 
melynek fedezete a 08301016 Atlétikapálya építése (önerő) tételsoron 36.757 ezer Ft összegben 
rendelkezésre áll. A beruházás megvalósításához még szükséges további fedezetet a Közgyűlés a 
Vízilabda TAO Sportfejlesztési program utánpótlás nevelés – fejlesztés tételsoron rendelkezésre álló 
előirányzatból 8.900 ezer Ft-tal, valamint a Vízilabda TAO Sportfejlesztési Program tárgyi eszköz 
beszerzés tételsorról 4.200 ezer Ft-tal átcsoportosítással biztosítja.

Felelős: Polgármester 
Végrehajtásért     felelős:    Miskolci Sportcentrum Kft. ügyvezetője
Végrehajtást     felügyelő     főosztály:   Humán Főosztály
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: 2014. június 30.
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5.     napirend:  Javaslat a Diósgyőr Polgárőr Egyesülettel és a Miskolc-Tapolcai Polgárőr 
Egyesülettel bérleti szerződések megkötésére

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy     határozati     javaslatról   kell dönteniük.

A Közgyűlés 25 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és 
meghozta a 

VI-68/80.620/2014. sz. határozatot

Tárgy: A Miskolc  Diósgyőr Polgárőr Egyesület  és  a  Miskolc-Tapolcai  Polgárőr Egyesület 
részére helyiség biztosítása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a ,,Javaslat a Diósgyőr Polgárőr 
Egyesülettel és a Miskolc-Tapolcai Polgárőr Egyesülettel bérleti szerződések megkötésére” 
című előterjesztést és a következő határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Miskolc Diósgyőr Polgárőr Egyesület részére 
az Önkormányzat tulajdonát képező, a 33835/6 hrsz. alatt nyilvántartott, természetben 
Miskolc, Kandó Kálmán u. 13-15. szám alatt található 33,12 m2 nagyságú 
helyiségcsoportot 2014. július 01. napjától 2019. június 30. napjáig térítésmentesen 
használatba adja, az ingatlanhasználattal felmerülő költségek –  beleértve az ingyenes 
használatba-adás miatt az Önkormányzat oldalán felmerülő Áfa-fizetést is –  Egyesület 
általi viselése mellett. Ezzel egyidejűleg hozzájárul a Bűnmegelőzési Centrum Kh. 
Polgárőr Egyesület és Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata képviseletében eljáró 
MIK ZRt. között fennálló bérleti szerződés közös megegyezéssel történő 
megszüntetéséhez 2014. június 30. napjával.

2. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Miskolc-Tapolcai Polgárőr Egyesület részére az 
Önkormányzat tulajdonát képező, a 45519 hrsz. alatt nyilvántartott, természetben Miskolc, 
Miskolctapolcai út 17. szám alatti ingatlanban található 17.84 m2 nagyságú helyiséget 
2014. július 01. napjától 2019. június 30. napjáig térítésmentesen használatba adja, az 
ingatlanhasználattal felmerülő költségek – beleértve az ingyenes használatba-adás miatt az 
Önkormányzat oldalán felmerülő Áfa-fizetést is – Egyesület általi viselése mellett.

3. A Közgyűlés felhatalmazza a MIK Zrt.-t az 1-2. pontban rögzített szerződéskötések teljes 
körű lebonyolítására.

Felelős  :  Polgármester
Végrehajtásért     felelős:   MIK Zrt.
Közreműködik  :  Polgármesteri Kabinet

Gazdálkodási Főosztály 
Határidő: 2014. június 30.
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6.     napirend:  Javaslat Közszolgáltatási szerződés kötésére a Diósgyőri Alapfokú 
Táncművészeti Iskola Nonprofit Kft.-vel

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy     határozati     javaslatról   kell dönteniük.

A Közgyűlés 25 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és 
meghozta a 

VI-69/80.621/2014. sz. határozatot

Tárgy: Diósgyőri  Alapfokú  Táncművészeti  Iskola  Non-profit  Kft.-vel  Közszolgáltatási 
szerződés megkötése

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat Közszolgáltatási szerződés 
kötésére a Diósgyőri Alapfokú Táncművészeti Iskola Non-profit Kft.-vel” című előterjesztést és 
az alábbi határozatot hozza:

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a közszolgáltatási szerződést köt a DATI Nonprofit 
Kft.-vel közművelődési feladatellátásra a határozat 1. számú mellékletét képező tartalommal 
2014. július 1. napjától 2019. június 30. napjáig. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert 
a megállapodás aláírására.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős  : Humán Főosztály
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály 
Határidő: 2014. június 20.

7.     napirend:  Javaslat közterületek elnevezésére

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy     határozati     javaslatról   kell dönteniük.

A Közgyűlés 16 igen, 0 nem szavazattal, 9 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és 
meghozta a

VI-70/80.622/2014. sz. határozatot

Tárgy: Közterületek elnevezése

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat közterületek elnevezésére” 
című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Miskolc- Szentpéteri kapu területén található, 
Miskolc 4021  helyrajzi számú területnek a Hét vezér tér elnevezést adja. (PIR szám: 3526)

2. A Közgyűlés a Miskolc –  Pereces területén lévő, Miskolc 24720/2, 24732, 24945/2, 
24849/2, 24719, 24823/2, 24995/2, 24734/2 helyrajzi számú és a Miskolc 24692/3 helyrajzi 
számú területnek az Epres utca elnevezést adja. (PIR szám: 3534)
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3. a.) A Közgyűlés  a Miskolc –  Pereces területén lévő, Miskolc 74351 helyrajzi számú és a 
Miskolc, 74352/1 helyrajzi számú területnek a Jónáshegy dűlő út elnevezést adja. (PIR 
szám: 3518)
b.) A Közgyűlés  a Miskolc –  Pereces területén lévő, Miskolc 74047 helyrajzi számú és a 
Miskolc, 74071 helyrajzi számú területnek a Nagy László dűlő út elnevezést adja. (PIR 
szám: 3518)

4. A Közgyűlés a Miskolc – Központi belterületén lévő, Miskolc, 47511/11, 47511/14 és 47517 
helyrajzi számú területeknek a Takata út elnevezést adja. (PIR szám: 3516)

Felelős: polgármester
Végrehajtásért     felelős:   Főépítészi Kabinet
Közreműködik: Hatósági Főosztály

Városfejlesztési és -Üzemeltetési Főosztály 
Határidő: 2014. november 30.

8.     napirend:  Javaslat a nevelési intézményekben a 2014/2015-ös nevelési évet érintő 
alkalmazotti létszámok meghatározására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy     határozati     javaslatról   kell dönteniük.

A Közgyűlés 16 igen, 7 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és 
meghozta a 

VI-71/80.623/2014. sz. határozatot

Tárgy: A  nevelési  intézmények  2014/2015-ös  nevelési  évben  engedélyezett  alkalmazotti 
létszáma

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a nevelési intézményekben a 
2014/2015-ös nevelési évet érintő alkalmazotti létszámok meghatározására” című előterjesztést 
és az alábbi határozatot hozza:

1.) Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a nevelési intézményekben a 2014/2015-ös nevelési 
évben – az engedélyezett csoportszámok figyelembevételével - az alábbi alkalmazotti létszámot 
határozza meg:
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Intézmény Össz.

Tervezett változás

Össz.Pedagógus Egyéb Pedagógus Egyéb Pedagógus Egyéb

27 23 50 27 23 50

35 27 62 35 27 62

37 27 64 37 27 64

45 36 81 -8 -7,5 37 28,5 65,5

51 38,5 89,5 -8 -7,5 43 31 74

41 30 71 41 30 71

55 46,5 101,5 55 46,5 101,5

39 32 71 39 32 71

39 31 70 39 31 70

Összesen 369 291 660 -16 -15 353 276 629

2013/2014-es nevelési 
évben engedélyezett 

álláshely

2014/2015-ös nevelési 
évben engedélyezett  

álláshely

Miskolci Nyitnikék 
Óvoda

Miskolci Diósgyőri 
Óvoda

Miskolci Batsányi 
János Óvoda

Miskolci József úti 
Óvoda

Miskolci 
Százszorszép Óvoda

Miskolci Avastetői 
Óvoda

Miskolci Napraforgó 
Óvoda

Miskolci Eszterlánc 
Néphagyományőrző 

Óvoda

Miskolci Belvárosi 
Óvoda



Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: 2014. szeptember 01.

2.) Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése elrendeli a létszámkorrekció átvezetését az 
Önkormányzat 2014. évi költségvetésének megállapításáról szóló 5/2014. (III.10.) számú 
rendeletében.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály
Közreműködik: Humán Főosztály
Határidő: 2014. december 31.

10.     napirend:  Javaslat a Miskolc, Kis-avas Győri-sor 253-255 sz. ingatlanok közötti (11945 
hrsz.) partfalomlás, pincebeszakadás helyreállítására vonatkozó, benyújtott 
vis maior pályázattal kapcsolatos döntés Közgyűlés általi utólagos tudomásul 
vételére és a pályázathoz szükséges önrész biztosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy     határozati     javaslatról   kell dönteniük.

A Közgyűlés 25 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és 
meghozta a

VI-72/80.625/2014. sz. határozatot

Tárgy: a  Miskolc,  Kis-avas  Győri-sor  253-255  sz.  ingatlanok  közötti  (11945 hrsz.) 
partfalomlás helyreállítására vonatkozó, benyújtott vis maior pályázattal kapcsolatos 
döntés Közgyűlés általi utólagos tudomásul vétele és a pályázathoz szükséges önrész 
biztosítása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Miskolc, Kis-avas Győri-sor 
253-255  sz.  ingatlanok  közötti  (11945  hrsz.)  partfalomlás  helyreállítására  vonatkozó, 
benyújtott vis  maior  pályázattal  kapcsolatos  döntés  Közgyűlés  általi  utólagos  tudomásul 
vételére  és  a  pályázathoz  szükséges  önrész  biztosítására” című  előterjesztést  és  az  alábbi 
határozatot hozza.

1.  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  az  Önkormányzat  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatáról  szóló  7/2011.  (III.16.)  önkormányzati  rendelet  56/A.  §-  ban  foglaltak  szerint 
tudomásul  veszi  a  Polgármester  utólagos  tájékoztatását  a  Kis-avas Győri-sor  253-255  sz. 
ingatlanok közötti (11945 hrsz.) helyreállítása tárgyú, vis maior pályázat benyújtásáról.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: azonnal
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2.  Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a "Kis-avas Győri-sor 253-255 sz. ingatlanok közötti 
(11945 hrsz.)” című, vis maior káresemény elhárítása érdekében benyújtott pályázathoz az alábbi, 
vis maior támogatás felhasználásának részletes szabályairól szóló 9/2011. (II.15.)Korm. rendelet 4. 
§ (3) bekezdés c) pontja szerinti nyilatkozatot adja:

Miskolc Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  kijelenti,  hogy  az  Önkormányzat  nem rendelkezik  a 
közterületeire vonatkozó, káreseményhez kapcsolódó biztosítással, így annak "Kis-avas Győri-sor 
253-255  sz.  ingatlanok  közötti  (11945 hrsz.)  helyreállítása”  című pályázat  anyagához  történő 
csatolása  nem  lehetséges.  Továbbá  kijelenti,  hogy  vállalja  a  károsodott  ingatlannak  a 
költséghatékonyság  és  a  megvalósíthatóság  szempontjaira  tekintettel  történő  helyreállítását, 
tekintettel arra, hogy a vis maior okozta helyzetet saját erejéből - részben - nem tudja megoldani. A 
károsodott ingatlan a követlen élet- és balesetveszély elhárítását szolgálja, ez más módon, egyéb 
ingatlan igénybevételével nem biztosítható.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Beruházási és Városüzemeltetési Osztály
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: azonnal

3.  Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a "Kis-avas Győri-sor 253-255 sz. ingatlanok közötti 
(11945 hrsz.)” vis maior káresemény elhárítása érdekében benyújtandó pályázathoz az alábbi, a vis 
maior támogatás felhasználásának részletes szabályairól szóló  9/2011. (II.15.) Korm. rendelet  (a 
továbbiakban: Korm. rendelet) 4. § (3) bekezdés k) és l) pontjai szerinti nyilatkozatot adja:

Miskolc Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  kijelenti,  hogy  az  Önkormányzat  nem esik  a 
Kormányrendelet 1. § (4) bekezdésében foglalt kizáró okok alá, továbbá az adott tárgyban 
korábban vagy egyidejűleg nem nyújtott be másik támogatási igényt.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Beruházási és Városüzemeltetési Osztály
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: azonnal

4.  A Közgyűlés egyetért azzal, hogy a pályázat az alábbi forrásösszetételben kerüljön benyújtásra.

A megvalósítandó  Miskolc, Kis-avas Győri-sor 253-255 sz.  ingatlanok közötti  (11945 hrsz.) 
helyreállítása  beruházás teljes  összege:  35 340 671 Ft.  A saját  erő összege:  10 602 271 Ft.  A 
beruházási összköltség 70 %-ára az alábbiak szerint nyerhető támogatás:

Megnevezés

Beruházás összes költségének megosztása

Beruházás összesen
Vis-maior 

pályázatból 
elnyerhető saját 

forrás kiegészítésére
(70%)

Fennmaradó 
biztosítandó saját erő

(30%)

Kis-avas Győri-sor 
253-255.sz. Ingatlanok 
közötti  partfalomlás 
(11945  hrsz.) 
helyreállítása

24 738 400 Ft 10 602 271 Ft 35 340 671 Ft
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Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Beruházási és Városüzemeltetési Osztály
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: azonnal

5.  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  kötelezettséget  vállal  arra,  hogy  a  káresemény 
elhárításhoz szükséges 30%-os önrészt - az előzetes költségbecslések alapján 10 602 271 Ft-ot - a 
2014. évi költségvetés „vis maior pályázati önrész” soron rendelkezésre álló költségvetési fedezet 
terhére biztosítja.

Felelős: Polgármester
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: Sikeres pályázat esetén azonnal

11.     napirend:  Javaslat a Miskolc, Lövei-sor 547-548 sz. ingatlanok közötti (12480 hrsz.) 
partfalomlás, útleszakadás helyreállítására vonatkozó, benyújtott vis maior 
pályázattal kapcsolatos döntés Közgyűlés általi utólagos tudomásul vételére 
és a pályázathoz szükséges önrész biztosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy     határozati     javaslatról   kell dönteniük.

A Közgyűlés 25 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és 
meghozta a

VI-73/80.626/2014. sz. határozatot

Tárgy: a  Miskolc,  Lövei-sor  547-548  sz.  ingatlanok  közötti  (12480 hrsz.)  partfalomlás 
helyreállítására  vonatkozó,  benyújtott vis  maior  pályázattal  kapcsolatos  döntés 
Közgyűlés  általi  utólagos  tudomásul  vétele  és  a  pályázathoz  szükséges  önrész 
biztosítása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat Miskolc, Lövei-sor 547-548 
sz.  ingatlanok  közötti  (12480 hrsz.)  partfalomlás,  útleszakadás  helyreállítására  vonatkozó, 
benyújtott vis  maior  pályázattal  kapcsolatos  döntés  Közgyűlés  általi  utólagos  tudomásul 
vételére  és  a  pályázathoz  szükséges  önrész  biztosítására” című  előterjesztést  és  az  alábbi 
határozatot hozza.

1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése az Önkormányzat Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 7/2011. (III.16.) önkormányzati rendelet 56/A. §- ban foglaltak szerint 
tudomásul veszi a Polgármester utólagos tájékoztatását a Lövei-sor 547-548 sz. ingatlanok közötti 
(12480 hrsz.) helyreállítása tárgyú, vis maior pályázat benyújtásáról.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős:     Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: Azonnal
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2.  Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a "Lövei-sor 547-548 sz. ingatlanok közötti (12480 
hrsz.)”  című,  vis  maior  káresemény elhárítása  érdekében benyújtott  pályázathoz  az  alábbi,  vis 
maior támogatás felhasználásának részletes szabályairól szóló  9/2011. (II.15.)Korm. rendelet 4. § 
(3) bekezdés c) pontja szerinti nyilatkozatot adja:

Miskolc Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  kijelenti,  hogy  az  Önkormányzat  nem rendelkezik  a 
közterületeire vonatkozó, káreseményhez kapcsolódó biztosítással, így annak "Lövei-sor 547-548 
sz. ingatlanok közötti (12480 hrsz.) helyreállítása” című pályázat anyagához történő csatolása nem 
lehetséges.  Továbbá kijelenti,  hogy vállalja  a  károsodott  ingatlannak a  költséghatékonyság és  a 
megvalósíthatóság szempontjaira tekintettel történő helyreállítását, tekintettel arra, hogy a vis maior 
okozta helyzetet saját erejéből - részben - nem tudja megoldani. A károsodott ingatlan a követlen 
élet- és balesetveszély elhárítását szolgálja, ez más módon, egyéb ingatlan igénybevételével nem 
biztosítható.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Beruházási és Városüzemeltetési Osztály
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: azonnal

3. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a "Lövei-sor 547-548 sz. ingatlanok közötti (12480 
hrsz.)” vis maior káresemény elhárítása érdekében benyújtandó pályázathoz az alábbi, a vis maior 
támogatás  felhasználásának  részletes  szabályairól  szóló  9/2011. (II.15.)  Korm.  rendelet  (a 
továbbiakban: Korm. rendelet) 4. § (3) bekezdés k) és l) pontjai szerinti nyilatkozatot adja:

Miskolc Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  kijelenti,  hogy  az  Önkormányzat  nem esik  a 
Kormányrendelet 1. § (4) bekezdésében foglalt kizáró okok alá, továbbá az adott tárgyban 
korábban vagy egyidejűleg nem nyújtott be másik támogatási igényt.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Beruházási és Városüzemeltetési Osztály
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: azonnal

4. A Közgyűlés egyetért azzal, hogy a pályázat az alábbi forrásösszetételben kerüljön benyújtásra.
A megvalósítandó Miskolc, Lövei-sor 547-548 sz. ingatlanok közötti (12480 hrsz.) helyreállítása 
beruházás teljes összege: 24 339 423 Ft. A saját erő összege: 7 301 923 Ft. A beruházási összköltség 
70 %-ára az alábbiak szerint nyerhető támogatás:

Megnevezés

Beruházás összes költségének megosztása

Beruházás  összesenVis-maior pályázatból 
elnyerhető saját 

forrás kiegészítésére
(70%)

Fennmaradó biztosítandó 
saját erő

(30 %)
Lövei-sor 547-
548.sz. 
ingatlanok 
közötti 
partfalomlás 
(12480  hrsz.) 
helyreállítása

17 037 500 Ft 7 301 923 Ft 24 339 423 Ft

53



Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Beruházási és Városüzemeltetési Osztály
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: azonnal

5.  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  kötelezettséget  vállal  arra,  hogy  a  káresemény 
elhárításhoz szükséges 30%-os önrészt - az előzetes költségbecslések alapján 7 301 923 Ft-ot - a 
2014. évi költségvetés „vis maior pályázati önrész” soron rendelkezésre álló költségvetési fedezet 
terhére biztosítja.

Felelős: Polgármester
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: Sikeres pályázat esetén azonnal

12.     napirend:  Javaslat a Miskolci Rendőrkapitányság 2013. évi munkájáról szóló 
beszámoló elfogadására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy     határozati     javaslatról   kell dönteniük.

A Közgyűlés 16 igen, 2 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és 
meghozta a 

VI-74/80.627/2014. sz. határozatot

Tárgy: a Miskolci Rendőrkapitányság 2013. évi beszámolójának elfogadása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a ,,Javaslat a Miskolci Rendőrkapitányság 
2013. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadására”  című előterjesztést és a következő 
határozatot hozza:

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Miskolci Rendőrkapitányság 2013. évi munkájáról szóló 
beszámolót – a mellékletben foglaltaknak megfelelően – elfogadja.

Felelős  :  Polgármester
Közreműködik  :  Polgármesteri Kabinet
Határidő: azonnal

13.     napirend:  Javaslat a Miskolci Települési Értéktár Bizottság beszámolójának 
elfogadására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy     határozati     javaslatról   kell dönteniük.

A Közgyűlés 18 igen, 0 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és 
meghozta a 
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VI-75/80.628/2014. sz. határozatot

Tárgy: A Miskolci Települési Értéktár Bizottság beszámolója

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Miskolci Települési Értéktár 
Bizottság beszámolójának elfogadására” című előterjesztést, és az alábbi határozatot hozza:

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Miskolci Települési Értéktár Bizottság beszámolóját a 
határozat 1. és 2. számú melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja.

Felelős: Dr. Kriza Ákos polgármester
Végrehajtásért     felelős  : Humán Főosztály
Határidő: azonnal

Dr. Kriza Ákos polgármester: Most a sürgősségi napirendek szavazásával folytatják munkájukat. 

1.     sürgősségi     napirend:  Javaslat az Otthonvédelmi Alap létrehozásáról, valamint az azzal 
való rendelkezés és gazdálkodás szabályozásáról szóló rendelet 
megalkotására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy     rendelet   megalkotásáról kell 
dönteniük. 
Mivel módosító indítványok érkeztek az előterjesztéshez, ezért kéri először döntsenek az 
előterjesztői módosító     javaslatról.  

A Közgyűlés 18 igen, 0 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztői módosító indítványt.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Most kéri, hogy Bartha György módosító     indítványáról   
döntsenek. 

A Közgyűlés 6 igen, 16 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
elutasította a módosító indítványt.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Végül a rendelet megalkotásáról kell dönteniük, melyhez 
minősített többség, legalább 15 igen szavazat szükséges.
Kéri, most szavazzanak.

A Közgyűlés 18 igen, 0 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett 
megalkotta a 18/2014. számú rendeletét az Otthonvédelmi 
Alap létrehozásáról, valamint az azzal való rendelkezés és 
gazdálkodás szabályozásáról. 

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve)

3.     sürgősségi     napirend:  Javaslat a Magyarországi Református Egyház Tiszáninneni 
Református Egyházkerület részére a miskolci 14277 hrsz.-ú ingatlan 
764 m2 területű épületének és a hozzá tartozó 4 000 m2 telek 
értékesítésére
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy     határozati     javaslatról   kell dönteniük.

A Közgyűlés 18 igen, 6 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és 
meghozta a 

VI-76/80.649/2014.     sz.     határozatot  

Tárgy: A Magyarországi Református Egyház Tiszáninneni Református Egyházkerület részére 
a miskolci 14277 hrsz.-ú ingatlan 764 m2 területű épületének és a hozzá tartozó 4 000 m2 
telek értékesítése

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Magyarországi Református 
Egyház Tiszáninneni Református Egyházkerület részére a miskolci 14277 hrsz.-ú ingatlan 764 
m2 területű épületének és a hozzá tartozó 4 000 m2 telekértékesítésére” című előterjesztést és a 
következő határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése jóváhagyja, hogy az Önkormányzat a tulajdonában 
lévő miskolci 14277 hrsz.-ú ingatlan 764 m2 területű épületének és a hozzá tartozó 4 000 
m2 telek a Magyarországi Református Egyház Tiszáninneni Református Egyházkerület részére 
– adásvétel útján – értékesítse.
Tekintettel a vagyonrendelet 12. § (4) bekezdésére a Magyarországi Református Egyház 
Tiszáninneni Református Egyházkerület 50%-os árkedvezményben részesül, így a 
kedvezmény figyelembe vételével a vételár 17 500 000,-Ft, azaz tizenhétmillió-ötszázezer 
forintban kerül megállapításra, mely vételár a szerződéskötést követő 30 napon belül 
esedékes.

2. A Közgyűlés felhatalmazza és felkéri a MIK Zrt.-t az érintett ingatlan társasházzá alakítására, 
olymódon, hogy a társasház két társasházi albetéttel rendelkezzen: azaz az egyik albetét az 
Önkormányzat által fenntartott bölcsőde, a másik albetét pedig az értékesítéssel érintett, a 
Magyarországi Református Egyház Tiszáninneni Református Egyházkerülete által 
működtetett Máon Református Szeretetotthon legyen.

3. A Közgyűlés felhatalmazza a MIK Zrt.-t az 1. pontban rögzített ingatlanrész – társasházasítás 
utáni – adásvételi szerződés előkészítésére és megkötésére az alábbi szerződési biztosítékok 
figyelembe vételével:

a) A Magyarországi Református Egyház Tiszáninneni Református Egyházkerület a vállalt 
közfeladat ellátása céljából részesül a fenti vételár-kedvezményben.

b) Az adásvételi szerződés megkötésétől számított 10 évre Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata javára elidegenítési tilalmat kell bejegyeztetni az ingatlan-nyilvántartásba.

c) A Magyarországi Református Egyház Tiszáninneni Református Egyházkerület köteles az 
adásvételi szerződés megkötését követően számított 10 évig a folytatott (vállalt) 
közszolgáltatási tevékenységét folytatni.

d) A Magyarországi Református Egyház Tiszáninneni Református Egyházkerület, amennyiben a 
vállalt közfeladat-ellátást nem teljesíti (közszolgáltatási tevékenységét a vállalt 10 éven 
belül megszünteti) köteles a közszolgáltatási tevékenység befejezését követő 30 napon belül 
a kapott kedvezmény időarányos összegét Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
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nemteljesítési kötbérként megfizetni.

e) A Magyarországi Református Egyház Tiszáninneni Református Egyházkerület a nemteljesítési 
kötbér miatt visszafizetendő összeget a mindenkori jegybanki alapkamat kétszeresével 
megegyező késedelmi kamattal növelten köteles visszafizetni. A késedelmi kamat d) 
pontban foglaltak szerint esedékes. 

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős:     MIK Zrt.
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály

Polgármesteri Kabinet
Határidő: Azonnal

4.     sürgősségi     napirend:  Javaslat a Miskolc Megyei Jogú Város területén működő közterületi 
térfelügyeleti kamerás rendszer megfigyelési pontjainak bővítésére

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy     határozati     javaslatról   kell dönteniük. 
Az előterjesztéshez módosító     indítványt   nyújtott be, kéri elsőként erről szavazzanak.

A Közgyűlés 18 igen, 0 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztői módosító indítványt.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Most a határozati javaslatról kell szavazniuk, figyelemmel a 
módosító indítvány kapcsán hozott döntésre.

A Közgyűlés 17 igen, 0 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és 
meghozta a 

VI-77/80.648/2014. sz. határozatot

Tárgy: Miskolc  Megyei  Jogú  Város  területén  működő  közterületi  térfelügyeleti  kamerás 
rendszer megfigyelési pontjainak bővítése

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a  „Miskolc Megyei Jogú Város területén 
működő  közterületi  térfelügyeleti  kamerás  rendszer  megfigyelési  pontjainak  bővítésére” 
tárgykörben készített előterjesztésben foglaltakat, és az alábbi határozatot hozza:

1.  Miskolc Megyei  Jogú Város Közgyűlése egyetért  azzal,  hogy Miskolc város belvárosában és 
közvetlen környezetében, a Papszer utca 2. szám Dr. Győry Nagy Lajos lépcsősor felé eső részének 
kiszögelésbe újonnan telepítendő oszlopra 1 db 360°-ban körbeforgatható, mozgatható közterületi 
térfelügyeleti kamera kerüljön felszerelésre.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Miskolci Önkormányzati Rendészet

Beruházási és Városüzemeltetési Osztály
Közreműködik: Hatósági Főosztály
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Gazdálkodási Főosztály
Határidő: azonnal

5.     sürgősségi     napirend:  Javaslat az Y-híd építésével kapcsolatos döntések meghozatalára, 
szerződések jóváhagyására, valamint állami tulajdonú ingatlanok 
megigénylésére

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy     határozati     javaslatról   kell dönteniük.

A Közgyűlés 16 igen, 0 nem szavazattal, 8 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és 
meghozta a 

VI-78/80.647/2014.sz. határozatot

Tárgy: Az Y-híd építésével kapcsolatos döntések meghozatala, szerződések jóváhagyása, 
valamint állami tulajdonú ingatlanok megigénylése

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat az Y-híd építésével kapcsolatos 
döntések meghozatalára, szerződések jóváhagyására, állami tulajdonú ingatlanok 
megigénylésére” című előterjesztést és a következő határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert, hogy az Y-híd 
beruházás megkezdéséhez szükséges, a NIF Zrt-vel és a MÁV Zrt-vel megkötendő 
együttműködési megállapodásokat, a szükséges előszerződéseket és szerződéseket készítése 
elő és írja alá.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős  : Gazdálkodási Főosztály

Főépítészi Kabinet
 Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály

Határidő:   azonnal

2. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert, hogy MÁV-telep Y-
híd I. szakasza által nem érintett legfeljebb 26 724 m2 nagyságú terület vonatkozásában, 
legfeljebb nettó 243 000 000,- Ft vételár figyelembe vételével a MÁV Zrt-vel megkötendő 
együttműködési megállapodásokat, a szükséges előszerződéseket, és szerződéseket készítése 
elő és írja alá.
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése az önkormányzat tulajdonába kerülő 
vagyonelemeket üzleti vagyonnak minősíti.

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése az (elő)szerződésben meghatározott fizetési 
ütemezésnek megfelelően „A MÁV-telep ingatlanainak megvásárlásához”  szükséges 
fedezetet a 2014. évi vételárrész(ek) tekintetében az Önkormányzat 2014. évi 
költségvetésében jóváhagyott „01301467 - Okospont projekt - önerő (MVK Zrt.)” tételsorról 
történő átcsoportosítással biztosítja, a 2015.évi vételárrész(ek) tekintetében a szükséges 
fedezetet az Önkormányzat 2015. évi költségvetésébe betervezi.

Felelős: Polgármester
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Végrehajtásért     felelős  : Gazdálkodási Főosztály
Főépítészi Kabinet
Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály

Határidő: azonnal
3. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése hozzájárul, hogy Miskolc Megyei Jogú Város 

Önkormányzat a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXVI. törvény 13. §-ában foglaltak, 
valamint az állami vagyonról szóló 2007. évi CVI. törvény 36.§ (2) bek. c) pontja alapján 
kezdeményezze a Magyar Állam képviseletében eljáró MNV Zrt.-nél az állami vagyonnal 
való gazdálkodásról szóló 254/2007. (X. 4.) Korm. rendeletnek megfelelően a Magyar 
Állam (rész)tulajdonában álló Miskolc 5042, 5044, 5046, 5048/2, 5050, 5052, 5056/1, 
5056/2, 5041, 5043, 5045, 5047, 5030/1, 11041/5, 40873/4, 4420/116, 6434/19, 0134/5, 
0134/7, 0156/17, 5077/4, 5077/5, 5077/6, 6642/1, 73039/1, 40892, 23365/43, 23375/12, 
23377/7, 23438, 23482/1, 23516/5, 23516/7, 23569, 23572/2, 23574/2, 23962/2, 33410, 
33412. hrsz. ingatlan/ingatlanrészek ingyenes önkormányzati tulajdonba vételét a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény  13. § (1) 
bekezdésének 1. pontjában meghatározott településfejlesztés, településrendezés, illetve a 13. 
pontjában meghatározott gazdaságszervezéssel kapcsolatos feladatok, mint önkormányzati 
feladat, közfeladat ellátása céljából.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős  : Gazdálkodási Főosztály

 Főépítészi Kabinet
 Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály

Határidő: azonnal

4. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy a 3. pontban rögzített 
ingatlanok/ingatlanrészek ingyenes önkormányzati tulajdonba vétele tárgyában Miskolc 
Megyei Jogú Város Önkormányzatának igényét bejelentse az MNV Zrt. felé, valamint a 
szükséges jognyilatkozatokat megtegye, a szerződést aláírja.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős  : Gazdálkodási Főosztály

Főépítészi Kabinet
Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály

Határidő: azonnal

5. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata vállalja a 3. pontban rögzített 
ingatlanok/ingatlanrészek tulajdonba adása érdekében felmerülő költségek –  ideértve a 
művelési ág szükséges megváltoztatásának költségét – megtérítését.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős  : Főépítészi Kabinet

Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály
Gazdálkodási Főosztály

Határidő: azonnal
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6. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata vállalja a 3. pontban rögzített 
ingatlanok/ingatlanrészek esetleges védettsége esetén az ehhez kapcsolódó kötelezettségek 
megtartását és teljesítését.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős  : Főépítészi Kabinet

Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály
Gazdálkodási Főosztály

Határidő: azonnal

7. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése hozzájárul, hogy az önkormányzat, mint tulajdonos 
képviseletében eljáró MIK Miskolci Ingatlangazdálkodó Zrt. a MÁV telep Y-hidat nem 
érintő, az önkormányzat tulajdonába kerülő területének kiürítése érdekében az üresen álló 
lakásállományból a szükséges darabszámú önkormányzati bérlakást cserelakásként 
felhasználjon az ott lakó bérlők és elismert használók elhelyezésére.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős  : MIK Zrt.
Végrehajtást     felügyelő     főosztály  : Gazdálkodási Főosztály
Határidő: 2016. március 31.

8. A cserelakások biztosítása során Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlésének a lakások 
bérletéről szóló 25/2006. (VII.12.) önkormányzati rendeletében foglaltak szerint kell eljárni, 
azzal, hogy a bérlők elhelyezése önkormányzati érdekből történik az ott megállapított 
jövedelemhatárok figyelembe vételével.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős  : MIK Zrt.
Végrehajtást     felügyelő     főosztály  : Gazdálkodási Főosztály
Határidő: 2016. március 31.

9. A MIK Zrt. az elhelyezések befejezését követően köteles beszámolni arról, hogy a 
rendelkezésre bocsátott lakások közül hány lakás került bérbeadásra cím, bérleti díj 
kategória, komfortfokozat, alapterület és szobaszám szerinti bontásban. A Közgyűlés 
felhatalmazza a Városgazdálkodási és –üzemeltetési Bizottságot a MIK Zrt. beszámolójának 
megvitatására, melynek legkésőbb 2016. május 31. napjáig kell eleget tenni.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős  : MIK Zrt.
Végrehajtást     felügyelő     főosztály  : Gazdálkodási Főosztály
Határidő: 2016. május 31. 

10. Miskolc Megyei jogú Város Közgyűlése a XII-229/5544/2013. számú határozat teljesítési 
határidejét 2015. március 31. napjára módosítja.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős  : MIK Zrt.
Végrehajtást     felügyelő     főosztály  : Gazdálkodási Főosztály
Határidő: 2015. március 31.
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6.     sürgősségi     napirend:  Javaslat a labdarúgócsapatot működtető Diósgyőr FC Kft.-vel 
megkötött támogatási szerződés meghosszabbítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy     határozati     javaslatról   kell dönteniük.

A Közgyűlés 22 igen, 0 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és 
meghozta a 

VI-79/80.645/2014. sz. határozatot

Tárgy: A Miskolc  Megyei  Jogú Város Önkormányzata  és  a  labdarúgócsapatot  működtető 
Diósgyőr FC Kft. között létrejött támogatási szerződés meghosszabbítása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a labdarúgócsapatot 
működtető Diósgyőr FC Kft.-vel megkötött támogatási szerződés meghosszabbítására” című 
előterjesztést, és az alábbi határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata és a Diósgyőr FC Kft. között 2010. szeptember 30. napján létrejött, 
SEC.70.033-3/2010. számú, az I., II. és III. sz. módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt és 
a Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlésének XII-213/5552/2013. sz. határozata alapján 2013. 
december 20. napján (KO.180.578/1/2013.) módosított pénzügyi támogatás nyújtására 
vonatkozó megállapodás módosítását és azt az 1. sz. mellékletben foglaltak szerint jóváhagyja.

2. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a megállapodás módosítás aláírására.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős  : Humán Főosztály
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: azonnal

7.     sürgősségi     napirend:  Javaslat a pénzbeli és természetben nyújtott szociális támogatások 
helyi szabályairól szóló 22/2010. (VI.30.) önkormányzati rendelet 
módosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy     rendelet   megalkotásáról kell 
dönteniük, melyhez minősített többség, legalább 15 igen szavazat szükséges.

A Közgyűlés 18 igen, 0 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett 
megalkotta a 19/2014. számú rendeletét a pénzbeli és 
természetben nyújtott szociális támogatások helyi 
szabályairól szóló 22/2010. (VI.30.) önkormányzati rendelet 
módosításáról.

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve)
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8.     sürgősségi     napirend:  Javaslat a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ és a Miskolc 
Megyei Jogú Város Önkormányzata között létrejött használati 
szerződés módosítására, a Tiszáninneni Református 
Egyházkerülettel megállapodás megkötésére

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint két     határozati     javaslatról   kell dönteniük.
Kéri, szavazzanak az I.     határozati     javaslatról  .

A Közgyűlés 18 igen, 6 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti I. határozati javaslatot, és 
meghozta a 

VI-80/80.642/2014. sz. határozatot

Tárgy: A  Klebelsberg  Intézményfenntartó  Központ  és  a  Miskolc  Megyei  Jogú  Város 
Önkormányzata között létrejött használati szerződés módosítása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Klebelsberg 
Intézményfenntartó Központ és a Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata között létrejött 
használati szerződés módosítására, a Tiszáninneni Református Egyházkerülettel 
megállapodás megkötésére” című előterjesztést és a következő határozatot hozza: 

1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése jóváhagyja, hogy Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata és a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ (1055 Budapest, Szalay u. 10-14.) 
között 2013. április 29. napján létrejött használati szerződés módosításra kerüljön - figyelemmel 
arra, hogy az állami intézményfenntartó a Selyemréti Általános Iskola fenntartói jogát 2014. 
szeptember 1. napjával átadja a Tiszáninneni Református Egyházkerület részére –, melynek 
megfelelően a Selyemréti Általános Iskola (3527 Miskolc, Éder György u. 1.; hrsz: Miskolc 4910/1) 
a használati szerződés mellékletéből törlésre kerül. A használati szerződés jelen pontban foglalt 
módosításával a Selyemréti Általános Iskola kikerül a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ 
használatából és ismételten Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának használatába kerül. 

2. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a Klebelsberg Intézményfenntartó Központtal kötött, 
1. pontban nevesített használati szerződést módosító megállapodás aláírására.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős  : Humán Főosztály
Közreműködő:     Gazdálkodási Főosztály
Határidő: 2014. július 15.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak a II.     határozati     javaslatról  .

A Közgyűlés 18 igen, 6 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti II. határozati javaslatot, és 
meghozta a
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VI-81/80.642/2014. sz. határozatot

Tárgy: Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzata  és  a  Tiszáninneni  Református 
Egyházkerület között megállapodás megkötése

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Klebelsberg 
Intézményfenntartó Központ és a Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata között 
létrejött használati szerződés módosítására, a Tiszáninneni Református Egyházkerülettel 
megállapodás megkötésére” című előterjesztést és a következő határozatot hozza: 

1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Tiszáninneni Református Egyházkerület (a 
továbbiakban: Egyházkerület) részére az önkormányzat tulajdonában álló, Miskolc 4910/1 hrsz.-ú, 
természetben 3527 Miskolc, Éder György u. 1. szám alatt (Selyemréti Általános Iskola) található 
Ingatlannak a határozat 1. számú mellékletét képező lista szerinti helyiségeit (kizárólagos 
használatú helyiségek) és C épületszárny földszint 55,08 m2 közös használatú tárgyalót (közös 
használatú helyiség) valamint a leltár szerinti ingó vagyont a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi 
CXC. törvény 2.§ (3) bekezdés bb) pontja, 74.§ (2) bekezdése valamint 31.§-a szerinti köznevelési 
feladatok ellátásának céljára 2014. szeptember 1. napjától határozatlan időre ingyenes használatba, 
valamint az Egyházkerület működtetésébe adja.

2. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy az 1. pont szerinti megállapodás megkötéséhez 
szükséges tárgyalásokat lefolytassa, továbbá ennek eredményeként - az Önkormányzat vagyonáról 
és vagyongazdálkodásáról szóló 40/2012. (XII.15.) önkormányzati rendelet (Vagyonrendelet) 17.§ 
b) pontja alapján - a megállapodást a határozat 2. számú mellékletében részletezett elvek keretei 
között előkészítse és aláírja.

3. Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a határozat 2. számú mellékletben részletezett elvek 
szerinti megállapodás aláírására.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős  : Humán Főosztály
Közreműködő:     Gazdálkodási Főosztály
Határidő: 2014. július 15.

9.     sürgősségi     napirend:  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város közigazgatási területén a 
járművel történő díjköteles várakozás szabályairól szóló 26/2010. 
(VI.30) önkormányzati rendelet módosítására 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy     rendelet   megalkotásáról kell 
dönteniük, melyhez minősített többség, legalább 15 igen szavazat szükséges.

A Közgyűlés 18 igen, 0 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett 
megalkotta a 20/2014. számú rendeletét  Miskolc Megyei Jogú 
Város közigazgatási területén a járművel történő díjköteles 
várakozás szabályairól szóló 26/2010. (VI.30) önkormányzati 
rendelet módosításáról.

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve)
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10.     sürgősségi     napirend:  Javaslat a Diósgyőri Stadionrekonstrukciós Korlátolt Felelősségű 
Társaság tagjai között létrejövő szindikátusi szerződés 
jóváhagyására és a társaság részére történő vagyonjuttatással 
kapcsolatos döntések meghozatalára, valamint a Diósgyőr FC Kft-
vel, illetve a BorsodSport Invest Kft-vel kötött többoldalú 
megállapodások utólagos jóváhagyására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy     határozati     javaslatról   kell dönteniük.

A Közgyűlés 16 igen, 0 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett 
elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és 
meghozta a

VI-82/80.644/2014.sz. határozatot

Tárgy: A Diósgyőri Stadionrekonstrukciós Korlátolt Felelősségű Társaság tagjai között 
létrejövő szindikátusi szerződés jóváhagyása és a társaság részére történő vagyonjuttatással 
kapcsolatos döntések meghozatala, valamint a Diósgyőr FC Kft-vel, illetve a BorsodSport 
Invest Kft-vel kötött többoldalú megállapodások utólagos jóváhagyása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Diósgyőri 
Stadionrekonstrukciós Korlátolt Felelősségű Társaság tagjai között létrejövő szindikátusi 
szerződés jóváhagyására és a társaság részére történő vagyonjuttatással kapcsolatos döntések 
meghozatalára, valamint a Diósgyőr FC Kft-vel, illetve a BorsodSport Invest Kft-vel kötött 
többoldalú megállapodások utólagos jóváhagyására” című előterjesztést és az alábbi határozatot 
hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a BMSK Beruházási, Műszaki Fejlesztési, 
Sportüzemeltetési és Közbeszerzési Zrt., Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a 
Miskolc Holding Zrt., mint a Diósgyőri Stadionrekonstrukciós Korlátolt Felelősségű 
Társaság tagjai által megkötendő szindikátusi szerződést a jelen előterjesztés 1. számú 
melléklete szerint elfogadja. Egyben felhatalmazza a Polgármestert a szindikátusi szerződés 
aláírására.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős:   Gazdálkodási Főosztály
Közreműködik: Polgármesteri Kabinet
Határidő: azonnal

2. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése kötelezettséget vállal arra, hogy a Diósgyőri 
Stadionrekonstrukciós Kft. tőkeemelése során a 21688/A. hrsz.-ú ingatlan 1/1 arányú, per- 
teher- és igénymentes tulajdoni hányadát, független értékbecslő által megállapított nettó 
piaci forgalmi értéken, nem pénzbeli hozzájárulásként a Projekttársaság tulajdonába adja 
(apportálja) oly módon, hogy az ingatlan megállapított 228.110.236,- Ft nettó értékéből 
300.000 Ft a Projekttársaság törzstőkéjét, és így MMJV törzsbetétét növeli, a fennmaradó 
értéket a Projekttársaság, a számvitelről szóló 2000. évi C. törvény 36. § (1) bek. b.) pontja 
alapján tőketartalékként, az apport részeként veszi nyilvántartásba. A Közgyűlés 
felhatalmazza a Polgármestert, hogy az ingatlan tehermentesítése érdekében szükséges 
jognyilatkozatokat megtegye, szerződéseket aláírja, a Diósgyőri Stadionrekonstrukciós Kft. 
taggyűlésén a tőkeemelést e határozat szerint megszavazza.
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Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős:   Gazdálkodási Főosztály
Közreműködik: Polgármesteri Kabinet
Határidő: azonnal

3. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése utasítja Miskolc Holding Zrt. Igazgatóságát, hogy a 
BMSK Beruházási, Műszaki Fejlesztési, Sportüzemeltetési és Közbeszerzési Zrt., Miskolc 
Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Miskolc Holding Zrt., mint a Diósgyőri 
Stadionrekonstrukciós Korlátolt Felelősségű Társaság tagjai által megkötendő szindikátusi 
szerződést a jelen határozat 1. számú melléklete szerint vizsgálja meg és döntsön a szerződés 
elfogadásáról. 

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős:   Miskolc Holding Zrt.
Közreműködik: Polgármesteri Kabinet
Határidő: azonnal

4. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése utasítja Miskolc Holding Zrt-t, hogy a Diósgyőri 
Stadionrekonstrukciós Kft. tőkeemelése során a független értékbecslő által megállapított 
nettó piaci forgalmi értéken, nem pénzbeli hozzájárulásként a Projekttársaság tulajdonába 
adja (apportálja) oly módon, hogy az ingatlan megállapított nettó 358.267.716,- Ft értékéből 
150.000 Ft a Projekttársaság törzstőkéjét, és így Miskolc Holding Zrt. törzsbetétét növeli, a 
fennmaradó értéket a Projekttársaság, a számvitelről szóló 2000. évi C. törvény 36. § (1) 
bek. b.) pontja alapján tőketartalékként, az apport részeként veszi nyilvántartásba. A 
Közgyűlés utasítja a Miskolc Holding Zrt-t, hogy az ingatlan tehermentesítése érdekében 
szükséges jognyilatkozatokat megtegye, szerződéseket aláírja, a Diósgyőri 
Stadionrekonstrukciós Kft. taggyűlésén a tőkeemelést e határozat szerint megszavazza.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős:   Miskolc Holding Zrt.
Közreműködik: Polgármesteri Kabinet
Határidő: azonnal

5. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése az alábbi, 2014. június 06. napján megkötött 
szerződéseket az előterjesztés 2-6. számú melléklete szerinti tartalommal utólagosan 
jóváhagyja:

i Ingatlanok használatával kapcsolatos bérleti, együttműködési megállapodás 1. Számú 
módosítása, amely létrejött Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata, a Diósgyőr FC 
Kft., a Borsodsport Invest Kft., a Miskolc Holding Zrt., a DSM Nonprofit Kft. és a MIK Zrt. 
között.

ii Megállapodás követelések elszámolása és beszámítás útján történő megszüntetése tárgyában, 
amely létrejött Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata, a Diósgyőr FC Kft., a 
Borsodsport Invest Kft., a Miskolc Holding Zrt., a DSM Nonprofit Kft. és a MIK Zrt. 
között.

iii Szerződés Kezesség vállalásáról (tartalmazza a jelzálogjogról történő lemondást), amely 
létrejött a Borsodsport Invest Kft., a Diósgyőr FC Kft. és a Miskolc Holding Zrt. között.
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iv Megállapodás –  Támogatási szerződés, amely létrejött Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata és a Diósgyőr FC Kft. között

v Ügyvédi letéti szerződés okirati letétek kölcsönös letétbe helyezéséről, amely létrejött 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata, a Diósgyőr FC Kft., a Borsodsport Invest 
Kft., a Miskolc Holding Zrt., a DSM Nonprofit Kft., a MIK Zrt. és Dr. Zala László ügyvéd 
között.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős:   Polgármesteri Kabinet
Közreműködik: az érintett társaságok vezetői
Határidő: azonnal

Dr. Kriza Ákos polgármester: Bejelenti, hogy a szavazást befejezték.
Fedor képviselő úr javaslatára kéri a megjelenteket, hogy néma felállással folytassák a Közgyűlést. 

- A megemlékezést követően -

Dr. Kriza Ákos polgármester: A mai munkájuk végére értek.

Köszöni munkájukat. Az ülést 16 óra 00 perckor bezárja.

K. m. f.

Dr. Csiszár Miklós Dr. Kriza Ákos
jegyző polgármester
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	KÖZGYŰLÉSE
	VI-80.254-10/2014.
	JEGYZŐKÖNYV
	Készült: Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2014. június 12. napján 07.00 órai kezdettel, a Polgármesteri Hivatal Közgyűlési termében tartott nyílt üléséről.
	Jelen vannak: Dr. Kriza Ákos polgármester, Bartha György, Bazin Géza, Benczés Miklós, Eperjesi Erika, Földesi Norbert, Gazdusné Pankucsi Katalin, Dr. Gonda Géza, Katona Ferenc, Dr. Kiss János, Dr. Kovács László, Dr. Mokrai Mihály, Dr. Nánási-Kocsis Norbert, Dr. Nehéz Károly, Pakusza Zoltán, Seresné Horváth Zsuzsanna, Dr. Simon Gábor, Szabó Sándor, Dr. Tompa Sándor, Varga Gergő képviselők, Dr. Zsiga Marcell alpolgármester
	Később érkezett: Fodor Zoltán, Simon Gábor, Varga Gergő képviselők
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	Meghívottak: Vécsi György Miskolc Holding Zrt., Szélyes Domokos MIK Zrt. és Miskolci Városgazda Nonprofit Kft., Singlár Zsolt MVK Zrt., Üszögh Lajos és Juhász József MIVIZ Kft., Nyíri László MIHŐ Kft., Orosz Gábor Zsolt MIPRODUKT Kft., Perecsenyi Attila Régió Park Miskolc Kft., Kovács Viktor MIKOM Kft., Dr. Schweickhardt Gyula MIVIKÖ Miskolc Kft., Beke Tibor Miskolci Turisztikai Kft., Lantos Ottó Miskolci Agrokultúra Kft., Majoros Róbert MiReHuKöz Nonprofit Kft., Cziáky Zoltán Borsodi Kéményseprő Kft., Dr. Bogyay Ferenc ezredes Miskolc Városi Rendőrkapitányság, Dr. Vereczkey Csaba dandártábornok Megyei Rendőrfőkapitányság, Vincze Csaba Miskolci Önkormányzati Rendészet.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Tisztelettel köszönti a közgyűlés mai ülésén megjelent vendégeket, érdeklődőket, a Nemzetiségi Önkormányzatok elnökeit, valamint az elektronikus és az írott sajtó képviselőit, képviselőtársait. Bejelenti, hogy a Testület 29 tagja közül a jelenléti ív szerint megjelent 24 fő. Megállapítja, hogy a Közgyűlés határozatképes, amit megnyit.
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	Kéri, hogy 1 perces néma felállással emlékezzenek rájuk
	Egy perces néma felállással emlékeznek
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Tájékoztatja a képviselőket, hogy 2014. május 11-én - Miskolc Város Napján -, az Ünnepi Közgyűlésen, Miskolc Város kitüntető címei és díjai átadásra kerültek. További örömteli események, hogy a Tourinform Miskolc Elismerő oklevelet kapott, mert a Magyar Turizmus Zrt. minősítési rendszerében, 2013-ban kiváló eredményt ért el. A DVTK futball csapata - a Ligakupa győzelem után - a Magyar Kupa második helyért járó ezüstérmet vehette át, melyet méltóképpen városi szinten is megünnepelték. A múlt hétvégén rendezték meg a 22. Bükki Hegyimaraton futóversenyt. A Csanyik-Bükk fennsík útvonalon közel 500 sportoló indult a különböző távokon, s az USA-ból és Európa több országából is érkeztek sportolók. Szűcs István főszervező tájékoztatása szerint, a maratoni női váltóban (4x10,5 km-en) a 2. helyezettként ért célba Miskolc MJ. Város "Száguldó Csajok” női csapata, név szerint Szász Zsuzsanna, Jávori Ágnes, Godó Éva, Szász Lászlóné. Gratulál a nem mindennapi szép eredményhez, sportteljesítményhez.
	A miskolci karatésok a Nyílt Shito-Ryu Országos Bajnokságon 4 arany, 3 ezüst és 1 bronzérmet vehettek át, Spéth Norbert a Muay Thai Világbajnokságon másodikként végzett, ezüstérmet kapott, Világi Marcell a Diákolimpián 2 aranyérmet szerzett, Bacsa Fanni, Csáki Eszter, Iván Zsombor Diákolimpiai aranyérmesek lettek. Dr. Mecser Tamás Sándor r. ezredes „az év rendőre” lett vezetői kategóriában. Az Ápolók Nemzetközi Napján Kozsik Szilvia MÁE elismerő oklevelet és ezüst kitűzőt; Simon Béláné MÁE elismerő oklevelet és ezüst kitűzőt; Csollák Ilona Pro Sanitate díjat, Tóth Zoltánné Miniszteri Elismerő Oklevelet kapott.
	Zámborszky Ferenc, a miskolci Földes Ferenc Gimnázium oktatója - a Magyar Tudományos Akadémia Ericsson-díját kapta meg a tantárgyak népszerűsítéséért és a tehetségek gondozásában való aktív részvételéért. Ezúton is gratulál a díjazottaknak, s köszönetét fejezzük ki, hogy Miskolc jó hírét nemzetközi és országos szinten is erősítették. További sikeres munkát és jó eredményeket kíván Nekik.
	Az általuk korábban benyújtott - és a Közgyűlés tagjai számára már kiküldött két sürgősségi előterjesztéshez kapcsolódóan tájékoztatja a képviselőket, hogy a Fenntartható Fejlődés Stratégiával kapcsolatos beszámoló elkészítésére irányuló előterjesztést nem indokolt felvenni a mai ülés napirendjére, figyelemmel arra, hogy a Közgyűlés 2013. február 14. napján hozott határozata szerint a stratégia megvalósulásáról, Miskolc fenntarthatósági helyzetéről és a javasolt intézkedésekről az alpolgármester kétévente köteles beszámolni a Közgyűlésnek. Az alpolgármester ezen kötelezettségének 2015. február hónapban kell, hogy eleget tegyen, így az előterjesztésben szereplő beszámoló elkészítése idő előtti. Az elmondottakra tekintettel nem javasolja a sürgősségi indítvány napirendre vételét. Kéri, hogy ennek figyelembevételével döntsenek az előterjesztés napirendre tűzéséről.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: A „Javaslat ideiglenes bizottság létrehozására a Miskolci Szimfonikus Zenekar Nonprofit Kft.-ben és a Miskolci Kulturális Központ Nonprofit Kft.-ben történt személyi változások nyomán kialakult helyzet kivizsgálása érdekében” című sürgősségi előterjesztés mai ülésén történő tárgyalása okafogyottá vált, a korábbi ügyvezető munkaviszonyának, közös megegyezéssel történő megszüntetésére való tekintettel, valamint figyelemmel arra a körülményre is, hogy az új cégvezető kinevezésével biztosított Miskolc város kulturális feladatellátásának folyamatossága, garantált a közfeladatok rendezett ellátása.
	Mindezekre tekintettel nem javasolja a sürgősségi indítvány napirendre vételét. Kéri, hogy ennek figyelembevételével döntsenek az előterjesztés napirendre tűzéséről.
	Dr. Csiszár Miklós jegyző: Az Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzata 19. szakaszának (3) bekezdése alapján „a települési képviselők egynegyede is jogosult sürgősségi indítvány előterjesztésére a sürgősség tényének és rövid indoklásának ismertetése mellett - a Közgyűlést megelőző tízedik napon 12:00 óráig írásban a polgármesternél.”
	Az SZMSZ fent idézett rendelkezéseit figyelembe véve, ezen előterjesztés benyújtója települési képviselőnek minősül, tehát a sürgősségi előterjesztés benyújtásához előírt követelmény, hogy azt a települési képviselők legalább egynegyede együttesen nyújtsa be.
	Tekintettel arra, hogy ezt a sürgősségi előterjesztést, mint települési képviselő egy személyben terjesztette elő és az előterjesztés benyújtására az SZMSZ-ben foglalt határidőn túl került sor, a sürgősségi előterjesztés nem terjeszthető be a Közgyűlés mai ülésére.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: A Jegyző úr által elmondottakra tekintettel nem javasolja a sürgősségi indítvány napirendre vételét. Kéri, hogy most szavazzanak.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: A törvényességi észrevételre tekintettel és a korábbi döntésekre figyelemmel javasolja 1. sürgősségi előterjesztésként nyílt ülésre az alábbi előterjesztést.
	1. sürgősségi előterjesztés: Javaslat az Otthonvédelmi Alap létrehozásáról, valamint az azzal való rendelkezés és gazdálkodás szabályozásáról szóló rendelet megalkotására
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.
	A Közgyűlés 19 igen, 6 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.
	2. sürgősségi előterjesztés: Javaslat az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodásról szóló 40/2012 (XII.15) önkormányzati rendelet módosítására
	A Közgyűlés 17 igen, 6 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett a sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.
	3. sürgősségi előterjesztés: Javaslat a Magyarországi Református Egyház Tiszáninneni Református Egyházkerület részére a miskolci 14277 hrsz-ú ingatlan 764 m2 területű épületének és a hozzá tartozó 4 000 m2 telek értékesítésére
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	A Közgyűlés 18 igen, 6 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.
	4. sürgősségi előterjesztés: Javaslat a Miskolc Megyei Jogú Város területén működő közterületi térfelügyeleti kamerás rendszer megfigyelési pontjainak bővítésére
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	A Közgyűlés 19 igen, 6 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.
	5. sürgősségi előterjesztés: Javaslat az Y-híd építésével kapcsolatos döntések meghozatalára, szerződések jóváhagyására, valamint állami tulajdonú ingatlanok megigénylésére
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	A Közgyűlés 19 igen, 6 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.
	6. sürgősségi előterjesztés: Javaslat a labdarúgócsapatot működtető Diósgyőr FC Kft.-vel megkötött támogatási szerződés meghosszabbítására
	A Közgyűlés 19 igen, 4 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.
	7. sürgősségi előterjesztés: Javaslat a pénzbeli és természetben nyújtott szociális támogatások helyi szabályairól szóló 22/2010. (VI.30.) önkormányzati rendelet módosítására
	A Közgyűlés 19 igen, 5 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.
	8. sürgősségi előterjesztés: Javaslat a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ és a Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata között létrejött használati szerződés módosítására, a Tiszáninneni Református Egyházkerülettel megállapodás megkötésére
	Előterjesztő: Kiss Gábor alpolgármester
	A Közgyűlés 19 igen, 6 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.
	9. sürgősségi előterjesztés: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város közigazgatás területén a járművel történő díjköteles várakozás szabályairól szóló 26/2010. (VI.30) önkormányzati rendelet módosítására
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	A Közgyűlés 19 igen, 6 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.
	10. sürgősségi előterjesztés: Javaslat a Diósgyőri Stadionrekonstrukciós Korlátolt Felelősségű Társaság tagjai között létrejövő szindikátusi szerződés jóváhagyására és a társaság részére történő vagyonjuttatással kapcsolatos döntések meghozatalára, valamint a Diósgyőr FC Kft-vel, illetve a BorsodSport Invest Kft-vel kötött többoldalú megállapodások utólagos jóváhagyására
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	A Közgyűlés 19 igen, 4 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.
	11. sürgősségi előterjesztés – ZÁRT ülésre: Javaslat egyes köznevelési intézmények intézményvezetői beosztásának betöltésére
	A Közgyűlés 19 igen, 6 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a sürgősségi indítványt a zárt ülés napirendjére felvette.
	12. sürgősségi előterjesztés – ZÁRT ülésre: Javaslat adásvételi szerződés megkötése az ELMÜ-ÉMÁSZ Nyrt. tulajdonában és használatában lévő, a Bánkúti Sícentrumban található ingatlanegyüttesre, kapcsolódó telekhasználati joggal és származékos jogosultságokkal
	A Közgyűlés 17 igen, 6 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a sürgősségi indítványt a zárt ülés napirendjére felvette.
	(Az előterjesztések, sürgősségi előterjesztések és módosító indítványok a jegyzőkönyvhöz mellékelve)
	NYÍLT ÜLÉS
	1. Javaslat az építményadóról szóló 43/2013. (XI.25.) önkormányzati rendelet módosításáról
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	2. Javaslat a Miskolci Önkormányzati Rendészet Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	3. Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a MIVÍZ Miskolci Vízmű Kft. közötti - települési folyékony hulladék gyűjtésére, szállítására és ártalmatlanítására szervezett kötelező helyi közszolgáltatás ellátására vonatkozó - Közszolgáltatási Szerződés meghosszabbítására
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	4. Javaslat az MVSI Miskolc Városi Sportiskola Nonprofit Közhasznú Kft., az MVLC Miskolci Vízilabda Club Nonprofit Kft., az MVSC Miskolci Vasutas Sport Club, a MEAFC Miskolci Egyetemi Atlétika és Futball Club, a MISI SC Miskolci Városi Sportiskola Sport Club, 2014-2015. évi társasági adó támogatásból finanszírozandó létesítményfejlesztésre és tárgyi eszköz beszerzésre, utánpótlás nevelésre irányuló pályázatához önerő biztosítására
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	5. Javaslat a Diósgyőr Polgárőr Egyesülettel és a Miskolc-Tapolcai Polgárőr Egyesülettel bérleti szerződések megkötésére
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	6. Javaslat Közszolgáltatási szerződés kötésére a Diósgyőri Alapfokú Táncművészeti Iskola Nonprofit Kft.-vel
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	7. Javaslat közterületek elnevezésére
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	8. Javaslat a nevelési intézményekben a 2014/2015-ös nevelési évet érintő alkalmazotti létszámok meghatározására
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	9. Javaslat az Önkormányzat Közgyűlésének 2014. II. félévi munkatervének megállapítására
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	10. Javaslat a Miskolc, Kis-avas Győri-sor 253-255 sz. ingatlanok közötti (11945 hrsz.) partfalomlás, pincebeszakadás helyreállítására vonatkozó, benyújtott vis maior pályázattal kapcsolatos döntés Közgyűlés általi utólagos tudomásul vételére és a pályázathoz szükséges önrész biztosítására
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	11. Javaslat a Miskolc, Lövei-sor 547-548 sz. ingatlanok közötti (12480 hrsz.) partfalomlás, útleszakadás helyreállítására vonatkozó, benyújtott vis maior pályázattal kapcsolatos döntés Közgyűlés általi utólagos tudomásul vételére és a pályázathoz szükséges önrész biztosítására
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	12. Javaslat a Miskolci Rendőrkapitányság 2013. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadására
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	13. Javaslat a Miskolci Települési Értéktár Bizottság beszámolójának elfogadására
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	ZÁRT ÜLÉS
	14. Javaslat fellebbezések elbírálására egyedi szociális hatósági ügyben
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	1. sürgősségi napirend: Javaslat az Otthonvédelmi Alap létrehozásáról, valamint az azzal való rendelkezés és gazdálkodás szabályozásáról szóló rendelet megalkotására
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	2. sürgősségi napirend: Javaslat az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodásról szóló 40/2012 (XII.15) önkormányzati rendelet módosítására
	3. sürgősségi napirend: Javaslat a Magyarországi Református Egyház Tiszáninneni Református Egyházkerület részére a miskolci 14277 hrsz-ú ingatlan 764 m2 területű épületének és a hozzá tartozó 4 000 m2 telek értékesítésére
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	4. sürgősségi napirend: Javaslat a Miskolc Megyei Jogú Város területén működő közterületi térfelügyeleti kamerás rendszer megfigyelési pontjainak bővítésére
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	5. sürgősségi napirend: Javaslat az Y-híd építésével kapcsolatos döntések meghozatalára, szerződések jóváhagyására, valamint állami tulajdonú ingatlanok megigénylésére
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	6. sürgősségi napirend: Javaslat a labdarúgócsapatot működtető Diósgyőr FC Kft.-vel megkötött támogatási szerződés meghosszabbítására
	7. sürgősségi napirend: Javaslat a pénzbeli és természetben nyújtott szociális támogatások helyi szabályairól szóló 22/2010. (VI.30.) önkormányzati rendelet módosítására
	8. sürgősségi napirend: Javaslat a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ és a Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata között létrejött használati szerződés módosítására, a Tiszáninneni Református Egyházkerülettel megállapodás megkötésére
	Előterjesztő: Kiss Gábor alpolgármester
	9. sürgősségi napirend: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város közigazgatás területén a járművel történő díjköteles várakozás szabályairól szóló 26/2010. (VI.30) önkormányzati rendelet módosítására
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	10. sürgősségi napirend: Javaslat a Diósgyőri Stadionrekonstrukciós Korlátolt Felelősségű Társaság tagjai között létrejövő szindikátusi szerződés jóváhagyására és a társaság részére történő vagyonjuttatással kapcsolatos döntések meghozatalára, valamint a Diósgyőr FC Kft-vel, illetve a BorsodSport Invest Kft-vel kötött többoldalú megállapodások utólagos jóváhagyására
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	11. sürgősségi napirend: Javaslat egyes köznevelési intézmények intézményvezetői beosztásának betöltésére
	12. sürgősségi napirend: Javaslat adásvételi szerződés megkötése az ELMÜ-ÉMÁSZ Nyrt. tulajdonában és használatában lévő, a Bánkúti Sícentrumban található ingatlanegyüttesre, kapcsolódó telekhasználati joggal és származékos jogosultságokkal
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Az elfogadott tárgyalási sorrend szerint először az Önkormányzat gazdálkodásával és az adózással kapcsolatos napirendek összevont tárgyalása következik.
	1. napirend: Javaslat az építményadóról szóló 43/2013. (XI.25.) önkormányzati rendelet módosításáról
	
	1. sürgősségi napirend: Javaslat az Otthonvédelmi Alap létrehozásáról, valamint az azzal való rendelkezés és gazdálkodás szabályozásáról szóló rendelet megalkotására
	2. sürgősségi napirend: Javaslat az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodásról szóló 40/2012 (XII.15) önkormányzati rendelet módosítására
	3. sürgősségi napirend: Javaslat a Magyarországi Református Egyház Tiszáninneni Református Egyházkerület részére a miskolci 14277 hrsz-ú ingatlan 764 m2 területű épületének és a hozzá tartozó 4 000 m2 telek ékesítésére
	Bizottsági vélemények:
	Városgazdálkodási- és Üzemeltetési Bizottság: az általuk tárgyalt napirendi pontot többségében támogatta.
	Pénzügyi Bizottság: a Bizottság által tárgyal napirendet egyhangúlag támogatta.
	Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: a bizottság az által tárgyalt napirendeket többségében támogatta.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirendek feletti vitát megnyitja. Hozzászólásra jelentkező képviselőknek adja meg a szót.
	A vitában hozzászólók:
	Mokrai Mihály: Az első napirendi ponttal kapcsolatosan elmondja, hogy nem érti az előterjesztést. A Miskolciak jelentős részének nincs pincéje, ezért azt politikai fogásnak gondolja. Zavaró, hogy a 2013. november 25-én elfogadott rendelet már másodszor kerül módosításra. Mivel ez egy nagyon szűk körnek jelent csak kedvezményt, véleménye szerint ezt az összeget nem visszaadni, hanem inkább a vis maior alapba kellene elhelyezni. Megkérdezi, hogy ha az ebből befolyó 25 millió forint fölösleges, akkor miért nem inkább a vállalkozók terheit csökkentik ennyivel. Az előterjesztést formai okokból sem találja megfelelőnek. Úgy gondolja, hogy a gazdasági fellendítést ez a javaslat nem segíti elő. Az Otthonvédelmi Alap kapcsán elmondja, a legnagyobb probléma, hogy nincs meghatározva a célközönség, valamint hiányolja a forrás megjelölését.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Lakossági bejelentés alapján született meg a javaslat, hiszen aki otthon barkácsol, és ezzel egy forintot sem keres soha életében, miért kerüljön megadóztatásra. Ugyanez a kategória a nem gazdasági célú, lakossági pince, melynek tulajdonosait kívánják mentesíteni.
	Jakab Péter: Úgy gondolja, hogy a fészekrakók miatt tönkre ment társasházakat mindenképpen meg kell menteni, ebben konszenzus van. A kérdés az, hogy kinek kell ezt megfizetni. Ez a teher nem terhelheti a miskolci lakosságot. Nem érti miért kellett megvárni, amíg ezek a beköltözött fészekrakók többmilliós tartozásokat halmoznak fel, miért nem kérte senki ezeknek a tartozásoknak a végrehajtását, miért nem indultak hamarabb a kilakoltatások.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Mint azt már többször elmondta, ha lehette volna, hamarabb megindítják a kilakoltatásokat.
	Eperjesi Erika: Az első napirendi ponthoz kapcsolódóan elmondja, hogy a magánszemélyek adóterheinek csökkentése fontos. Akiket érint ez az adókedvezmény, a felszabaduló pénzt a gyakran több száz éves pincék állagmegóvására fordíthatják. Ezeknek a pincéknek idegenforgalmi szempontból is jelentősége van, a történelmi pincék idevonzzák a látogatókat, állagmegóvásuk és karbantartásuk ezért is fontos.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Molnár Péter képviselő úr ügyrendi felszólalásra jelentkezett, megadja neki a szót.
	Molnár Péter: Kijelenti, hogy a FIDESZ-KDNP Frakció továbbra is el fogja hagyni az üléstermet Tompa képviselő úr hozzászólásai alkalmával, mivel továbbra sem kért bocsánatot Jegyző úrtól a korábban elhangzott személyeskedő sértő megjegyzései miatt.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Felhívja képviselő úr figyelmét arra, hogy ha ügyrendi felszólalást kíván tenni, akkor azt az SZMSZ-ben foglaltak szerint tegye meg.
	Seresné Horváth Zsuzsanna: Hangsúlyozza, hogy Miskolc városában jelenleg olyan gazdasági stabilitás van, hogy megengedhető a javaslatban szereplő adónem kivezetése, annak érdekében, hogy egyrészt a lakosságot mentesíteni tudják, másrészt hogy ezt az összeget a továbbiakban állagmegóvásra használhatják fel a tulajdonosok.
	Dr. Tompa Sándor: Miskolc ezen javaslatok által rosszabb helyzetbe kerül, a bevételek csökkennek, a kiadások nőnek. Az építményadóval kapcsolatosan kérdezi, valójában kiket érint ez a kedvezmény? Véleménye szerint az előterjesztés bevezetésében leírt gazdasági fejlődés nem valós, tekintettel arra, hogy a társasházak, lakásszövetkezet helyzete sokat romlott. Meg kellene vizsgálni, milyen helyzetben vannak a MIK Zrt. által kezelt társasházak, milyen tartozásokkal vannak terhelve és hogy ezek milyen módon keletkeztek, vagy akár a közszolgáltatók kintlévőségeinek mértékét is indokolt megvizsgálni.
	Jakab Péter: Polgármester úrtól kérdezi, egy átlag miskolci megteheti-e következmények nélkül, hogy évekig nem fizeti közüzemi számláit? Úgy gondolja, kétféle jogszabályi értelmezés van: egy a fészekrakókra vonatkozóan, akik bármit megtehetnek, egy pedig a tisztes polgárokra.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Tájékoztatásul elmondja, hogy amikor egy ingatlant banki kölcsönből vásárolnak, akkor a jelzálog jog a bankot illeti. A devizahiteles fészekrakó ügyekben is ez volt a helyzet, ezért kellett először a banktól megvásárolni a követeléseket. Nincs kétféle jogszabályi értelmezés.
	Varga Gergő: Az Otthonvédelmi Program kapcsán elmondja, félmegoldásnak érzi. A Társasházak több helyen csődben vannak és nem csak a fészekrakó probléma miatt. Vélemények szerint ez nem helyben kezelhető probléma, kormányzati segítségre lenne szükség. Az országgyűlési döntés 60 napra csökkentette a végrehajtások idejét, ez a cégeknél viszont nem történt meg, a MIK Zrt. továbbra is 90 napra fizeti a közös költségeket, így több helyen problémát okoznak az adósságok.
	Dr. Mokrai Mihály: Az Otthonvédelmi Alappal kapcsolatosan elmondja, tudomása szerint nem a bank, hanem az visz mindent, aki az árverésen a legtöbbet ajánlja. Egy korábban hozott jogszabály szerint a becsértéket 3 éven belül nem lehet felülvizsgálni, ezért volt szükség a követelések megvásárlására. Ha a MIK Zrt. időben fizetné a közös költségeket, melyeknél több hónapos elmaradások vannak, az sokat javítana a helyzeten. A Református Egyházközség számára értékesítésre szánt ingatlannal kapcsolatos előterjesztést abszurdnak érzi. Kérdezi, hogy miért nem tudja a város a Szeretetotthont működtetni? Miért nem adja be a pályázatot a város?
	Dr. Kiss János: Mokrai képviselő úrnak megjegyzi, hogy az árverésen valóban, aki a legtöbbet ajánlja, az viszi az ingatlant, a pénzt viszont azé, akinek a legerősebb jogai vannak. Ami ez előterjesztés érdemi részét érinti, azt a FIDESZ-KDNP Frakció támogatja, különös tekintettel az Otthonvédelmi Alapra, ezt ő személy szerint az ellenzék helyében is támogatná, minden olyan egyéb javaslattal egyetemben, amely a probléma megoldását elősegíti. Vitathatatlan az eredmény, melyet eddig elértek, és a városvezetésnek köszönhetően előreláthatólag az összes végrehajtási eljárás befejeződik. Az Otthonvédelmi Alap az Avasi lakótelep rehabilitációjának fontos része, folytatása.
	Varga Gergő: Előző gondolatmenetét folytatva elmondja, a végrehatási törvény módosításánál azt is megoldhatták volna, hogy a társasházak illetve a közösségek joga erősebb legyen, mint a bankoké. Véleménye szerint a végrehajtás menete nem változott, és másik városvezetés esetén is ugyanilyen ütemben zajlana. A bűncselekmények útján felhalmozódott adósságokat az államnak át kellene vállalnia, majd az elkövetőkön az ítélet után azt adók módjára kellene behajtani. Az ellenzék több javaslatot is benyújtott már ezzel kapcsolatosan. A pincék kapcsán kéri, hogy tegye fel a kezét a teremben az, aki avasi pince kapcsán érdekelt.
	- Az ülést Dr. Zsiga Marcell alpolgármester vezeti -
	Dr. Mokrai Mihály: Azzal kezdené, hogy át szeretné adni a Lakótelepek Komplex Rehabilitációja című programot, melyet az Országgyűlés Hivatalába 2012. május 7-én adtak be. Molnár Péternek válaszolja, konkrétan kidolgozott program volt a rehabilitációra, forrásokkal, csak nem hajtotta végre az új városvezetés. Hangsúlyozza, hogy nem az egyházzal van problémája, hanem azzal a megvalósított hatalommal, ami gyarapodással és politikai befolyásolással jár. A pincék vonatkozásában kérdezi, miért nem tartalmazza a rendelet azt a kitételét, hogy az adó összegét igazoltan az ingatlanok állagmegóvására kell költeni.
	Dr. Kiss János: A fészekrakó üggyel kapcsolatosan úgy érzi, tisztázni kell a felelősség kérdését. Az előző városvezetésnek kellett volna megakadályozni a beköltözést, vagy gondoskodni a kilakoltatásokról. Az ellenzék által kritizált pincékkel kapcsolatos előterjesztés valójában arról szól, hogy a város 25 millió forintot akar az emberek zsebében hagyni, ez 3000 embert érint. Az Otthonvédelmi Alap 50 millió forintot szánna arra, hogy a fészekrakók miatt nehéz helyzetbe került társasházaknak segítséget nyújtson, és a társasházak rehabilitációja ebből megvalósuljon. Az ellenzéknek támogatnia kellene azt, hogy a város újabb 75 millió forintot kíván az embereknél hagyni. Varga Gergőtől kérdezi, hogy ha most állami segítséget emleget a probléma megoldására, akkor az előző városvezetés idejében ezt miért nem kérték.
	Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Tisztelettel köszönti a most érkezett meghívottakat, Dr. Vereczkey Csaba dandártábornokot, Megyei Főkapitány urat, Dr. Bogyay Ferenc ezredes urat, a Városi Rendőrkapitányság vezetőjét, Vincze Csaba urat, a Miskolci Önkormányzati Rendészet vezetőjét.
	Soós Attila: A Mokrai képviselő úr által emlegetett program azért nem került megvalósítása, mert a városnak akkor jelentős adósságállománya volt. Az egyházzal kapcsolatosan említett politikai befolyásolás és gyarapodás szerinte nem létezik. Kéri, hogy mutassa meg az általa említett komplex rehabilitációs program eredményeit a városban.
	Dr. Nehéz Károly: Az első napirendi ponthoz tenne kiegészítés. Miskolc szerinte kuriózum abból a szempontból, hogy nálunk több ezer pince van a városon belül. Az előző években is sokan keresték meg annak érdekében, hogy segítsen a pincetulajdonosok terheit csökkenteni. A pincének az adóját már eltörölték, most ennek folytatásaként a felépítmény is adómentes lesz. Nagyon sok esetben ezek az ingatlanok pénzt nem termelnek, így megadóztatásuk nem indokolt. Kéri a javaslat elfogadását.
	- Az ülést Dr. Kriza Ákos polgármester vezeti -
	Földesi Norbert: Az Otthonvédelmi Alappal kapcsolatosan elmondja, nem véletlen az, hogy Varga Lászlón keresztül az ellenzék javaslatot nyújtott be az Országgyűléshez, hiszen nem kapnak válaszokat a kérdéseikre pl. a MIK-es tartozásokkal kapcsolatosan. Mire jó az Otthonvédelmi Alap, ha egy társasház a MIK-es tartozások miatt csődbe megy?
	Dr. Simon Gábor: Az Otthonvédelmi Alapról szólna szintén. Soós képviselő úrnak arra a kérdésére, hogy hol vannak az ellenzék javaslatai azt válaszolja, hogy évek óta mondják hogy ezekkel a problémákkal kezdeni kell valamit. Nem véletlen hogy választás évében kezdenek el ezzel foglalkozni. Annak ellenére, hogy kevés időt kaptak az előterjesztések tanulmányozására, nyújtottak be módosító indítványt. Első javaslatuk, hogy a felhasználás lehetőségét bővítsék ki, kapjanak nagyobb mozgásteret a társasházak. Második javaslatuk az volt, hogy ne csak a fészekrakós társasházak pályázhassanak erre a támogatása. Harmadik javaslatuk, hogy növeljék meg az összeget, ezzel kapcsolatosan megjegyzi, hogy nem volt megjelölve forrás, hogy ezt az összeget miből kívánják majd fedezni. Véleményük szerint érdemi segítséget ennek az összegnek a tízszeresével lehetne nyújtani, tehát azt javasolják, hogy az alap 500 millió legyen és igen, ehhez akár állami segítséget is lehetne kérni. A pályázatoknál szeretnék megteremteni a jogorvoslat lehetőségét, a Bizottsági döntésekkel kapcsolatosan pl. a Közgyűléshez lehetne fordulni jogorvoslatért.
	Földesi Norbert: Véleménye szerint az Avason nem kriminalisztikai, hanem szociológiai problémák vannak. Arra lenne szükség, hogy aki tenni akar ezért az ügyért, összeüljenek. Volt egyszer egy Bizottság ahová elhívták az avasi képviselőket, ezt kellene folytatni. Van ebben közös akart, de olyan komplex program kellene, amellyel a város kilábal ebből a problémából.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Megállapítja, hogy nincs több hozzászólásra jelentkező képviselő, a napirendek feletti vitát lezárja. Kéri, hogy az elfogadott javaslat alapján most szavazzanak a „Javaslat az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodásról szóló 40/2012 (XII.15) önkormányzati rendelet módosítására” című előterjesztésben foglalt rendelet tervezetről. Az előterjesztés kapcsán egy rendelet megalkotásáról kell dönteniük, melyhez minősített többség, legalább 15 igen szavazat szükséges. Kéri, most szavazzanak.
	A Közgyűlés 17 igen, 1 nem szavazattal, 4 tartózkodás mellett megalkotta a 16/2014. számú rendeletét az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodásról szóló 40/2012 (XII.15) önkormányzati rendelet módosításáról.
	(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve)
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Most a közrenddel és a közbiztonság javításával kapcsolatos meghívó szerinti 2., 5., 12., valamint a sürgősségi 4. napirendeket tárgyalják összevontan. Tisztelettel köszönti a meghívottakat: Dr. Vereczkey Csaba dandártábornok Megyei Főkapitány urat, Dr. Bogyay Ferenc ezredes urat, a Városi Rendőrkapitányság vezetőjét, Vincze Csaba urat, a Miskolci Önkormányzati Rendészet vezetőjét.
	2. napirend: Javaslat a Miskolci Önkormányzati Rendészet Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására
	5. napirend: Javaslat a Diósgyőr Polgárőr Egyesülettel és a Miskolc-Tapolcai Polgárőr Egyesülettel bérleti szerződések megkötésére
	12. napirend: Javaslat a Miskolci Rendőrkapitányság 2013. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadására
	4. sürgősségi napirend: Javaslat a Miskolc Megyei Jogú Város területén működő közterületi térfelügyeleti kamerás rendszer megfigyelési pontjainak bővítésére
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Tájékoztatja a testületet, hogy a 4. sürgősségi előterjesztéshez módosító indítványt nyújtott be. Felkéri, Dr. Bogyay Ferenc ezredes urat, a Városi Rendőrkapitányság vezetőjét, tegye meg szóbeli kiegészítését.
	Dr. Bogyay Ferenc: Elnézést kér, hogy nem a májusi közgyűlés alkalmával tárgyalják a közbiztonság helyzetét, ennek oka, hogy külföldi tartózkodása okán nem tudott részt venni a Közgyűlés májusi ülésén. A 2013. évi munkáról szóló beszámolót röviden összefoglalja. Kiemeli, hogy Miskolc nem kiemelten veszélyeztetett város. Az ORFK 2010. óta sorolja a településeket veszélyeztetettség alapján kategóriákba, 2010-ben minősítette kiemelten veszélyeztetetté Miskolc-Lyukó városrészét. Látható a beszámolóban, hogy a közbiztonság érdekében tett lépéseknek látható eredménye van. 2012. óta látnak el járőrszolgálatot a MÖR munkatársai a kapitányság járőreivel együtt, ennek eredményeként nagyobb számban estek vissza az rendőri eljárásban rögzített cselekmények, mint más illetékességi területeiken. Különösen nagy eredmény a visszaesés a közterületen elkövetett cselekmények számában, ami egyértelműen a megnövekedett demonstratív jelenlétnek köszönhető, ezért tovább növelik a gyalogos járőr párok számát. A nyomozati eredményesség 10%-al nőtt, 2009. óta az a legjobb eredményük. Az új Ptk. miatt a korábbi évekkel való összevetés nehézkes, ezért úgy döntöttek, hogy 14 kiemelt bűncselekménnyel kiemelten foglalkoznak, melyet nem érint a változás, ezeknél továbbra is lehetőség van az összehasonlító vizsgálatra. A rablások tekintetében a legjelentősebb a javulás. 2014-ben tovább csökkent, felére esett vissza a rablások száma. Hasonlóan jól alakult a súlyos testi sértések száma. Örvendetes, hogy 2014-ben eddig sem emberölés, sem annak kísérlete nem történt Miskolc városában. A gépjárműlopások száma is csökkent, eddig összesen három volt. Országos viszonylatban is kiemelkedik Miskolc, a vidéki megyeszékhelyek között a kiemelt bűncselekmények nyomozati eredményessége terén Miskolc a hatodik. Testi sértés nyomozati eredményessége tekintetében negyedik, garázdaság tekintetében ötödik, lopás tekintetében pedig hatodik helyen áll a város. Nagyon fontos hogy több olyan eset van jelenleg is, ahol az elkövető ellen, az elfogástól számított 30 napon belül bírói ítéletet foganatosítottak. Az évek óta tartó következetes munka eredménye a lakosság számára is észlelhető. Kéri, hogy a beszámoló elfogadásával ismerje el a képviselőtestület a kapitányság munkáját.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni a tájékoztatást és felkéri Vincze Csabát, hogy tegye meg szóbeli kiegészítését.
	Vincze Csaba: Fokozott érdeklődéssel figyelte a beszámolót. A klasszikus gyalogos járőrszolgálat korábban gyakorlatilag nem létezett. Nagyon fontos a járőrszolgálat lakossággal való kapcsolattartása, a preventív jelleg, hogy olyan területekre lettek kihelyezve, ahol lakossági bejelentés alapján volt erre igény. A lakosság ezt pozitívan fogadta, és továbbra is igényli. A jövőben a létszám emelése mindenképpen szükséges, így több területen is tudják majd ezt a szolgálatot biztosítani. A jövőben is szorosan kívánnak együttműködni a további sikerek érdekében, remélhetőleg ez a javuló tendencia is tovább folytatódik.
	Bizottsági vélemények:
	Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: a bizottság az által tárgyalt napirendeket többségében támogatta.
	Városgazdálkodási- és Üzemeltetési Bizottság: az általuk tárgyalt napirendi pontot egyhangúlag támogatta.
	Pénzügyi Bizottság: a bizottság által tárgyal napirendeket egyhangúlag támogatta.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirendek feletti vitát megnyitja. Hozzászólásra jelentkező képviselőknek adja meg a szót.
	A vitában hozzászólók:
	Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Ezúton köszöni meg a munkát, amelyet minden nap újult erővel végeznek a közösség érdekében. Úgy gondolja, hogy a járőrszolgálatnak preventív hatása van, valamint növeli a szubjektív biztonságérzetet. A múlt héten tanácskoztak ezredes úrral, aki bejelentette, hogy a Vasgyári Rendőrőrsnek új parancsnoka van Murvai Róbert alezredes úr személyében. Soltész Csabának, akit előrelépése a Megyei Rendőrkapitányságra szólított, ezúton is köszöni a munkát. A Vasgyári Rendőrőrs munkáját személy szerint, a tavalyi évben vásárolt kerékpárokon túl, további eszközökkel is kívánja majd segíteni.
	Dr. Kiss János: A Frakció nevében is köszöni a rendőrség 2013. évi munkáját, a beszámolót pedig elfogadásra javasolja. Leszögezi, hogy a munkát tovább kell folytatni. Úgy látja, hogy egy hosszú és nehéz úton járnak, de jól haladnak. A közbiztonság érzete szempontjából a javulás jelentős. Kapitány úr által elmondott statisztikai adatok is ezt támasztották alá. Az, hogy a rendőrséget visszahozták az utcára, nagy lépés volt, ezt a lakosság is pozitívan fogadta.
	Dr. Simon Gábor: Az összevont időkeret szerinte nem elég az álláspontok kifejtésére. Véleménye szerint a rossz közbiztonsági helyzet az oka annak, hogy mindig új intézkedések bevezetésével próbálkozik az önkormányzat. Napirend előtti felszólalásában Polgármester úr azt mondta, Miskolcon van olyan utca, ahova csak az ott lakók tudnak bemenni, ez minden csak nem közbiztonság. 2010-hez képest az ő olvasatában, a kiemelt bűncselekmények tekintetében a 2010. évi helyzethez képest rosszabb a helyzet. Elismeri, hogy az út, amelyen haladnak jó, hiszen 2012. évhez képest 2013-ra jelentősen javult a helyzet, azt ők maguk is tapasztalták. Üdvözli továbbá a közterületi jelenlétet. A beszámoló szerinte eléggé szűkszavú. Az eredményeket elismerik, de van probléma bőven. Hiányolja az anyagi és erkölcsi megbecsülést, amely az utcán dolgozó rendőröknek kijárna. Szeretné tudni, mi lesz a helyzet az ígért rendőrőrsökkel, a belvárosban illetve a Győri kapuban. Gratulál az állománynak a helytállásért, de úgy gondolja, nagyon sok tennivaló van még.
	- Az ülést Dr. Zsiga Marcell alpolgármester vezeti -
	Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Az új rendőrősökkel kapcsolatosan lefolytatták az egyeztetéseket, ennek eredményeként a Győri kapuban került elhelyezésre a Miskolci Önkormányzati Rendészet, ami jelentős mértékben növeli a lakosság biztonságérzetét. Fontosnak tartja megemlíteni, hogy az elmúlt négy évben, több mint 20 rendőrautó és egyéb eszközök kerültek átadásra, amely a rendőrség munkáját segíti.
	Jakab Péter: A Jobbik természetesen támogatja a létszámbővítést. A beszámolóban benne van, hogy Miskolcot 2013-ben kiemelten veszélyeztetett településsé nyilvánították. Ma Miskolcon a rendvédelemben szerinte nem mennyiségi, hanem minőségi problémák vannak, hiába vannak sokan, ha nem, vagy nem minden esetben intézkednek.
	Molnár Péter: A Frakció nevében elmondja, köszöni a munkát, hiszen a közbiztonság helyzete javuló tendenciát mutat. Mindenki tudja, hogy Miskolcon a helyzet nem egyszerű, teendő még nagyon sok van, de a beszámoló alapján is látni, hogy a tendencia javuló, ami bizakodásra ad okot. 2010-ben egy konzekvens munka kezdődött el úgy városi, mint kormányzati szinten. Miskolcon létrejött a Miskolci Önkormányzati Rendészet, amelynek létszámbővítését most támogatni fogja a Frakció. Jó kapcsolat alakult ki a rendészet és a rendőrség között. A járőröző párosok nagyon fontos szerepet játszanak a lakosság biztonságérzetének javítása szempontjából. Jó érzéssel tölti el a lakosságot a járőrszolgálat látványa, a rendőrségnek újra tekintélye van. Köszöni a beszámolót, amelyből egyértelműen látszik a javulás. Több fontos dolgot is kiemel, a gyermek és ifjúságvédelem, bűnmegelőzés és prevenció tekintetében. Köszöni az eddigi munkát és kéri, hogy a jövőben is folytassák.
	Bartha György: Nehezményezi, hogy a Diósgyőri Polgárőr Egyesület csak másfél év után kapta meg a dél-kiliáni helyiséget. Vincze Csaba úrnak jelezné, hogy a Berekalajai választókerületében a szelektív hulladékgyűjtő szigeteket rendszeresen elárasztják kommunális hulladékkal, ennek eltakarításáról többször intézkedett már, de ez nem megoldás. Kéri, hogy a térfigyelő kamerák egyikét fordítsák arra, és intézkedjenek azokkal szemben, akik ezt teszik.
	Seresné Horváth Zsuzsanna: Elsősorban a Rendészet munkájához szeretne hozzászólni. A város egyik legfontosabb feladata a közrend védelme. Miskolc egyes körzeteiben a problémák kiemelten vannak jelen. Ezek megszüntetése nem megy egyik napról a másikra, de a városvezetés elszánt, és nagy erőket vetett és vet be ennek érdekében. Jakab képviselő úrnak jelezné, hogy igenis vannak intézkedések a problémás területeken is. Kiemeli, hogy a 0-24 órás járőrszolgálat, valamint a központi ügyeleti és térfigyelő szolgálat kialakítása fontos lépés. Felhívja a figyelmet arra, hogy a lakosság folyamatos tájékoztatása fontos lenne a megerősített rendészettel kapcsolatban, a Minap minden számában meg kellene jelentetni azt az ingyenesen hívható zöld számot, amelyen a közterület felügyelőket tudják elérni. A város jó úton halad, a megemelt létszámmal nagyon nagy változások érhetőek el. A beszámolóban is látni, hogy vannak már eredmények, például a regisztrált, illetve közterületen elkövetett bűncselekmények száma 10%-al csökkent.
	Jakab Péter: A beszámolóban azt látja, hogy Miskolc 2013-ban kiemelten veszélyeztetett, a város bűnügyi fertőzöttsége meghaladja Ózdét. Nem látja az eredményeket, nem látják, hogy lennének intézkedések, bűnmegelőzés. Tragédiaként jellemzi, hogy a felnövekvő generáció egy része már azt sem tudja, hogy lopni bűn.
	Pakusza Zoltán: Pereces városrészben az utóbbi időben megszaporodtak a bűncselekmények száma. Egy évvel ezelőtt kért átfogó ellenőrzést, amelyen ugyan nem vehetett részt, de az adatokat megtekinthette. Idén utána nézett, történtek-e változások, és megállapította, hogy nem. Kérdezi, hogy milyen intézkedések születtek annak érdekében, hogy ezeket az állapotokat megszüntessék? A fészekrakó program kapcsán felveti, nem tudni, hogy a kilakoltatott családok hová költöznek majd.
	Kovács Józsefné: A lakosság véleménye szerint is érezhető a közbiztonság javulása, ez köszönhető a járőröknek, akik a város utcáin dolgoznak. A Frakció nevében kéri, hogy a tömegközlekedési járatokon és megállóiban, valamint a köztemetőkben és környékén a jelenleginél is nagyobb számban ellenőrizzenek. Ezúton is köszöni a kapitányság és a rendészet munkáját.
	Varga Gergő: Kapitány úrtól kérdezi, hogy az Avasi lakótelep mennyire veszélyes, melyek a jellemző bűncselekmények, igaz-e hogy nagyon sok a bűnözés? Mennyire eredményes és sikeres az együttműködés a 112 segélyhívó központtal?
	Dr. Tompa Sándor: A négy napirendi pont kapcsán elmondja, ez esetben szerencsésnek tartja az összevonást. Igazán az lenne korrekt, ha az időkereteket is összevonnák, és többet lehetne beszélni erről a kérdéskörről. Az önkormányzat közbiztonsági lépései szerinte a rendőrséggel szembeni kritikaként foghatóak fel. A rendőrök mindent megtesznek a rend biztosítása érdekében, ezért köszönet illeti őket.
	Pakusza Zoltán: Folytatva előző gondolatmenetét, kéri a rendészeti szervektől, hogy legyen egy átfogó ellenőrzés az Erenyő völgy utca fölötti hétvégi házas övezetben. Seresné képviselő asszonyt meghívja egy bejárásra, hogy ő is tapasztalja azt, amit ők látnak.
	Dr. Tompa Sándor: Annak örül, ha a lakosságban a rendőr láttán erősödik a biztonságérzet. Egy sor olyan kérdésről alaposabban kellene beszélni a Közgyűlésben, ami a miskolci lakosságot foglalkoztatja. Ahogyan Simon képviselő úr utalt rá, a korábbi beszámolók sokkal részletesebbek, elemző jellegűek voltak. A szervezetek együttműködése okán jó volna a beszámolókat egy időben olvasni. A rendőrségi vezetőktől kérdezné, mik a rendszeres fogadóórák tapasztalatai, milyen tipikus kérdésekkel, ügyekkel keresik meg őket?
	Fedor Vilmos: A jelenleg felszámolni kívánt telepek a 70-es években jöttek létre. A megélhetés biztonsága változott. Azt kellene megnézni, hogyan lehet ezen a helyzeten változtatni. Fontos szerepe lenne a megelőzésnek is. Jó, hogy a rendőrök az utcán vannak, de ha az alaphelyzet nem változik, ha az emberek nem tudnak boldogulni, akkor nem lesz változás. Az itt élő emberek boldogulását kellene segíteni.
	Dr. Kovács László: Mint diósgyőri képviselő szeretne köszönetet mondani a Diósgyőri Polgárőr Egyesületnek, akik Diósgyőrön kívül, ahol most helyet kapnak, működési területüket kiterjesztette Felső-Majlátra valamin Lillafüredre és Hámorokra is. Ő is köszönetét, és megbecsülését fejezi kis a rendőrség és a rendészet munkájáért és reméli a jövőben is ilyen eredményes lesz az együttműködésük. A beszámolóban az szerepel és ez el is hangzott, hogy Miskolc nem kiemelten veszélyeztetett város, ezt lakossági látogatói példákkal is alátámasztja. Véleménye szerint forradalmi változások történtek a belvárosban, személyesen is tapasztalta, hogy a szolgálatot teljesítő járőrpárosok igazán polgárbarát módon dolgoznak.
	Katona Ferenc: Senki nem állítja, hogy minden rendben van a közbiztonság terén, de elindult valami, ami koránt sincs még befejezve. További fejlesztésekre lenne szükség, a cél nem a büntetés lenne, hanem a megelőzés és a szabályok betartatása, rendet kellene tenni a fejekben is. Köszöni a rendvédelmi szervek munkáját.
	Takács Gábor: Körzetével kapcsolatosan köszönetet mond a rendőrség munkájáért, különös tekintettel a Tiszai Rendőrőrsöt. Felhívja a figyelmet arra, hogy a közbiztonság terén végzett munka eredményét el kell ismerni. Úgy gondolja, hogy az ellenzék kritikája a város hírnevének árt.
	Dr. Kiss János: Simon képviselő úrnak jelzi, hogy a beszámolóban a 14 kiemelten kezelt bűncselekmény statisztikájában, ha a számokat nézzük, akkor 2010-hez képest 2013-ban ugyan nem nagy számmal, de kevesebb bűncselekményt követtek el, ha viszont a trendet nézzük, akkor ez egyértelmű javulást mutat. Emberölés és súlyos testi sértés tekintetében is jelentős a csökkenés. A rendészet létszámának emelésével a járőr párosok száma 40%-kal emelkedik. Ha megoldható lenne, hogy a bűnelkövetőket 30 napon belül bíróság elé tudják állítani, akkor a társadalom is azt láthatná, hogy a bűnelkövetők a lehető leghamarabb ott állnak a bíróság előtt. Simon képviselő úrnak jelzi, hogy ez az együttműködés mind anyagilag, mind erkölcsileg nagyobb megbecsülést jelent a rendőrök számára.
	Szabó Sándor: Köszöni a beszámolót, amely számára tartalmas és informatív volt. Köszönti továbbá a számokból kivehető tendenciát, azt a statisztikailag is kimutatható javulást, ami a közbiztonság területén mutatkozik. Nem szabad elfelejteni, hogy ez a probléma sokkal összetettebb, hiszen Miskolc esetében vizsgálni kell a társadalmi, a morális és a szociális kérdéseket is, ezek megoldása így nem kizárólag a rendőrség feladata. Főként a prevenció tekintetében kellene intenzívebben cselekedni, sokkal több preventív iskolai oktatásra lenne szükség. Megköszöni kapitány úr segítségét, és intézkedését, melyet eddig a város területén felmerülő problémák esetén nyújtott.
	Dr. Simon Gábor: Örül annak, hogy Szabó képviselő úr után szólhat, mert egyet ért vele abban, hogy ez szociális, társadalmi és morális kérdés is egyben, amelynek komplex vizsgálatára lenne szükség. Néhány számadatnál valóban csökkenés tapasztalható, de néhány esetben, mint például a testi sértés, súlyos testi sértés, garázdaság, lopás, betörés, rablás, kifosztás esetében növekedést látni. Ez véleménye szerint nem egy javuló tendencia. Kéri, hogy ha már a rendészet működése a téma, akkor a rendészet beszámolóját is készítsék el.
	Földesi Norbert: Varga képviselő úrral egyetértésben kíváncsi lenne az Avas városrészre, hogy kriminalisztikai szempontból mi történt ott az elmúlt évben. Elismeri a rendőrkapitányság munkáját. Minden képviselőtől azt kéri, hogy mikor a sajtóban közbiztonsággal kapcsolatosan nyilatkoznak, gondolják át, mit mondanak, mert a szavaknak súlya van.
	Dr. Mokrai Mihály: Véleménye szerint 2010-hez képest nem változott semmi, illetve a minimális javulás nem a komolyabb bűncselekmények területén van. Megkérdezi, hogy meddig akarják fejleszteni a Rendészetet, milyen jogkörökkel, feladatkörökkel? Elismeri a rendőrök helytállását, köszöni munkájukat.
	Gazdusné Pankucsi Katalin: Megköszöni a Vasgyári Rendőrőrs volt parancsnokának munkáját és együttműködését, reméli, hogy az új parancsnokkal is hasonlóan gyümölcsöző lesz az együttműködés. A visszajelzések alapján a vasgyári és komlóstetői lakosok örülnek a rendőri jelenlétnek. A járőrök meghallgatják a problémákat, biztonságérzetet adnak. Az Újgyőri főtér környékéről is érkeztek pozitív visszajelzések. Továbbra is kéri, hogy a járműveken legyenek járőrök, mert szükség lenne rá.
	Takács Gábor: Egyet kell, hogy értsen Fedor Vilmossal abban, hogy ez egy komplex probléma, amire komplex megoldásokat kell találni. Emiatt lett bevezetve a közmunka program, illetve a háromcsapás törvény, és nagyon fontos a felzárkóztatás is, mert ezek egymást kiegészítve jelenthetnek megoldást.
	Dr. Nánási-Kocsis Norbert: Nem érti, hogy az ellenzék miért nem tud örülni annak, hogy a városban pozitív változások mennek végbe. Azok a problémák, amelyeket most megoldani igyekszik a városvezetés nem új keletűek. Ahogy az elhangzott a most felszámolásra kerülő telepek a 70-es években jöttek létre, tehát az előző városvezetésnek is lett volna alkalma, hogy megoldást találjon.
	Dr. Kis János: Mokrai képviselő úrnak válaszolja, valóban kis mértékben csökkentek csak a kiemelt kategóriába tartozó bűncselekmények, de csökkentek. Simon Gábornak válaszolja, hogy igen van olyan terület ahol növekedés tapasztalható, de nagyobb arányban van javulás, és nincs megállás, tovább kell javítani ezeken a számokon. Bízik a Miskolci Rendőrkapitányság bűnügyi eredményességében, mint kapitány úr is mondta, 6. helyen áll a város. A lakosságnak nem csak az a fontos, hogy csökkenjen a bűncselekmények száma, hanem hogy az elkövetők megkapják méltó büntetésüket, ezt pedig megfelelő bűnügyi eredményességgel lehet elérni. Fedor képviselő úrral egyetért, hogy a biztonságérzet nem egy önmagában különálló kategória, 2010-hez képest azonban az általános közérzet is javult.
	Földesi Norbert: A Polgárőrséggel kapcsolatosan megjegyzi, Perecesen újraalakul a polgárőrség, úgy gondolja erről mindenképpen érdemes szólni. A Hejőcsabai Polgárőrök közmeghallgatás alkalmával kértek megoldást problémájukra, kérdezi, mikor kapnak egy olyan helyiséget, ahol biztonságban működhetnek. Kérdezi, hogy van-e lehetőség egy megelégedettségi felmérésre?
	Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Megállapítja, hogy nincs több hozzászólásra jelentkező képviselő, a napirendek feletti vitát lezárja. Felkéri Dr. Bogyay Ferenc rendőrkapitány urat, hogy válaszoljon a felmerült kérdésekre.
	Dr. Bogyay Ferenc: Az Avasi városrész bűnügyi fertőzöttségével kapcsolatosan elmondja, hogy az ottani problémák főként szociológiai jellegűek, nem kifejezetten kriminológiaiak. Egy hasonló lélekszámú kisváros adataival összevetve nincs mit szégyellni, az együttéléssel kapcsolatos problémákat pedig nem kizárólag rendészeti eszközökkel kell megoldani.
	Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Szintén válaszadási lehetőséget ad Dr. Vereczkey Csaba dandártábornoknak.
	Dr. Vereczkey Csaba: A 112 működésével kapcsolatosan elmondja, hosszas előkészítést és fokozatos bevezetést követően működik jelenleg a rendszer. Szakmai előnyt, és sok kihívást jelentett, hogy Miskolcon, az országos bevezetést megelőzően úgynevezett „pilot megyeként” próbaüzem keretében is működött a rendszer, így közvetlen hatást gyakoroltak a rendszer végleges kialakítására, szakmai javaslataik alapján történtek meg a fejlesztések. A rendszer jól működik, ez sok tekintetben mentesíti a rendőrséget, akik így a közterületi jelenlétre nagyobb erőket tudnak biztosítani. Kiemeli, hogy a callcenterben egyébként nem rendőrök, hanem speciálisan felkészített hívásfogadó munkatársak dolgoznak, rendőri irányítás mellett. Megjegyzi, hogy tanulási fázisban van a rendszer, közel 450 ezer hívás van egy évben és ilyen tömeges hívásszám mellett, vannak még problémák, de ezeket igyekeznek minimálisra szorítani. Fogadónappal kapcsolatosan Tompa képviselő úrnak válaszolva elmondja, saját fogadónapjának összetételéről tud nyilatkozni. Főként jogorvoslati kérelemmel, folyamatban lévő ügyek kapcsán információkérésekkel, felvilágosítással és aktuális lakossági problémákkal keresik meg. A beszélgetések és a reakciók is természetesen dokumentálva nyomon követhetők a rendőrségen. Vannak természetesen nem rendőrségi feladatkörbe tartozó megkeresések, ezeket igyekeznek a megfelelő helyre irányítani.
	Elégedettségi felméréssel kapcsolatosan, Földesi képviselő úrnak válaszolja, készült ilyen kérdőív, tehát a belső szakmai késztetés a Belügyminisztérium részéről megvolt, a felmérés elkészült, amit természetesen az önkormányzat bármikor megismételhet.
	Szeretné megjegyezni a beszámolóval kapcsolatosan, megerősítve kapitány úr szavait, hogy 2010-ben került besorolásra a város a kiemelt veszélyeztetett kategóriába. A mostani beszámolóban egyetlen települést sem minősítettek sem pozitív, sem negatív irányban. Megköszöni azt a kiemelt figyelmet, amely a témát kísérte és köszöni a véleményeket.
	Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Megköszöni Dr. Bogyai Ferencnek és Dr. Vereczkey Csaba dandártábornok úrnak a válaszokat.
	Most következik Miskolc településfejlesztésével és a városüzemeltetéssel kapcsolatos előterjesztések összevont tárgyalása.
	3. napirend: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a MIVÍZ Miskolci Vízmű Kft. közötti - települési folyékony hulladék gyűjtésére, szállítására és ártalmatlanítására szervezett kötelező helyi közszolgáltatás ellátására vonatkozó - Közszolgáltatási Szerződés meghosszabbítására
	7. napirend: Javaslat közterületek elnevezésére
	10. napirend: Javaslat a Miskolc, Kis-avas Győri-sor 253-255 sz. ingatlanok közötti (11945 hrsz.) partfalomlás, pincebeszakadás helyreállítására vonatkozó, benyújtott vis maior pályázattal kapcsolatos döntés Közgyűlés általi utólagos tudomásul vételére és a pályázathoz szükséges önrész biztosítására
	11. napirend: Javaslat a Miskolc, Lövei-sor 547-548 sz. ingatlanok közötti (12480 hrsz.) partfalomlás, útleszakadás helyreállítására vonatkozó, benyújtott vis maior pályázattal kapcsolatos döntés Közgyűlés általi utólagos tudomásul vételére és a pályázathoz szükséges önrész biztosítására
	5. sürgősségi napirend: Javaslat az Y-híd építésével kapcsolatos döntések meghozatalára, szerződések jóváhagyására, valamint állami tulajdonú ingatlanok megigénylésére
	9. sürgősségi napirend: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város közigazgatás területén a járművel történő díjköteles várakozás szabályairól szóló 26/2010. (VI.30) önkormányzati rendelet módosítására
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	Városgazdálkodási- és Üzemeltetési Bizottság: a 3., 10. és 11. napirendi előterjesztéseket tárgyalta, és többségében támogatta az elfogadásukat. A 7. napirendi előterjesztés elfogadását egyhangúlag támogatta.
	Pénzügyi Bizottság: a 3., 10. és 11. napirendeket tárgyalta, és egyhangúlag támogatta az előterjesztések elfogadását.
	Köznevelési, Kulturális, Turisztikai, Ifjúsági és Sport Bizottság: a 7. napirendet tárgyalta és többségében támogatta annak elfogadását.
	Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: A napirendek feletti vitát megnyitja. Hozzászólásra jelentkezett képviselőknek adja meg a szót.
	A vitában hozzászólók:
	Bartha György: Az Y-híd kapcsán kérdése, hogy a Kont utcaiak problémája megoldódott-e, vannak-e még vitás kérdések.
	Dr. Tompa Sándor: Most Miskolc településfejlesztésével és a városüzemeltetéssel kapcsolatos előterjesztéseket összevontan tárgyalják, melyek izgatják leginkább a miskolciakat, hogy milyen településfejlesztések lesznek, és azok hogyan érintik a sorsukat.
	A MIVÍZ és a szennyvízelszállítás kapcsán tarthatatlannak tartják, hogy a témát ilyen későn tárgyalják. Ugyanezt a problémát veti fel a két avasi partfalomlással kapcsolatban. Elmondja, hogy támogatnak minden forrás felhasználását, azonban ennek kapcsán is fontos volna látniuk, hogy az Avas rehabilitációja kapcsán milyen átfogó elgondolása van a vezetésnek.
	Megjegyzi, hogy a parkolás ügyében olyan engedményt kívánnak tenni, mely kifejezetten az orvosoknak szól. Úgy gondolják, hogy végig kellene gondolni, hogy kinek érdemes és fontos támogatást adni a parkolás vonatkozásában.
	Az Y-híd vonatkozásában már többször elmondták, hogy egy rendkívül fontos, évtizedek óta a városfejlesztési elképzeléseiben szereplő tervről van szó. A megvalósítás kampányszerűen indult el, hivatalosan pedig nem lehet tudni semmit arról, hogy miért nem indult el ott a fejlesztés.
	Jakab Péter: A MIVÍZ-t érintő napirend kapcsán elmondja, hogy nagyon sok városrészben (sok esetben a belváros tőszomszédságában) az utcán folyik a szennyvíz, annak minden szaghatásával és közegészségügyi kockázatával együtt. Eljutottak oda, hogy ma Miskolcon XXI. századi viszonyok helyett középkori állapotok uralkodnak, tehát fertőzés veszély áll fenn. Tíz utcáról kértek közérdekű adatot a vízművektől arról, hogy ott mennyi szennyvizet szállít el a közszolgáltató, hogyan állnak a közszolgáltatási szerződésekkel. Azt a választ kapták, hogy tíz utcából kettőben egyetlen lakos sem rendelkezik szerződéssel, két utca pedig nem is létezik a MIVÍZ nyilvántartása alapján. Tehát a tíz utcából mindössze 3% szennyvizet szállítanak el.
	Dr. Tompa Sándor: A közterületek elnevezése kapcsán elmondja, hogy még mindig nem szerepel a perecesi Advent tér elnevezése az anyagban, pedig már hosszú ideje kezdeményezték a lakosok, civil szervezetek, képviselői indítvány formájában is. Most ismételten felhívja a figyelmet arra, hogy a perecesiek szeretnének egy területet Advent tér néven elnevezni.
	Fedor Vilmos: A közterületek elnevezése szól a Takata utca javaslatról is. Kéri, hogy akkor tegyenek ilyet, ha a cég megtelepedett, bizonyított. Példákat hoz fel Miskolcra vonatkozóan. Kiemeli, hogy nincs a céggel bajuk, de az a gyakorlat legyen jellemző a városban, hogy az eredményt, a teljesítményt honorálja. Felhívja a figyelmet 18/2010. számú önkormányzati rendeletre, mely szabályozza, hogy kikről, miről lehet Miskolcon utcát elnevezni. Megjegyzi, hogy ez szerinte most nem fél bele a rendelet előírásaiba.
	Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Válaszul elmondja, hogy lehet látni, ahogy a cég építkezik, és reményeik szerint komoly termelő potenciál lesz a gyár átadása után Miskolc történetében.
	Dr. Kovács László: A díjköteles parkolásról szóló napirend kapcsán elmondja, az anyagból kiderül, hogy a városban a háziorvosi ellátást végző egészségügyi szolgáltatók kedvezményes parkolását kívánja biztosítani. A miskolci háziorvosi társadalom régi és folyamatos kérése az, hogy a sürgősségi betegellátás biztosítása érdekében a parkolásukat segítse az önkormányzat. Létezik egy sürgősségi orvosi ellátást biztosító kártya, melyet az önkormányzat ad, de ez csak arra alkalmas, hogy az orvosok szükség esetén parkolásra nem alkalmas területeken is megállhassanak. Amennyiben normál körülmények között sürgősségi beteglátogatást végez az orvos, és díjköteles parkolóhelyet vesz igénybe, abban az esetben megbüntetik, hiába helyezi ki a kártyát. 1998-óta az összes városvezetés felé érkezett megkeresés ezzel kapcsolatban, amely most talált meghallgatásra. Ezzel a rendelkezéssel nem csak a háziorvosok elégedettsége fog javulni, hanem a háziorvosi ellátás minősége is.
	- Az ülést Dr. Kriza Ákos polgármester vezeti -
	Eperjesi Erika: A Kis-Avas kapcsán elmondja, hogy az elmúlt években hatalmas mennyiségű csapadék hullott a városra, mely miatt katasztrofális partfalomlások, pincebeszakadások történtek. Az Avas-hegy olyan vulkáni anyag, mely könnyen málló agyagot termel, így könnyen megreped, megcsúszik. Probléma még, hogy a pinceépítésekkor kitermelt törmelékeket felhasználták az avasi utak építésére is, így az laza szerkezetű lett, esőzésekkor könnyen megcsúszik. Fontosnak tartja, hogy a vis maior pályázathoz önrészt biztosítson az önkormányzat, mert nem csupán helyreállítási munkálatokról van szó, hanem olyan prevencióról is, ami által megelőzhetők a további pincebeszakadások. Mindennek eredménye az lenne, hogy az avasi pincetulajdonosoknak nem kell az időjárás szeszélyessége miatt rettegniük.
	Pakusza Zoltán: Egyetért Tompa képviselővel, mert perecesi lakosként szintén hiányolja az anyagból az Advent tér elnevezését, melyet a civil szervezetek hosszú ideje próbálnak elérni. Nem érti, hogy miért nincs erre lehetőség.
	Elmondja, hogy Miskolcon és az országban is elég híres személyiség van, miért egy multicégről kell elnevezni egy utcát, ami még ráadásul nem is bizonyított. Ezek a cégek piaci alapon jönnek ide, véleménye szerint nem kellene utcát elnevezni róluk.
	Dr. Tompa Sándor: Pillanatnyilag botrányszagúnak nevezi a Takata utca elnevezését Miskolc közigazgatási területén. Kovács képviselő úr felszólalása kapcsán elmondja, hogy jobbnak találta volna, ha valaki olyan szólal fel az ügyben, aki nem érintett, lévén, hogy Képviselő úr is háziorvos. Meg kellett volna fogalmazni, hogy pontosan miért szükséges ez, és hány főt érint ez a fajta szolgáltatás. Fontos lenne átfogóan, és nem ilyen kampányízűen előterjeszteni egy ilyen javaslatot.
	Varga Gergő: Kovács képviselő úrhoz intézi szavait. Támogatja azt, hogy Miskolc a háziorvosi tevékenységet folytató orvosokat segítse a munkavégzésben. Nehezményezi azonban, hogy a Szociális és Egészségügyi Bizottsági üléseken gyakorlatilag csak egészségügyhöz kötődő témákat tárgyalnak, szociális területet érintőt nem. A településfejlesztésnek fontos eleme, hogy milyen szociológiai helyzetben van a város. Miskolcnak 2008. óta van Antiszegregációs Terve, melyet elmúlt bizottsági ülésükön szerettek volna napirendként tárgyalni, feladatként elrendelni, hogy kérjék fel a Hivatalt arra, hogy számoljon be, hogy mi valósult meg a tervből. Ezt a javaslatot nem támogatta a bizottság többsége, melyet nehezményez.
	Kéri Polgármester urat, hogy az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnökét figyelmeztesse arra, hogy ez a bizottság nem csak egészségügyi bizottság.
	Kéri arra a Közgyűlést, hogy záros időn belül, akár a következő ülés alkalmával készíttessen egy beszámolót az Antiszegregációs Tervről.
	Szeretne arról is tájékozódni, hogy a következő időszakban, 2020-ig milyen tervek készülnek ezzel kapcsolatban.
	Dr. Kiss János: A Takata utca elnevezés kapcsán nem ért egyet az ellenzékkel. Fedor képviselő úr azt állította, hogy semmi bajuk nincs a Takatával, mely rossz üzenet. Szerinte nem elégséges a gazdaságfilozófiája a szocialistáknak. Örülni kell annak, hogy a cég idejött, nem pedig megsérteni őket. Véleménye szerint a Takata már bizonyított azzal, hogy 60 millió eurós beruházást valósít meg Miskolcon, és több mint ezer embernek ad munkát.
	Abban egyet ért Jakab képviselő úrral, hogy a XXI. században nem folyhat el szennyvíz csak úgy, ez ellen tenni és küzdeni kell a végsőkig. Felhívja a figyelmet arra, hogy van Miskolcon olyan projekt, ami a gettók felszámolására irányul, ha a nyomortelepeket felszámolják, akkor ebben is tudnak előre lépni, mert jelezték már korábban, hogy ez egészségügyi kérdés is. Tehát egyszerre több célt is meg tudnak valósítani, amikor konzekvensen viszik tovább a nyomortelep felszámolási programot.
	Dr. Mokrai Mihály: A folyékony hulladék kapcsán megjegyezi, hogy ismét előttük van egy olyan előterjesztés, amihez nincs üzleti terv, van egy olyan szerződés, amit alá kell írni. Nem érti, ha tudták, hogy le fog járni a szerződés június 1-jén, akkor miért nem léptek hamarabb, miért van az, hogy a közbeszerzési eljárást nem tudják befejezni. Az ellenzéki képviselők lényegi információk nélkül vannak. Az előterjesztés már csak tényeket közöl. Nem tudják megítélni a szerződés gazdasági hasznosságát, sem a közbeszerzési eljárás törvényességét.
	Szeretnék világosan látni, hogy mibe kerül ez a miskolciaknak, a MIVÍZ üzleti tervéhez hogyan illeszkedik. Fekete doboznak nevezi a Holding működését, szeretnék, ha vége lenne a titkolózásoknak. Úgy nem tudnak felelősségteljesen dönteni, ha nem látják a szerződések előkészítését, sem a Holding gazdasági, pénzügyi helyzetét.
	Dr. Nánási Kocsis Norbert: A közterület elnevezése kapcsán kérdésként merült fel, hogyan kell az eljárást lefolytatni. Elmondja, hogy kérdést intézett Főépítész úrhoz, hogy az adott névtelen térnek lehet-e nevet adni – megjelölte a lakók által javasolt teret –, a többit az Önkormányzat intézte.
	A Hét vezér tér kapcsán megjegyezi, többször volt veszélyben ez a tér, a szocialista vezetés idejében az eladása is felvetődött, de most végül nevet kap. Szintén javasolt egy ehhez közelálló, ugyancsak névtelen terület elnevezését, ehhez a Honfoglalás tér elnevezést javasolta. Szeretné, ha ezen a téren egy tanösvény, egy parkosított terület alakulna ki.
	Fedor Vilmos: Válaszul elmondja, hogy annak a körzetnek ő volt a területi képviselője, és tudja, hogy oda nem terveztek semmit. A lakók akkor megkeresték, hogy nem akarnak oda játszóteret, akkor jutottak arra a döntésre, hogy parkosítani fognak.
	Kéri Kiss képviselő úrtól, hogy figyeljen arra, amit mond. Amikor azt állította, hogy nem a Takatával van bajuk, azt úgy értette, hogy nem a beruházással van a gond, hanem az eljárással. Ismét felhívja a figyelmet a közterületek elnevezéséről szóló rendeletre.
	Hangsúlyozza, hogy támogatják az elnevezését a területnek, de kéri, hogy először induljon el a cég, legyen kész beruházás, működjön és szeressék a városlakók, mert ekkor lehet elnevezni egy cégről területet. Ennek kapcsán egyetért Pakusza képviselő úrral.
	Jakab Péter: Felszólalásában elmondja, hogy a szennyvíz-elszállítási szerződés megkötése és a szigetelt szennyvíztároló kiépítése nem lehetőség, hanem kötelező minden ingatlantulajdonosnak. Az a probléma, hogy az elmúlt időkben ezt nem várták el mindenkitől. Kihangsúlyozza, hogy nyilvántartás sincs róla, hogy ki rendelkezik szigetelt szennyvíztárolóval.
	A vezetés gettófelszámolásról beszél úgy, hogy nem tartatja be a törvényt. Ha betartatnák a jogszabályokat, akkor ezek az áldatlan állapotok nulla forint közpénzből is felszámolhatóak lennének.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Kijelenti, hogy Jakab képviselő úr nem mond igazat.
	Dr. Simon Gábor: Úgy gondolja, hogy a történelmi Avas kérdésében konszenzus van az ülés folyamán, minden képviselő úgy látja, hogy ez olyan terület, amit végre rendbe kellene tenni, fejleszteni kellene. Az összevont tárgyalási csomagban két napirend is foglalkozik az Avassal, partfalomlás, pincebeszakadás miatt. Napokban sajtó is szólt arról, hogy az épülő támfal elmozdult, el kell bontani. Úgy gondolja, hogy ez olyan kérdéskör, amit így nem lehet csinálni. Volt egy koncepció – Integrált Városfejlesztési Stratégia –, aminek a II. üteme a történelmi Avassal sokat foglalkozott. Jelen vezetés ezt a stratégiát eltörölte, és azt mondták, hogy új jön helyette. A pincetulajdonosok nem látják világosan, hogy a városnak milyen elképzelései vannak a történelmi Avassal. Legalább az alapvető kérdésekre adott válaszoknak meg kellett volna születni a négy év alatt, mert így senki nem lát tisztán a témában, de ez a problémája az Y-hídnak is, aminek már régen épülnie kellene a korábbi bejelentések alapján. A lakosok panaszkodnak, hogy összecsomagoltak, és nem tudják, hogy mi lesz a sorsuk.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Válaszul elmondja, hogy az előző vezetésnek nagyívű bejelentései voltak az Avas kapcsán, de nem tettek semmit, a mostani vezetésnek nulláról kellett kezdeni mindent – a mérések használhatatlanok voltak.
	Földesi Norbert: Az utca elnevezéssel kapcsolatban elmondja, hogy az alapítóról szoktak utcát elnevezni, ő viszont Takada, tehát ezek szerint most a termékről – Takata – neveznek el utcát. Az előterjesztés határozati javaslatában 2014. november 30. a végrehajtási határidő. Kérdése, hogy mi tart ennyi ideig. Felhívja a figyelmet arra, hogy addig lesz egy önkormányzati választás, és az érintett közterületek a régi, vagy az új nevükön fognak szerepelni, ahol állandó bejelentéssel életvitelszerűen laknak.
	Az előterjesztések – nem első alkalommal – tele vannak helyesírási hibákkal, jó lenne erre odafigyelni.
	Több alkalommal is elmondta, eljött az ideje annak, hogy összeüljenek, és kitaláljanak egy koncepciót. Az avult telepek felszámolása 2004-ben kezdődött el Miskolcon (MIK Zrt. lakáskoncepció), öt ilyet számolt fel az előző városvezetés, mint a Mész-telep, Perecesi-telep, Szondi-telep, Eperjesi úti kolónia vagy a Békeszálló. Üljenek le, egyeztessenek, és akkor nem lesznek olyan problémák a sajtóban, mint most, amikor teljes negatív fényben tüntetik fel Miskolcot.
	Dr. Simon Gábor: Elmondja, hogy a szocialista vezetés ideje alatt 16 jogerős építési engedély volt az Avas területére, ami az IVS beadásának feltétele volt. Ezt csak folytatni kellett volna, mint a villamos projektet, de sikerült elrontani. Kérdezi, hogyha minden vizsgálatot elvégeztek három év alatt, akkor hogyan lehet az, hogy a 20 méter széles támfal megrogyott. Az biztos, hogy egy ilyen területet így nem lehet kezelni. Arra hívta fel a figyelmet korábban is, hogyha eddig nem, akkor legalább most dolgozzanak ki egy egységes koncepciót.
	Pakusza Zoltán: Úgy gondolja, hogy egy vitában azt mondani egy képviselőnek, hogy nem mond igazat, az erős. Azok az adatok, melyeket Jakab képviselő úr felsorolt, megdöbbentőek, és a város polgármesterének ezeket számon kellene kérnie az illetékesektől. Az adatok valóságát a vízmű cég vezetője is alátámaszthatja. Mindenkinek szigetelt szennyvíztárolóval kell rendelkeznie saját költségen, ezt írja elő a törvény, így nem értik, hogy miért nem kéri ezt mindenkitől számon a város.
	Kommunikációs trükknek nevezi azt, hogy telepfelszámolások című előterjesztést nem tárgyalnak. Arról beszéltek, hogy 1,5-2 millió forintot fognak adni azokban a MIK-es ingatlanokban lakó családoknak, akik gyakorlatilag nem tartották be a közösségi együttélés szabályait.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Megállapítja, hogy nincs több hozzászólásra jelentkező képviselő, a napirendek feletti vitát lezárja.
	Válaszul elmondja, hogy a Jobbikos képviselők nem gondolkoznak azon, hogy mi lesz azokkal az emberekkel, akik a felszámolt telepekről kikerülnek. Jogi, hatósági, kényszerítő eszközökről beszélnek, de arról, hogy mi történik utána, hová kerülnek, arról nem. Minden problémát orvosolni kell, aki segítséget kér, azt támogatni kell, aki elköltözne, azt pedig abban segíteni.
	A vita során felmerült kérdésekre Rostás László főépítész urat kéri fel válaszadásra.
	Rostás László: A vitában elhangzottakra reagálva elmondja, hogy az Y-híd esetében a lakossági felvetéseket figyelembe vevő rendezési terv az aktuális. Nem történt változás az elmúlt időszakban.
	Tavaly feltárták az összes korábbi vízfolyást az Avason, kitisztították. A tavaly lezárult geológiai vizsgálatok alapján a bentonitos réteg csúszik, ezzel nem tudnak mit kezdeni. Feltételezhető, hogy a szakszerűen elkészült partfal az eső miatt elfolyó bentonit réteg, illetve a két földrengés következtében csúszhatott meg. Elmondja, hogy amíg az alapok nincsenek letisztázva, addig semmiféle beruházást nem érdemes véghezvinni.
	Az Advent tér elnevezésre a hivatalos írásos javaslatot még nem adták be a Főépítészeti Kabinethez. A napokba érkezett hozzájuk hivatalos megkeresés ennek kapcsán, így most hivatalból elindítják az ügyet.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni a tájékoztatást.
	Szintén válaszadásra adja meg a szót Pfliegler Péter alpolgármester úrnak.
	Pfliegler Péter alpolgármester: Megkérdezi, ha valaki a választás évében bármi pozitív dolgot csinál, akkor az kampányízű, mert így akkor nem szabad csinálniuk ebben az évben semmit. Egy kisszámú, gyermek- és háziorvosokat érintő pozitív rendeletmódosításról van szó, amely azoknak az embereknek segíti a munkáját, akik a sürgősségi betegellátás és életmentést végeznek.
	Leszögezi, hogy a szennyvizes anyag nincs elkésve, éppen időben került a Közgyűlés elé. Hangsúlyozza, hogy nem szerződéskötésről, hanem módosításról van szó. Csak addig szól, amíg ki nem választják az új közszolgáltatót és szerződést nem kötnek. Tehát egy bizonyos ideig – amíg szükséges – meghosszabbítják a szerződést.
	Burkoltan, de felhozta az ellenzék a finn darugyár ügyét. Elmondja, hogy a cég azt mondta, hogy jelen pillanatban nem építkezik a recesszió miatt. Folyamatosan tárgyalnak velük, de ha érkezik oda egy új befektető, aki kiválthatja ezt a beruházást, meg fogják oldani. Elmondja, hogy nagyobb iparterületekre vezető utakat mindenhol a nagyobb beruházást végző cégekről, vagy azok alapítójáról neveznek el. Így történik ez Miskolcon a japán céggel is. Mivel nyáron nem lesz Közgyűlés, szeptemberre pedig valószínű, hogy elkészül a cég, ezért most időszerű az utca elnevezése. Véleménye szerint mindenképpen hasznos egy eddig névtelen út elnevezése.
	Az Avas kapcsán nagyon sajnálatos, hogy egy kifogástalan állapotban elkészült támfal 4 métert lecsúszott. Nagyon meg kell gondolni, hogy a következő támfalépítések hogyan valósuljanak meg, kiemelt műszaki odafigyelésre van szükség. Egy családot kellett kiköltöztetni, de számukra lakhelyet biztosítottak.
	Nem írtak ki új IVS pályázatot, így nem tudták volna folytatni az IVS beruházásokat, de lesznek új pályázatok (ITS), amiben a vízelvezetés, közutak és közvilágítás lesz a központi kérdés. Az elmúlt időszak vizsgálatai alapján új koncepcióra, új megvalósítási módszerre van szükség a partfal rekonstrukciók esetében. A rendszertelen és nagyon nagy mennyiségű esőzések, valamint a földmozgások is megkérdőjelezik az eddigi módszereket.
	Kiemeli, hogy az elmúlt évi jogalkotó tevékenység következtében közel tízszeresére növekedett az elszállított hulladékmennyiség, azaz az előző időszakhoz képest tizedére csökkent a környezet szennyezése. Ezzel is bizonyították minden miskolci számára, hogy a „zöld város” eszményét nemcsak mondják, hanem teszik is.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni Alpolgármester úrnak a tájékoztatást.
	Rátérnek a sportfejlesztéssel kapcsolatos napirendek összevont tárgyalására.
	4. napirend: Javaslat az MVSI Miskolc Városi Sportiskola Nonprofit Közhasznú Kft., az MVLC Miskolci Vízilabda Club Nonprofit Kft., az MVSC Miskolci Vasutas Sport Club, a MEAFC Miskolci Egyetemi Atlétika és Futball Club, a MISI SC Miskolci Városi Sportiskola Sport Club, 2014-2015. évi társasági adó támogatásból finanszírozandó létesítményfejlesztésre és tárgyi eszköz beszerzésre, utánpótlás nevelésre irányuló pályázatához önerő biztosítására
	6. sürgősségi napirend: Javaslat a labdarúgócsapatot működtető Diósgyőr FC Kft.-vel megkötött támogatási szerződés meghosszabbítására
	10. sürgősségi napirend: Javaslat a Diósgyőri Stadionrekonstrukciós Korlátolt Felelősségű Társaság tagjai között létrejövő szindikátusi szerződés jóváhagyására és a társaság részére történő vagyonjuttatással kapcsolatos döntések meghozatalára, valamint a Diósgyőr FC Kft-vel, illetve a BorsodSport Invest Kft-vel kötött többoldalú megállapodások utólagos jóváhagyására
	Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
	Dr. Kriza Ákos polgármester: A 4. napirendi ponthoz előterjesztői módosító indítványt nyújtott be.
	Felkéri Dr. Menyhárt Szabolcs osztályvezető urat, hogy tegye meg szóbeli kiegészítését.
	Dr. Menyhárt Szabolcs: Az előterjesztés kapcsán arra tesznek javaslatot, hogy a Diósgyőri Stadionrekonstrukciós Kft. tagjai által létrejövő szindikátusi szerződést a Közgyűlés hagyja jóvá, és egyúttal döntsön a stadioningatlanok projektcégébe történő apportálásáról. Tájékoztatja a megjelenteket, hogy az egyik tavaszi Közgyűlés alkalmával döntés született a Stadionrekonstrukciós Kft. létrehozásáról, és a vonatkozó elképzelések, fejlesztési javaslatok alapján a PMSK Zrt. 85%, Miskolc Önkormányzata 10%, míg a Miskolc Holding 5%-os tulajdont szerzett. Ennek tükrében az állami szereplő vállalja a központi költségvetési forrás biztosítását, míg az Önkormányzat és a Holding a vonatkozó stadionok apportálását.
	A szindikátusi szerződés mellett arra kéri a Közgyűlést, hogy támogassa a stadioningatlan, illetve a napos oldali lelátó projektcégbe történő apportálását.
	Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy 2014. június 6-án ünnepélyes keretek között a diósgyőri labdarúgást működtető DFC Kft.-vel, illetve a – befektető – BorsodSport Invest Kft-vel jelentős megállapodásokat tudott az Önkormányzat megkötni, melyek azt szolgálják, hogy a stadionrekonstrukció elől elháruljanak azok a jogi, technikai akadályok, amelyek idáig gátolták a tényleges építkezési folyamatot.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni a tájékoztatást.
	Pénzügyi Bizottság: a 4. napirendi előterjesztést tárgyalta és egyhangúlag támogatta az elfogadását.
	Városgazdálkodási- és üzemeltetési Bizottság: a 4. napirendi előterjesztést tárgyalta és egyhangúlag támogatta az elfogadását.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirendek feletti vitát megnyitja. Hozzászólásra jelentkezett képviselőknek adja meg a szót.
	A vitában hozzászólók:
	Bartha György: Az összevont napirendek közül a 4.-hez szól hozzá, mely arról szól, hogy a sportiskolából a TAO sportágaknak az utánpótlásai kikerüljenek azokhoz az egyesületekhez, ahol a felnőtt csapatok is dolgoznak. Ez így volt addig, amíg a sportiskola újjá nem szerveződött, ami azért volt indokolt, mert az utánpótlás sporttal mindig az volt a gond, hogy forráshiányos volt. A TAO óriási segítség azoknak, akik csapatsportágakban működnek. Elmondja, hogy a fejlesztések már elkezdődtek – intézmény, működés. Ha kivezetik a TAO-t, akkor újra előállhat az a helyzet, hogy a felnőtt csapat viszi el a pénzt, és forráshiányos lesz az utánpótlás. Kérdésként merül fel, hogy mi lesz utána. A sportiskolánál van lehetősége az Önkormányzatnak a támogatás ellenőrzésére, de a kluboknál erre nincs. Elmondja, hogy a sportiskolának a létszáma – ezzel a döntéssel – majdnem a felére fog csökkenni.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Válaszul elmondja, hogy ezek valós kérdések, amelyeket feltettek az államtitkárnak is, és ezek alapján hozták meg a döntéseket, melyek következtében optimálisabb lesz az utánpótlás és a versenysport szempontjából is. Kihangsúlyozz, hogy a TAO-s ellenőrzések nagyon szigorúak, a közpénz felhasználása ilyen szempontból biztonságos – bár való igaz, hogy nem a város, hanem az állam végzi, de közösségi pénzek felhasználásról van szó. A jövővel kapcsolatos kérdéseket próbálják átlátni, hogy melyik irányba indul el a sport. A TAO-s támogatásokon keresztül annyi támogatás áramlott az utánpótlás-nevelésbe, a sportba, mint nagyon régen nem. Egy a fontos, egy a cél: minél több gyermek sportoljon és minél jobb minőségű sportlétesítmények- intézmények legyenek. Ebben mindig megtalálták a közös hangot.
	Dr. Tompa Sándor: Felszólalásában elmondja, hogy azok a cégek, akik társasági adót, illetve osztalékot fizetnek, egy részét sport célokra felajánlhatják, azaz költségvetésbe befolyó összegekről van szó, közpénzekről. Éppen ezért lenne fontos, hogy lássák ezek lehívásának sorsát. Példaként hozza fel a stadionfejlesztést, ahol még mindig nincs feltöltve a TAO-alap, amely biztosíthatná a stadionfejlesztés elindítását, a tapolcai medenceépítést, vagy a Diósgyőri Uszoda fejlesztését. Kihangsúlyozza ismét, hogy közpénzekről döntenek, és nem látni az eddigi döntések eredményeit, hogy mennyit szántak a megnyitott fejlesztésekre.
	- Az ülést Dr. Zsiga Marcell alpolgármester vezeti -
	Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Válaszul elmondja, hogy figyelnek arra, hogy a TAO pénzek megfelelően legyen elköltve, de a stadionfejlesztésnek nincs köze ehhez, arra 4,5 milliárdot biztosít a Kormány. Vannak olyan beruházások Miskolcon, amelyek ciklusokon átívelnek. TAO pénznek köszönhetők például a kettes jégpálya befedése, vagy a tapolcai nagymedence. El kell ismerni, hogy vannak olyan beruházások, melyek a TAO pénzeknek köszönhetőek.
	Dr. Mokrai Mihály: A sportlétesítmények építése Miskolcon – kiemeli a DVTK stadiont – több szempontból aggályos. Véleménye szerint a vezetés becsapja a miskolciakat. Három feltétele volt a beruházásnak: a DSM Kft. kisebbségi tulajdonának megvétele, a második 150 millió forint letétele és a DSM-en lévő jelzálogjogok törlése, a harmadik feltétel a felszámolás, ami elindult a cég ellen. Elmondja, hogy ha holnap nem kérnek hosszabbítást az eljárásra, akkor semmit nem tudnak építeni ott. Ha holnap jogerőre emelkedik a felszámolás a cég ellen, így egy felszámolás alatt lévő cégből apportálnak dolgokat, az csődbűntett, így ez esetben fedezetelvonó csődbüntettet követ el a testület azon tagja, aki igennel szavaz. Meglátása szerint légvárat épít a vezetés, melynek nincsenek szilárd alapjai addig, amíg nem teszik meg azt a három dolgot, amit sorolt.
	- Az ülést Dr. Kriza Ákos polgármester vezeti -
	Bartha György: TAO-val kapcsolatos gondolatmenetét folytatja. Arra szeretne választ kapni, hogy a TAO-s feltöltések azoknál az utánpótlást nevelő egyesületeknél, hogyan állnak. Hangsúlyozza, hogy nem az összegre, hanem százalékadatra gondol.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Utánanéznek a feltöltések tekintetében, és 15 napon belül írásos választ adnak a kérdésre.
	Dr. Tompa Sándor: A sportfejlesztéssel kapcsolatos előterjesztésekről Alpolgármester úr is elmondta, hogy vannak ciklusokon átívelő fejlesztések. Úgy tűnik, hogy a DVTK Stadion erre a sorsra fog jutni. A TAO feltöltésekkel tisztában kell lenniük a képviselőknek, a miskolciaknak. Nem tudni pontosan, hogy az eddigi önerő vállalások, milyen hozadékkal jártak. Szeretné megerősíteni előző felszólalásában elhangzottakat, hogy fontos lenne ezeknek a TAO felajánlásoknak az összegszerűségét is látni, lévén, hogy közpénzekről van szó. Megjegyzi, úgy gondolják, hogy a ciklusokon átívelő DVTK stadionfejlesztése, a 4,5 milliárd is közpénz.
	- Az ülést Dr. Zsiga Marcell alpolgármester vezeti -
	Dr. Mokrai Mihály: Kiosztásra került most egy papír, melyre a bíróság azt állította, hogy az ügyvéd beadványát nem tudja értelmezni. Két lehetősége van: vagy vitássá teszi a követelést – amit nem tud –, vagy 45 napos fizetési határidőt kért. A kiosztott papír idejétmúlt, e hét pénteken jár le a bíróság által adott határidő, melyre válaszolni kell.
	Kijelenti, hogy a miskolci szocialisták támogatják a stadionépítést Diósgyőrben, de ezt az ügyet rendbe kell tenni, mert így bűncselekményt követnek el.
	Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Megjegyzi, alaposan fognak eljárni, nem szeretnének úgy járni, mint az előző városvezetés például a Selyemréti Strand esetében, vagy a Vizek Völgye projekttel. A vezetés a realitás talaján áll, a sport fontos mindenkinek, megfelelően szeretnének fejleszteni, és minden jó szándékuk azon van, hogy jó eredményeket érjenek el ezen a területen is.
	Földesi Norbert: A TAO-s pénzügyi mozgások, a támogatások feltöltése, felhasználása kapcsán kérdezi, igaz-e, hogy volt belső vizsgálat a sportiskolánál, és frakciója nevében kéri ennek a végeredményét. Bele szeretnének tekinteni abba a szerződésbe, amit a Pricewaterhouse céggel kötöttek a TAO pénzek kapcsán, mely információi szerint előnytelen szerződés a városra nézve. A Tapolcán épülő medencével kapcsolatos hírek arról szólnak, hogy csúszhat az átadás, és műszakilag is vannak elmaradások. A kimutatások tükrében meg tudnák nyugtatni azokat szülőket, akik a témában sok kérdést tesznek fel nekik: ezek a pénzek nem oda vándoroltak, amire a kiírás szólt, ezekből a pénzekből nemcsak a gyerekek sportruházata és utaztatása lett kifizetve, hanem egyéb tevékenységek.
	- Az ülést Dr. Kriza Ákos polgármester vezeti -
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Megállapítja, hogy nincs több hozzászólásra jelentkező képviselő, a napirendek feletti vitát lezárja.
	Hozzászólók:
	Dr. Mokrai Mihály: Felhívja a figyelmet arra, hogy a város honlapján a márciusi Közgyűlés jegyzőkönyve az utolsó, amit olvasni lehet, pedig azóta volt több ülés is. Szeretné megtudni, hogy a hiányzó ülések jegyzőkönyveit hol lehet fellelni, ki tudja neki bemutatni és mikor kerül fel a honlapra.
	A főutca lakosai közül fordultak hozzá problémájukkal, hogy korábban a főutcán a szemeteseket kora reggel ürítették. Most már ez nem így van, egész nap kint vannak, büdösödnek. Kérdése, hogy miért nem lehet megoldani legalább a főutcán, hogy a szemeteseket a hajnali órákban elszállítsák.
	Harmadik felvetése, hogy a szökőkutak takarítására jobban oda kellene figyelni. Megjegyzi, hogy vannak, akik sajnos azokban fürödnek, és borzasztó állapotokat hagynak maguk után.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Jogosnak tartja Képviselő úr felvetését. Eddig is kérték, de most nyomatékosítani fogják, hogy figyeljenek oda a szemétürítésre.
	A szökőkutak vonatkozásában is egyet ért. Sajnos ez Európa szerte probléma a nyári időszakban. A közterület-felügyeletet már többször kérték, hogy lépjenek fel ellenük, de teljesen nem lehet megszüntetni ezt a tevékenységet, különösen ebben a melegben.
	A múlt hétvégén két komoly sportesemény volt Miskolcon. Az egyik a 22. Bükki Hegyi Maraton, valamint Kondenzgyík Maraton Miskolc hegyi kerékpár verseny. Mindkét rendezvény nagyon sikeres volt. Az utóbbi verseny két főszervezőjének – Szűcs István és Nagy András – egyéves uszodabérlettel ismeri el munkáját.
	A hegyi maratonon az Önkormányzat női váltója II. helyezettként, míg a férfi VI. lett, nekik is gratulál.
	- Az ülést Dr. Zsiga Marcell alpolgármester vezeti -
	Gazdusné Pankucsi Katalin: Tájékoztatja a miskolciakat, a körzetében élőket, hogy június 21-től, újra közlekedik a „0”-ás villamos. Megjegyzi, hogy ezt többen kérték a Vasgyári lakosok közül, és örömteli, hogy sikerült megvalósítani.
	A választókörzetében élőket invitálja június 14-én, szombaton a Komlóstetőn megrendezendő Családi Napra, mely 14.00 órakor kezdődik. Mindenkit szeretettel várnak.
	Pakusza Zoltán: Már több alkalommal is jeleztek, hogy Perecesen az egyik legfontosabb probléma a csapadékvíz-elvezetése. Arra is felhívta már a figyelmet, hogy jó lenne egységes, a település egészére vonatkozó tervet készíteni, amit később - ha az anyagiak engedik – meg lehetne valósítani. Kérdése, hogy van-e ilyen terv – amit esetleg csak aktualizálni kell –, vagy nincs, mert akkor javasolja az elkészítését, mely ciklusokon átívelve kerülhetne megvalósításra.
	Felhívja arra a figyelmet, hogy Peresen a nemzeti ünnepek alkalmával nincs zászló kihelyezve a villanyoszlopokra, a lakók viszont jelezték, hogy szeretnék, ha lenne nemzeti színű lobogó.
	Megköszöni a MIK-nek, hogy a volt mozi területén megkezdték a rendrakást. A helyszíni bejáráskor azt tapasztalta azonban, hogy még csak félig van kész a kért kaszálás és az illegálisan lerakott hulladék elszállítása. Kérdése, hogy ez így marad, vagy még csak nincs befejezve a munkafolyamat.
	A Márton Bíró utca 2/10. előtt van egy kiszáradt fa, félnek az ott élők, hogy kidől és kárt tesz a házakban, ill. balesetveszélyes is. Intézkedést kér ennek kapcsán.
	A Kárpáti és a Stadion utca kereszteződésében volt egy kátyú, amit a Városgazda kijavított – amit ezúton is köszön. Felhívja a figyelmet arra, hogy a másik kátyú esetében megsüllyedt az akna is, így az a TIGÁZ feladata lenne, ebben szintén intézkedést kér.
	A Kiss Tábornok utcán, a kisvasút végállomásánál – többen is megkeresték a problémával – van parkoló, mégis nagyon sokan az ott lévő bisztró előtt állnak meg gépjárműveikkel. Felveti, hogy ott a járdán való parkolást egy táblával meg kellene tiltani.
	Földesi Norbert: A Szent István 2-4. szám lakói keresték meg azzal, hogy egy behajtani tilos tábla eltűnt – állítólag az önkormányzat részéről került leszerelésre –, azóta a parkolás és az autóforgalom annyira megnövekedett, hogy az a lakók mindennapjait erősen befolyásolja. Elmondásuk szerint mára szükséges papírokat beadtak az Önkormányzathoz az eredeti állapot visszaállítása érdekében. Ez ügyben kér segítséget.
	Hangsúlyozza, hogy már a negyedik Közgyűlés alkalmával kérdezi, hogy mikor kezdődik a körzetében az útburkolatjelek festése, ill. egy ütemtervet kér ezzel kapcsolatban. Elektronikus üzenet formájában is megfelel, csak mielőbb.
	Kb. két hónapja küldött egy levelet a Középszer 2. számmal kapcsolatban. Itt az esőzések miatt romlott a partfal állapota, bokáig járnak az emberek a sárban, várja a választ és a megoldást.
	A parkolók és a kisebb utcák kátyúzásáról érdeklődik, hogy történik-e valami az idén, vagy képviselői alapja terhére kell megcsináltatnia.
	Az elmúlt ülés alkalmával érdeklődött a közmunkások kapcsán, mert még nem találkozott a választókerületéhez rendelt csapattal.
	A Városház tér 7. szám alatti MIK-es prémiumlakásról is érdeklődik, hogy ki lakik benne, volt-e pályáztatás ennek kapcsán.
	Bartha György: Pfliegler Péter alpolgármester felé intézi a kérdését, hogy mikor indul a munka a Mária és a Csavar utcán, el lehet-e indítani a feltételes közbeszerzést a munka gyorsítása érdekében – ilyen intézkedésre már volt korábban példa. Megjegyzi, hogy a hatóságok által előírt határidő hamarosan lejár.
	A Bródy Sándor utcában csapadékvíz-elvezetési problémák merültek fel, kéri az illetékes osztály segítségét.
	Bükkszentlászlói templomtornyot ledöntötte a szél, komoly anyagi kár keletkezett. Kéri a városvezetést, hogy segítsenek valamilyen hozzájárulással.
	Érdeklődik, ahogy korábban is, hogy a MIK Zrt. mely társasházaknak, lakásszövetkezeteknek tartozik közös költséggel és mennyivel. Nem kapott erre elfogadható választ, így ismét megkérdezi. Hangsúlyozza, érdemi választ kér.
	Dr. Kovács László: Felszólalásában elmondja, hogy Ómassa az része Miskolcnak, ahol nagyobb esőzések idején komoly árvizes problémák merülnek fel. Kéri, vizsgálják meg hogyan lehetne a következő évi költségvetési keretből az átereszeket átalakítani úgy, hogy elvezessék a vizet.
	Lillafüreden lassan egy éve adták át a felújított függőkertet, mely ismét régi fényében csillog, nagyon sok turista keresi fel. Az elmúlt napok jelzése szerint azonban egyes virágágyásokból virágokat loptak ki. Már az átadás környékén is felvetődött, és most javasolja is, hogy a Városgazda részéről alkalmazzanak ott egy teljes munkaidős kertészt, így a virágtolvajlást is meg tudnák előzni.
	Visszatérő probléma, hogy a Hegyalja u. 2–4. szám mellett még mindig nem készült el a játszótér, mely már hosszú ideje – két éve – tolódik.
	Az Árpád utca 50–54. szám között nem tudnak az autók parkolni, szeretné tudni, mikor történhet ott érdemi beruházási munkálat.
	Dr. Tompa Sándor: Az elmúlt Közgyűlésen is a közbeszerzések átláthatatlanságáról, titkos jellegéről beszélt. Ismételten kérdezi, hogyan lehet a végére járni annak, hogy a közbeszerzési értesítőben ne bírságokkal találkozzanak. Kérdezi, hogy van-e következménye, ha a közbeszerzések kapcsán a várost bírságolják.
	A Lézerpont Látványtár, illetve annak értékgyűjteményének hasznosítása kapcsán érdeklődik, hol tart ez a folyamat, mikorra fejeződik be.
	Kérdezi, hogy a Kormány ítélt-e Miskolc városának játékkaszinó létesítési lehetőséget, hol tart az ügy.
	A „behajtási engedélyek ellenőrzése a belvárosban” című 2013. évi önkormányzati határozatról is kérdez, hol tart, milyen következményei és tapasztalatai vannak. Megjegyzi, hogy továbbra is rengeteg járművet lehet a belvárosban látni, aminek nem biztos, hogy ott van a helye.
	Varga Gergő: Felszólalását azzal kezdi, hogy valótlan állítások jelentek meg pártjukról a médiában, hogy lázítják a számozott utcákban élőket, hogy nem értenek egyet a telepfelszámolással. Hangsúlyozza, hogy ez nem igaz, mert a módjával nem értenek egyet. Megjegyzi, hogy ez ügyben is voltak javaslataik, ahogyan a lakótelep komplex rehabilitációs programját is elkészítették.
	A Bizottsági ülésen is szerette volna napirendre felvenni, hogy az antiszegregációs tervét Miskolcnak – amit 2008-ban fogadtak el – tárgyalják meg, ill. kérjenek egy beszámolót a Hivataltól, de Elnök úr szerint, erről nem kellett tárgyalni. Ennek tükrében kéri Polgármester urat, hogy számoljanak be az antiszegregációs tervről, hogy annak milyen részei valósultak meg, mik a tervek a Muszkás oldallal és a többi olyan szegregátummal a városban, amiről jelenleg nem beszél a vezetés. Kérdése, hogy készítenek-e egy akciótervet a következő időszakra.
	Szeretnék látni a fészekrakós lakások megvásárlásáról az OTP-vel kötött megállapodást.
	- Az ülést Dr. Kriza Ákos polgármester vezeti -
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Válaszul megjegyzi, hogy a Közgyűlés előtt volt a kérdés, döntöttek is róla.
	Dr. Gonda Géza: Választókörzetében élőknek ad tájékoztatást arról, hogy évtizedes problémát sikerült megoldani. A Sütő János utca utáni járdaszakasz megépítésre került a Templom térig húzódóan. Elmondja, hogy ez nagy beruházás volt és egyben sikeres is, a lakók nagyon örülnek az eredménynek.
	Azt is elmondja, hogy szombaton szeretettel vár mindenkit Hejőcsabán, ahol a két új EU-konform játszótér kerül átadásra.
	Fedor Vilmos: Emlékezteti a megjelenteket arra, hogy éppen 70 éve – június 12. napján – indult el az első halálvonat miskolci zsidókkal a haláltáborokba. Javaslatot tesz arra, hogy tartsanak egy ülést akár szeptemberben ennek az emlékére. 2014 januárjában a Kormány az évet a holokauszt emlékévvé nyilvánította, ennek kapcsán is méltó lenne a megemlékezés.
	Kéri Polgármester urat, hogy 70 másodpercben emlékezzenek a 70 éve elhurcolt emberekre.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Az ülés végére javasolja a megemlékezést, amikor mindenki jelen lesz.
	Dr. Nánási-Kocsis Norbert: Bejelenti, hogy idén III. alkalommal kerül megrendezésre a Péter-Pál-napi mulatságok a Szentpéteri kapu városrészben, a Kassai utcai Általános Iskola udvarán, július 28-án 14.00-21.00 óráig. Fellépnek helyi civil szervezetek, nyugdíjas klubok, valamint sztár vendégek is – ByTheWay, Dér Heni és Szűcs Judit. Mindenkit szeretettel várnak.
	Fodor Zoltán: Az Avas III. ütemben élők kérését tolmácsolja, hogy a 31-es buszról szülessen végre pozitív döntés, járjon fel újra az Avas-tetőre.
	Köszönetet mond a hivatali munkatársaknak, akik a Várostörténeti vetélkedő és a szárazelem-gyűjtési akció során munkájukkal is lehetővé tették, hogy a városházán tartsanak rendezvényt, akár hétvégén is.
	Bejelenti, hogy körzetében június 14-én 10.00 órakor felavatják a harmadik Újszülöttek Parkját is, ahol a körzetben született gyerekeknek kapnak egy-egy fát, ezúttal 54-et ültetnek el.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Singlár Zsoltnak, az MVK vezérigazgatójának adja meg a szót a 31-es busz kapcsán.
	Singlár Zoltán: Örömmel ad tájékoztatást arról, hogy június 16-tól a 31 Y jelzésű járat az Avas III. ütemében, menetrendváltással beindul. Megjegyzi, hogy a honlapjukról a menetrend már le is letölthető. Hangsúlyozza, hogy követik és figyelembe veszik a lakosok igényeit.
	Fodor Zoltán: Köszöni szépen az intézkedést.
	Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: A 14. választókerületben történt fejlesztésekről számol be. Elkészült a Báthori és a Zoltán utca sarkán a parkoló aszfaltozása.
	A Miklós és József utcán javították a járdát, a Miklós és a Rácz utca sarkán új szakasz épült. Kihelyezésre kerültek az villanyoszlopokra a muskátlik. Kéri a Városgazdától a kialakított virágágyások kapálását és gyommentesítését.
	A Kőporos lakótelepen fejlesztik a játszóteret. Az Őrs, Rácz, Gyula utca által határolt területen is új játszótér lesz hamarosan.
	Több tucat vadonatúj utcabútor, padok, szemetesek kerülnek kihelyezésre.
	Új aszfaltburkolatot kap a Báthory utca még nyáron.
	Az Ifjúsági Sporttelep reményei szerint mielőbb megújul, ahol rekortán futófelületet szeretnének kialakítani, valamint a klubházat is szeretnék rendbe tenni, és a kerítést átfesteni.
	A Gyula utca 54. előtt csapadékvíz-elvezető rendszer épül, a bekötőutat leaszfaltozzák.
	A múlt héten Trianon-emlékművet avattak a Győri kapuban. Méltó emlékhely született, mely szép közösségi tér is lesz.
	A Fadrusz utcában elkészült a közelmúltban a járda. Ezúton is köszöni a lakosság türelmét a munkálatok során.
	Szabó Sándor: Jelezi, hogy a Kis-Hunyad utca elején hibás az aszfalt, melynek javítását kéri.
	A Deák téren több lámpaoszlopot kicseréltek tavasszal, de a tövében az aszfaltozás elmaradt.
	A Patak utcai mélygarázs építésekor a Kossuth utca rendkívüli terhelést kapott, állapota megromlott, kérdése, hogy mikor javítják ki? Elmondja továbbá, hogy a lakók aláírás gyűjtési akciót is szerveznek a lakások értékének romlása miatt.
	Jelezi, hogy a Széchenyi utcai üzlettulajdonosok panaszkodtak, hogy az élelmiszerbolt – Tesco - környékén italoznak, a kapualjakat nyilvános WC-nek használják, és randalíroznak. Hathatós segítséget kér az ügyben.
	Megköszöni, hogy a Széchenyi utcára kiültették a facsemetéket, de jelezi, a Centrum előtt egy fát ki kellene vágni, mert kiszáradt.
	Molnár Péter: Megköszöni a Városüzemeltetési Osztálynak és a Városgazdának, hogy a Vörösmarty utcai aluljárót lezárták éjszakára, a lakosok már érzékelik, hogy nem olyan koszos. Ettől függetlenül szükséges lenne, hogy az aluljáróban mielőbb történjen egy nagyfokú fertőtlenítés, valamint festés is. Kéri, hogy ezt mielőbb intézzék az illetékesek.
	Választókerülete szívében, a régi Mesecukrászda mögötti téren elkezdődik a nagyberuházás, melynek keretében 20 millió forintért a jövő héttől rendbe teszik a teret. Ezzel kapcsolatos minden támogatást köszön. Elmondja, hogy a tegnapi napon ott egy Lakossági Információs Irodát is nyitottak, mely a városrész érdekeit hivatott szolgálni.
	Részéről már több alkalommal elhangzott lakossági kérés, hogy a Munkácsy köz végén ideje lenne már egy zebra felfestése. Megjegyzi, tudomása szerint a Városgazda ezt jövő héten megteszi.
	Nagyon várják a kátyúzást is a Vörösmarty városrészben, reméli, hogy mielőbb oda is elérnek a munkálatok.
	A Király u. 16–26. mögötti fizetőparkoló megsüllyedt, folyamatos a lakossági panasz. Felajánlja ez ügyben a segítségét is. Megjegyzi, hogy hasonló probléma az út túloldalán, a Király u. 28., Vörösmarty 56-64. közötti részen is megjelent.
	Örömteli hír, hogy a Bihari utcában teljes aszfaltcsere lesz nyáron.
	Jakab Péter: A mai napirendi javaslatban reggel még szerepelt egy fontos előterjesztés, a város munkaterve, melyhez benyújtottak egy módosító indítvány az ingyenes gettófelszámolással kapcsolatban. Az anyagot levette Polgármester úr napirendről, pedig erről fontos lett volna véleménye szerint beszélni. Azt mindenki tudja, hogy eddig gettófelszámolásról nem szavaztak, csak arról, hogy kétmilliót fizetnek annak, aki kiköltözik. A módosító javaslatuk arra is lehetőséget biztosított volna, hogy a városvezetés egyértelművé tegye, hogy tényleg akarja-e a gettófelszámolást. A vezetés politikája nem a gettófelszámolás, hanem azok fejlesztése irányába mutat, ezért szerették volna megvitatni, hogyan lehet valójában felszámolni a 15 miskolci gettót úgy, hogy az az adófizetőknek ne kerüljön pénzbe. Meg szerették volna mutatni, hogyan lehet az „érpataki modellt” átültetni a miskolci gyakorlatba. A Jobbik ezért aláírásgyűjtést kezd az ingyenes gettófelszámolás érdekében.
	A Jobbik minden kiontott embervért tragédiának tart, de több holokauszt megemlékezés volt már.
	Javasolják, hogy Trianon-emlékülést tartsanak az I. világháború kitörésének 100. évfordulójára tekintettel, miskolci helyszínnel.
	Dr. Kiss János: Reagálni kíván Jakab képviselő úr szavaira. Szerinte beszélni könnyű, de a Jobbikos képviselők szavazatukkal nem álltak ki a nyomortelepek felszámolásáért. Megjegyzi, hogy amikor a Fidesz bejelenti, hogy aláírásgyűjtésbe kezd a telepfelszámolás kapcsán, nagyon átlátszó lépés a Jobbiktól, hogy ezt lemásolja.
	Közérdeklődésre tarthat a hír számot Miskolcon, hogy bocsánatkérésre kötelezte a Debreceni Ítélőtábla Káli Sándort és az MSZP országos központját, mert valótlanul állították 2013 márciusában, hogy Kriza Ákos bizonyítékot hamisított. Két dolgot üzen ez: az egyik, hogy a mese végén a jó győz, a rossz mindig elbukik, a másik, hogy a bocsánatkérés politikai kultúrája csak akkor működik az MSZP-ben, ha kényszerítik erre őket. Még bocsánatkérést javasol az MSZP-nek, fészekrakó ügyben, hogy gyengék voltak, képtelenek voltak megvédeni Miskolcot.
	Dr. Simon Gábor: Felszólalásában elmondja, hogy Káli Sándor törvénytisztelő ember, ahogy Kriza Ákos is, amikor szilveszterkor kért bocsánatot tavaly, miután erre kötelezte a bíróság. Ő vezette be a bocsánatkérés kultúráját.
	Szerinte valami csúnya dolog működik a Hivatalban. Az előző Közgyűlés alkalmával néhány fontos kérdést tett fel, például a mezőkövesdi reptérről. Azt válaszolták, hogy majd egyszer lesz terv és akkor ő is fog tudni róla.
	A MIK lakások kapcsán is tett fel kérdéseket, sorsukról érdeklődött. Levélben fordult a jegyzőhöz, hogy kimutatást kér a MIK-es lakásokról, aki a MIK-hez irányította, a cég pedig visszamutatott a jegyzőre. Végül a Közgyűlésen tette fel kérdéseit, és érdekes levelet kapott, amiben azt írták, nem találják a korábbi leveleit. Kéri, hogyha a levelei el is tűntek, akkor a Közgyűlés alkalmával elhangzott kérdéseire válaszoljanak.
	Kérdése még, hogy mi annak az oka, hogy a zöld szigetek a villamosmegállók környékén nem zöldek, inkább gyomszigetek. Kérése, hogy a gyomos megállókat tegyék rendbe, vagy ültessenek oda évelő növényeket.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Bejelenti, hogy a közérdekű bejelentések és kérdések végére értek, így az előterjesztésekről történő tételes szavazás következik.
	1. napirend: Javaslat az építményadóról szóló 43/2013. (XI.25.) önkormányzati rendelet módosításáról
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy rendelet megalkotásáról kell dönteniük, melyhez minősített többség, legalább 15 igen szavazat szükséges.
	A Közgyűlés 18 igen, 0 nem szavazattal, 7 tartózkodás mellett megalkotta a 17/2014. számú rendeletét az építményadóról szóló 43/2013. (XI.25.) önkormányzati rendelet módosításáról.
	(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve)
	2. napirend: Javaslat a Miskolci Önkormányzati Rendészet Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozat meghozataláról kell dönteniük.
	Kéri, hogy szavazzanak.
	A Közgyűlés 18 igen, 0 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és meghozta a
	3. napirend: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a MIVÍZ Miskolci Vízmű Kft. közötti - települési folyékony hulladék gyűjtésére, szállítására és ártalmatlanítására szervezett kötelező helyi közszolgáltatás ellátására vonatkozó - Közszolgáltatási Szerződés meghosszabbítására
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslatról kell dönteniük.
	A Közgyűlés 16 igen, 0 nem szavazattal, 8 tartózkodás mellett elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és meghozta a
	Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a MIVÍZ Miskolci Vízmű Kft. közötti - települési folyékony hulladék gyűjtésére, szállítására és ártalmatlanítására szervezett kötelező helyi közszolgáltatás ellátására vonatkozó - Közszolgáltatási Szerződés meghosszabbítására” című előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:
	Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta az Önkormányzat és a MIVÍZ Kft. között VÜ-81.329-1/2009. számon létrejött, a települési folyékony hulladék gyűjtésére, szállítására és ártalmatlanítására szervezett kötelező helyi közszolgáltatás ellátására vonatkozó - Közszolgáltatási Szerződés időtartamát módosító javaslatot és a szerződés módosítását az 1. számú mellékletben foglaltak szerint jóváhagyja.
	A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a szerződésmódosítás aláírására.
	Felelős: Dr. Kriza Ákos polgármester
	Végrehajtásért felelős: Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály
	Közreműködik: MIVÍZ Kft.
	Végrehajtást felügyeli: Gazdálkodási Főosztály
	Határidő: Azonnal
	4. napirend: Javaslat az MVSI Miskolc Városi Sportiskola Nonprofit Közhasznú Kft., az MVLC Miskolci Vízilabda Club Nonprofit Kft., az MVSC Miskolci Vasutas Sport Club, a MEAFC Miskolci Egyetemi Atlétika és Futball Club, a MISI SC Miskolci Városi Sportiskola Sport Club, 2014-2015. évi társasági adó támogatásból finanszírozandó létesítményfejlesztésre és tárgyi eszköz beszerzésre, utánpótlás nevelésre irányuló pályázatához önerő biztosítására
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslatról kell dönteniük. Az előterjesztéshez módosító indítványt nyújtott be. Kéri, hogy elsőként erről szavazzanak.
	A Közgyűlés 18 igen, 0 nem szavazattal, 5 tartózkodás mellett elfogadta az előterjesztői módosító indítványt.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, most szavazzanak a határozati javaslatról, figyelemmel a módosító indítvány kapcsán hozott döntésre.
	A Közgyűlés 18 igen, 0 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és meghozta a
	Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat az MVSI Miskolc Városi Sportiskola Nonprofit Közhasznú Kft., az MVLC Miskolci Vízilabda Club Nonprofit Kft., az MVSC Miskolci Vasutas Sport Club, a MEAFC Miskolci Egyetemi Atlétika és Futball Club, a MISI SC Miskolci Városi Sportiskola Sport Club 2014-2015. évi társasági adó támogatásból finanszírozandó létesítményfejlesztésre és tárgyi eszköz beszerzésre, utánpótlás nevelésre irányuló pályázatához önerő biztosítására” című előterjesztést és a következő határozatot hozza:
	Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése az MVSI Miskolci Városi Sportiskola Nonprofit Közhasznú Kft. által a 2014-2015. éves támogatási időszakra benyújtott
	kosárlabda sportfejlesztési program 56,2 millió Ft tervezett összköltségű pályázatához szükséges, legfeljebb 14,6 millió Ft összegű önerőt – amelyből beruházási célú 13,5 millió Ft, működési célú 1,1 millió Ft – biztosítja.
	Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése az MVLC Miskolci Vízilabda Club Nonprofit Kft. által a 2014-2015. éves támogatási időszakra benyújtott
	vízilabda sportfejlesztési program 216,2 millió Ft tervezett összköltségű pályázatához szükséges, legfeljebb 36,9 millió Ft összegű önerőt – amelyből beruházási célú 12,2 millió Ft, működési célú 24,7 millió Ft – biztosítja.
	Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése az MVSC Miskolci Vasutas Sport Club által a 2014-2015. éves támogatási időszakra benyújtott
	kézilabda sportfejlesztési program 30,4 millió Ft tervezett összköltségű pályázatához szükséges, legfeljebb 3 millió Ft összegű önerőt – amelyből működési célú 3 millió Ft – biztosítja.
	Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a MISI SC Miskolc Városi Sportiskola Sport Club által a 2014-2015. éves támogatási időszakra benyújtott
	kézilabda sportfejlesztési program 55,8 millió Ft tervezett összköltségű pályázatához szükséges, legfeljebb 3 millió Ft összegű önerőt – amelyből működési célú 3 millió Ft – biztosítja.
	Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a MEAFC Miskolci Egyetemi Atlétikai és Futball Club által a 2014-2015. éves támogatási időszakra benyújtott
	kosárlabda sportfejlesztési program 50,5 millió Ft tervezett összköltségű pályázatához szükséges, legfeljebb 5,5 millió Ft összegű önerőt – amelyből beruházási célú 0,7 millió Ft, működési célú 4,8 millió Ft – biztosítja.
	Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Miskolci Sportcentrum Kft. atlétikai pálya építés és egyéb beruházási célú támogatására 49.857 ezer Ft-ot biztosít.
	A fent nevezett sportágak tekintetében a 2014-2015. évi TAO önrész biztosításához összesen 63 millió forint szükséges, melynek fedezetét a Közgyűlés a 2014. évi költségvetésben szereplő alábbi tételsorok terhére biztosítja
	Működési kiadások
	Beruházási kiadások
	A Miskolci Sportcentrum Kft. atlétikai célú és egyéb beruházására 50 millió forint szükséges, melynek fedezete a 08301016 Atlétikapálya építése (önerő) tételsoron 36.757 ezer Ft összegben rendelkezésre áll. A beruházás megvalósításához még szükséges további fedezetet a Közgyűlés a Vízilabda TAO Sportfejlesztési program utánpótlás nevelés – fejlesztés tételsoron rendelkezésre álló előirányzatból 8.900 ezer Ft-tal, valamint a Vízilabda TAO Sportfejlesztési Program tárgyi eszköz beszerzés tételsorról 4.200 ezer Ft-tal átcsoportosítással biztosítja.
	Felelős: Polgármester
	Végrehajtásért felelős: Miskolci Sportcentrum Kft. ügyvezetője
	Végrehajtást felügyelő főosztály: Humán Főosztály
	Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
	Határidő: 2014. június 30.
	5. napirend: Javaslat a Diósgyőr Polgárőr Egyesülettel és a Miskolc-Tapolcai Polgárőr Egyesülettel bérleti szerződések megkötésére
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.
	A Közgyűlés 25 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és meghozta a
	Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a ,,Javaslat a Diósgyőr Polgárőr Egyesülettel és a Miskolc-Tapolcai Polgárőr Egyesülettel bérleti szerződések megkötésére” című előterjesztést és a következő határozatot hozza:
	1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Miskolc Diósgyőr Polgárőr Egyesület részére az Önkormányzat tulajdonát képező, a 33835/6 hrsz. alatt nyilvántartott, természetben Miskolc, Kandó Kálmán u. 13-15. szám alatt található 33,12 m2 nagyságú helyiségcsoportot 2014. július 01. napjától 2019. június 30. napjáig térítésmentesen használatba adja, az ingatlanhasználattal felmerülő költségek – beleértve az ingyenes használatba-adás miatt az Önkormányzat oldalán felmerülő Áfa-fizetést is – Egyesület általi viselése mellett. Ezzel egyidejűleg hozzájárul a Bűnmegelőzési Centrum Kh. Polgárőr Egyesület és Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata képviseletében eljáró MIK ZRt. között fennálló bérleti szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetéséhez 2014. június 30. napjával.
	2. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Miskolc-Tapolcai Polgárőr Egyesület részére az Önkormányzat tulajdonát képező, a 45519 hrsz. alatt nyilvántartott, természetben Miskolc, Miskolctapolcai út 17. szám alatti ingatlanban található 17.84 m2 nagyságú helyiséget 2014. július 01. napjától 2019. június 30. napjáig térítésmentesen használatba adja, az ingatlanhasználattal felmerülő költségek – beleértve az ingyenes használatba-adás miatt az Önkormányzat oldalán felmerülő Áfa-fizetést is – Egyesület általi viselése mellett.
	3. A Közgyűlés felhatalmazza a MIK Zrt.-t az 1-2. pontban rögzített szerződéskötések teljes körű lebonyolítására.
	Felelős: Polgármester
	Végrehajtásért felelős: MIK Zrt.
	Közreműködik: Polgármesteri Kabinet
	Gazdálkodási Főosztály

	Határidő: 2014. június 30.
	6. napirend: Javaslat Közszolgáltatási szerződés kötésére a Diósgyőri Alapfokú Táncművészeti Iskola Nonprofit Kft.-vel
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.
	A Közgyűlés 25 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és meghozta a
	Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat Közszolgáltatási szerződés kötésére a Diósgyőri Alapfokú Táncművészeti Iskola Non-profit Kft.-vel” című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:
	Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a közszolgáltatási szerződést köt a DATI Nonprofit Kft.-vel közművelődési feladatellátásra a határozat 1. számú mellékletét képező tartalommal 2014. július 1. napjától 2019. június 30. napjáig. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a megállapodás aláírására.
	Felelős: Polgármester
	Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály
	Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
	Határidő: 2014. június 20.
	7. napirend: Javaslat közterületek elnevezésére
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.
	A Közgyűlés 16 igen, 0 nem szavazattal, 9 tartózkodás mellett elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és meghozta a
	Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat közterületek elnevezésére” című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:
	1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Miskolc- Szentpéteri kapu területén található, Miskolc 4021 helyrajzi számú területnek a Hét vezér tér elnevezést adja. (PIR szám: 3526)
	2. A Közgyűlés a Miskolc – Pereces területén lévő, Miskolc 24720/2, 24732, 24945/2, 24849/2, 24719, 24823/2, 24995/2, 24734/2 helyrajzi számú és a Miskolc 24692/3 helyrajzi számú területnek az Epres utca elnevezést adja. (PIR szám: 3534)
	3. a.) A Közgyűlés a Miskolc – Pereces területén lévő, Miskolc 74351 helyrajzi számú és a Miskolc, 74352/1 helyrajzi számú területnek a Jónáshegy dűlő út elnevezést adja. (PIR szám: 3518)
	b.) A Közgyűlés a Miskolc – Pereces területén lévő, Miskolc 74047 helyrajzi számú és a Miskolc, 74071 helyrajzi számú területnek a Nagy László dűlő út elnevezést adja. (PIR szám: 3518)
	4. A Közgyűlés a Miskolc – Központi belterületén lévő, Miskolc, 47511/11, 47511/14 és 47517 helyrajzi számú területeknek a Takata út elnevezést adja. (PIR szám: 3516)
	Felelős: polgármester
	Végrehajtásért felelős: Főépítészi Kabinet
	Közreműködik: Hatósági Főosztály
	Városfejlesztési és -Üzemeltetési Főosztály
	Határidő: 2014. november 30.
	8. napirend: Javaslat a nevelési intézményekben a 2014/2015-ös nevelési évet érintő alkalmazotti létszámok meghatározására
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.
	A Közgyűlés 16 igen, 7 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és meghozta a
	Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a nevelési intézményekben a 2014/2015-ös nevelési évet érintő alkalmazotti létszámok meghatározására” című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:
	1.) Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a nevelési intézményekben a 2014/2015-ös nevelési évben – az engedélyezett csoportszámok figyelembevételével - az alábbi alkalmazotti létszámot határozza meg:
	Felelős: Polgármester
	Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály
	Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
	Határidő: 2014. szeptember 01.
	2.) Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése elrendeli a létszámkorrekció átvezetését az Önkormányzat 2014. évi költségvetésének megállapításáról szóló 5/2014. (III.10.) számú rendeletében.
	Felelős: Polgármester
	Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály
	Közreműködik: Humán Főosztály
	Határidő: 2014. december 31.
	10. napirend: Javaslat a Miskolc, Kis-avas Győri-sor 253-255 sz. ingatlanok közötti (11945 hrsz.) partfalomlás, pincebeszakadás helyreállítására vonatkozó, benyújtott vis maior pályázattal kapcsolatos döntés Közgyűlés általi utólagos tudomásul vételére és a pályázathoz szükséges önrész biztosítására
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.
	A Közgyűlés 25 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és meghozta a
	11. napirend: Javaslat a Miskolc, Lövei-sor 547-548 sz. ingatlanok közötti (12480 hrsz.) partfalomlás, útleszakadás helyreállítására vonatkozó, benyújtott vis maior pályázattal kapcsolatos döntés Közgyűlés általi utólagos tudomásul vételére és a pályázathoz szükséges önrész biztosítására
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.
	A Közgyűlés 25 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és meghozta a
	1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése az Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 7/2011. (III.16.) önkormányzati rendelet 56/A. §- ban foglaltak szerint tudomásul veszi a Polgármester utólagos tájékoztatását a Lövei-sor 547-548 sz. ingatlanok közötti (12480 hrsz.) helyreállítása tárgyú, vis maior pályázat benyújtásáról.
	Felelős: Polgármester
	Végrehajtásért felelős: Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály
	Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
	Határidő: Azonnal
	A megvalósítandó Miskolc, Lövei-sor 547-548 sz. ingatlanok közötti (12480 hrsz.) helyreállítása beruházás teljes összege: 24 339 423 Ft. A saját erő összege: 7 301 923 Ft. A beruházási összköltség 70 %-ára az alábbiak szerint nyerhető támogatás:
	Megnevezés
	Beruházás összes költségének megosztása
	Beruházás összesen
	Vis-maior pályázatból elnyerhető saját forrás kiegészítésére
	(70%)
	Fennmaradó biztosítandó saját erő
	(30 %)
	17 037 500 Ft
	7 301 923 Ft
	24 339 423 Ft
	12. napirend: Javaslat a Miskolci Rendőrkapitányság 2013. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadására
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.
	A Közgyűlés 16 igen, 2 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és meghozta a
	Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a ,,Javaslat a Miskolci Rendőrkapitányság 2013. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadására” című előterjesztést és a következő határozatot hozza:
	Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Miskolci Rendőrkapitányság 2013. évi munkájáról szóló beszámolót – a mellékletben foglaltaknak megfelelően – elfogadja.
	Felelős: Polgármester
	Közreműködik: Polgármesteri Kabinet
	Határidő: azonnal
	13. napirend: Javaslat a Miskolci Települési Értéktár Bizottság beszámolójának elfogadására
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.
	A Közgyűlés 18 igen, 0 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és meghozta a
	Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Miskolci Települési Értéktár Bizottság beszámolójának elfogadására” című előterjesztést, és az alábbi határozatot hozza:
	Felelős: Dr. Kriza Ákos polgármester
	Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály
	Határidő: azonnal
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Most a sürgősségi napirendek szavazásával folytatják munkájukat.
	1. sürgősségi napirend: Javaslat az Otthonvédelmi Alap létrehozásáról, valamint az azzal való rendelkezés és gazdálkodás szabályozásáról szóló rendelet megalkotására
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy rendelet megalkotásáról kell dönteniük.
	Mivel módosító indítványok érkeztek az előterjesztéshez, ezért kéri először döntsenek az előterjesztői módosító javaslatról.
	A Közgyűlés 18 igen, 0 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett elfogadta az előterjesztői módosító indítványt.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Most kéri, hogy Bartha György módosító indítványáról döntsenek.
	A Közgyűlés 6 igen, 16 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett elutasította a módosító indítványt.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Végül a rendelet megalkotásáról kell dönteniük, melyhez minősített többség, legalább 15 igen szavazat szükséges.
	Kéri, most szavazzanak.
	A Közgyűlés 18 igen, 0 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett megalkotta a 18/2014. számú rendeletét az Otthonvédelmi Alap létrehozásáról, valamint az azzal való rendelkezés és gazdálkodás szabályozásáról.
	(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve)
	3. sürgősségi napirend: Javaslat a Magyarországi Református Egyház Tiszáninneni Református Egyházkerület részére a miskolci 14277 hrsz.-ú ingatlan 764 m2 területű épületének és a hozzá tartozó 4 000 m2 telek értékesítésére
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslatról kell dönteniük.
	A Közgyűlés 18 igen, 6 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és meghozta a
	VI-76/80.649/2014. sz. határozatot
	Tárgy: A Magyarországi Református Egyház Tiszáninneni Református Egyházkerület részére a miskolci 14277 hrsz.-ú ingatlan 764 m2 területű épületének és a hozzá tartozó 4 000 m2 telek értékesítése
	Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Magyarországi Református Egyház Tiszáninneni Református Egyházkerület részére a miskolci 14277 hrsz.-ú ingatlan 764 m2 területű épületének és a hozzá tartozó 4 000 m2 telekértékesítésére” című előterjesztést és a következő határozatot hozza:
	1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése jóváhagyja, hogy az Önkormányzat a tulajdonában lévő miskolci 14277 hrsz.-ú ingatlan 764 m2 területű épületének és a hozzá tartozó 4 000 m2 telek a Magyarországi Református Egyház Tiszáninneni Református Egyházkerület részére – adásvétel útján – értékesítse.
	Tekintettel a vagyonrendelet 12. § (4) bekezdésére a Magyarországi Református Egyház Tiszáninneni Református Egyházkerület 50%-os árkedvezményben részesül, így a kedvezmény figyelembe vételével a vételár 17 500 000,-Ft, azaz tizenhétmillió-ötszázezer forintban kerül megállapításra, mely vételár a szerződéskötést követő 30 napon belül esedékes.
	2. A Közgyűlés felhatalmazza és felkéri a MIK Zrt.-t az érintett ingatlan társasházzá alakítására, olymódon, hogy a társasház két társasházi albetéttel rendelkezzen: azaz az egyik albetét az Önkormányzat által fenntartott bölcsőde, a másik albetét pedig az értékesítéssel érintett, a Magyarországi Református Egyház Tiszáninneni Református Egyházkerülete által működtetett Máon Református Szeretetotthon legyen.
	3. A Közgyűlés felhatalmazza a MIK Zrt.-t az 1. pontban rögzített ingatlanrész – társasházasítás utáni – adásvételi szerződés előkészítésére és megkötésére az alábbi szerződési biztosítékok figyelembe vételével:
	a) A Magyarországi Református Egyház Tiszáninneni Református Egyházkerület a vállalt közfeladat ellátása céljából részesül a fenti vételár-kedvezményben.
	b) Az adásvételi szerződés megkötésétől számított 10 évre Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata javára elidegenítési tilalmat kell bejegyeztetni az ingatlan-nyilvántartásba.
	c) A Magyarországi Református Egyház Tiszáninneni Református Egyházkerület köteles az adásvételi szerződés megkötését követően számított 10 évig a folytatott (vállalt) közszolgáltatási tevékenységét folytatni.
	d) A Magyarországi Református Egyház Tiszáninneni Református Egyházkerület, amennyiben a vállalt közfeladat-ellátást nem teljesíti (közszolgáltatási tevékenységét a vállalt 10 éven belül megszünteti) köteles a közszolgáltatási tevékenység befejezését követő 30 napon belül a kapott kedvezmény időarányos összegét Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának nemteljesítési kötbérként megfizetni.
	e) A Magyarországi Református Egyház Tiszáninneni Református Egyházkerület a nemteljesítési kötbér miatt visszafizetendő összeget a mindenkori jegybanki alapkamat kétszeresével megegyező késedelmi kamattal növelten köteles visszafizetni. A késedelmi kamat d) pontban foglaltak szerint esedékes.
	Felelős: Polgármester
	Végrehajtásért felelős: MIK Zrt.
	Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
	Polgármesteri Kabinet
	Határidő: Azonnal
	4. sürgősségi napirend: Javaslat a Miskolc Megyei Jogú Város területén működő közterületi térfelügyeleti kamerás rendszer megfigyelési pontjainak bővítésére
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslatról kell dönteniük. Az előterjesztéshez módosító indítványt nyújtott be, kéri elsőként erről szavazzanak.
	A Közgyűlés 18 igen, 0 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett elfogadta az előterjesztői módosító indítványt.
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Most a határozati javaslatról kell szavazniuk, figyelemmel a módosító indítvány kapcsán hozott döntésre.
	A Közgyűlés 17 igen, 0 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és meghozta a
	5. sürgősségi napirend: Javaslat az Y-híd építésével kapcsolatos döntések meghozatalára, szerződések jóváhagyására, valamint állami tulajdonú ingatlanok megigénylésére
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslatról kell dönteniük.
	A Közgyűlés 16 igen, 0 nem szavazattal, 8 tartózkodás mellett elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és meghozta a
	6. sürgősségi napirend: Javaslat a labdarúgócsapatot működtető Diósgyőr FC Kft.-vel megkötött támogatási szerződés meghosszabbítására
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.
	A Közgyűlés 22 igen, 0 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és meghozta a
	Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a labdarúgócsapatot működtető Diósgyőr FC Kft.-vel megkötött támogatási szerződés meghosszabbítására” című előterjesztést, és az alábbi határozatot hozza:
	1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Diósgyőr FC Kft. között 2010. szeptember 30. napján létrejött, SEC.70.033-3/2010. számú, az I., II. és III. sz. módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt és a Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlésének XII-213/5552/2013. sz. határozata alapján 2013. december 20. napján (KO.180.578/1/2013.) módosított pénzügyi támogatás nyújtására vonatkozó megállapodás módosítását és azt az 1. sz. mellékletben foglaltak szerint jóváhagyja.
	2. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a megállapodás módosítás aláírására.
	Felelős: Polgármester
	Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály
	Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
	Határidő: azonnal
	7. sürgősségi napirend: Javaslat a pénzbeli és természetben nyújtott szociális támogatások helyi szabályairól szóló 22/2010. (VI.30.) önkormányzati rendelet módosítására
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy rendelet megalkotásáról kell dönteniük, melyhez minősített többség, legalább 15 igen szavazat szükséges.
	A Közgyűlés 18 igen, 0 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett megalkotta a 19/2014. számú rendeletét a pénzbeli és természetben nyújtott szociális támogatások helyi szabályairól szóló 22/2010. (VI.30.) önkormányzati rendelet módosításáról.
	(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve)
	8. sürgősségi napirend: Javaslat a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ és a Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata között létrejött használati szerződés módosítására, a Tiszáninneni Református Egyházkerülettel megállapodás megkötésére
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint két határozati javaslatról kell dönteniük.
	Kéri, szavazzanak az I. határozati javaslatról.
	A Közgyűlés 18 igen, 6 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett elfogadta az előterjesztés szerinti I. határozati javaslatot, és meghozta a
	Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ és a Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata között létrejött használati szerződés módosítására, a Tiszáninneni Református Egyházkerülettel megállapodás megkötésére” című előterjesztést és a következő határozatot hozza:
	1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése jóváhagyja, hogy Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ (1055 Budapest, Szalay u. 10-14.) között 2013. április 29. napján létrejött használati szerződés módosításra kerüljön - figyelemmel arra, hogy az állami intézményfenntartó a Selyemréti Általános Iskola fenntartói jogát 2014. szeptember 1. napjával átadja a Tiszáninneni Református Egyházkerület részére –, melynek megfelelően a Selyemréti Általános Iskola (3527 Miskolc, Éder György u. 1.; hrsz: Miskolc 4910/1) a használati szerződés mellékletéből törlésre kerül. A használati szerződés jelen pontban foglalt módosításával a Selyemréti Általános Iskola kikerül a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ használatából és ismételten Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának használatába kerül.
	Felelős: Polgármester
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak a II. határozati javaslatról.
	A Közgyűlés 18 igen, 6 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett elfogadta az előterjesztés szerinti II. határozati javaslatot, és meghozta a
	Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ és a Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata között létrejött használati szerződés módosítására, a Tiszáninneni Református Egyházkerülettel megállapodás megkötésére” című előterjesztést és a következő határozatot hozza:
	1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Tiszáninneni Református Egyházkerület (a továbbiakban: Egyházkerület) részére az önkormányzat tulajdonában álló, Miskolc 4910/1 hrsz.-ú, természetben 3527 Miskolc, Éder György u. 1. szám alatt (Selyemréti Általános Iskola) található Ingatlannak a határozat 1. számú mellékletét képező lista szerinti helyiségeit (kizárólagos használatú helyiségek) és C épületszárny földszint 55,08 m2 közös használatú tárgyalót (közös használatú helyiség) valamint a leltár szerinti ingó vagyont a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 2.§ (3) bekezdés bb) pontja, 74.§ (2) bekezdése valamint 31.§-a szerinti köznevelési feladatok ellátásának céljára 2014. szeptember 1. napjától határozatlan időre ingyenes használatba, valamint az Egyházkerület működtetésébe adja.
	2. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy az 1. pont szerinti megállapodás megkötéséhez szükséges tárgyalásokat lefolytassa, továbbá ennek eredményeként - az Önkormányzat vagyonáról és vagyongazdálkodásáról szóló 40/2012. (XII.15.) önkormányzati rendelet (Vagyonrendelet) 17.§ b) pontja alapján - a megállapodást a határozat 2. számú mellékletében részletezett elvek keretei között előkészítse és aláírja.
	3. Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a határozat 2. számú mellékletben részletezett elvek szerinti megállapodás aláírására.
	Felelős: Polgármester
	9. sürgősségi napirend: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város közigazgatási területén a járművel történő díjköteles várakozás szabályairól szóló 26/2010. (VI.30) önkormányzati rendelet módosítására
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy rendelet megalkotásáról kell dönteniük, melyhez minősített többség, legalább 15 igen szavazat szükséges.
	A Közgyűlés 18 igen, 0 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett megalkotta a 20/2014. számú rendeletét Miskolc Megyei Jogú Város közigazgatási területén a járművel történő díjköteles várakozás szabályairól szóló 26/2010. (VI.30) önkormányzati rendelet módosításáról.
	(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve)
	10. sürgősségi napirend: Javaslat a Diósgyőri Stadionrekonstrukciós Korlátolt Felelősségű Társaság tagjai között létrejövő szindikátusi szerződés jóváhagyására és a társaság részére történő vagyonjuttatással kapcsolatos döntések meghozatalára, valamint a Diósgyőr FC Kft-vel, illetve a BorsodSport Invest Kft-vel kötött többoldalú megállapodások utólagos jóváhagyására
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.
	A Közgyűlés 16 igen, 0 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett elfogadta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, és meghozta a
	Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Diósgyőri Stadionrekonstrukciós Korlátolt Felelősségű Társaság tagjai között létrejövő szindikátusi szerződés jóváhagyására és a társaság részére történő vagyonjuttatással kapcsolatos döntések meghozatalára, valamint a Diósgyőr FC Kft-vel, illetve a BorsodSport Invest Kft-vel kötött többoldalú megállapodások utólagos jóváhagyására” című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:
	Dr. Kriza Ákos polgármester: Bejelenti, hogy a szavazást befejezték.
	Fedor képviselő úr javaslatára kéri a megjelenteket, hogy néma felállással folytassák a Közgyűlést.
	- A megemlékezést követően -
	Dr. Kriza Ákos polgármester: A mai munkájuk végére értek.
	Köszöni munkájukat. Az ülést 16 óra 00 perckor bezárja.
	K. m. f.
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	jegyző polgármester

